

គ្រាបស់ព្រះ



...?...គ្រាន់តែជាប្រភេទម៉ូដបាស់ដែលយើងធ្លាប់មានកាលពីច្រើនឆ្នាំមុន

ហើយយើងអរគុណខ្លាំងណាស់សម្រាប់វា។ ហើយខ្ញុំពេញចិត្តក្នុងការច្រៀងបន្ថែម ការច្រៀងទាំងអស់ និងចម្រៀងពិសេសទាំងនេះ។ “នៅពេលដែលខ្ញុំបានទៅម៉ាយល៍ចុងក្រោយនៃផ្លូវ សូមសម្រាកនៅពេលជិតដល់ថ្ងៃ។” នោះហើយជាកន្លែងដែល ប្រហែលជាគ្រាន់តែអង្គុយនៅទីនេះ នៅពេលដែលពួកគេកំពុងច្រៀងវា មើលទៅខាងក្រៅនិងឃើញព្រះអាទិត្យនៅពេលដែលវាកំពុងលិច បក្សីទាំងអស់ច្រៀងទាបនិងទន់ភ្លន់ អ្វីៗគឺចប់ហើយ ហើយពួកគេបានសម្រាក នៅព្រឹកថ្ងៃស្អែកដើម្បីក្រោកឡើងសម្រាប់ថ្ងៃថ្មី។

2 ហើយនោះជារបៀបដែលវាមានជាមួយនឹងជីវិត ថ្ងៃធ្វើការបានកន្លងផុតទៅឆាប់ៗនេះ ហើយយើងដេកនៅលើសាឡុងរបស់យើង។ ខ្ញុំចូលចិត្តនិយាយជាមួយទ្រង់នៅថ្ងៃនោះ គ្រាន់តែនិយាយជាមួយទ្រង់ ប្រមូលសម្លៀកបំពាក់របស់ខ្ញុំនៅជុំវិញខ្ញុំ ហើយចូលទៅក្នុងបន្ទប់នេះ ដោយដឹងរឿងនេះ ដូចជាសាវ័កប៉ុលបាននិយាយកាលពីដើម “ខ្ញុំស្គាល់ទ្រង់នៅក្នុងអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់” ថានៅពេលដែលទ្រង់ហៅចេញពីចំណោមមនុស្សស្លាប់ ខ្ញុំនឹងត្រូវបានហៅចេញជាមួយពួកគេ។ “ស្គាល់ទ្រង់ដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។” មិនស្គាល់ទ្រង់ដោយពាក្យសម្តីឬដោយការប្រព្រឹត្ត ប៉ុន្តែស្គាល់ទ្រង់នៅក្នុងអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។

3 នោះជាក្តីសង្ឃឹមមួយ—ក្តីសង្ឃឹមដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងនៅយប់នេះ ហើយជាក្តីសង្ឃឹមតែមួយគត់ដែលយើងមាន គឺនៅក្នុង...ការរស់ឡើងវិញដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៃយើង និងការរស់ឡើងវិញបឋមរបស់យើង យើងមានឥឡូវនេះ ពីសេចក្តីស្លាប់រហូតដល់ជីវិត ដោយមានជីវិតអស់កល្បតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

4 ការរង់ចាំ និងការរង់ចាំដ៏រុងរឿង គ្រប់ធម្មជាតិ រហូតដល់ថ្ងៃដែលទ្រង់នឹងយាងមកជាលើកទីពីរ ពីស្ថានសួគ៌ ជាអ្នកដែលព្រះនឹងបញ្ជូនមកតាមរដូវកាល។ ហើយបន្ទាប់មករូបកាយរំមេងស្លាប់ទាំងនេះ ដែលយើងថ្ងូរឥឡូវនេះ នឹងទទួលយកភាព

អមតៈ “ហើយយើងនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយធ្វើដូចជាបូកាយដ៏រុងរឿងរបស់ ទ្រង់ ដ្បិតយើងនឹងឃើញទ្រង់ដូចជាទ្រង់។”

បន្ទាប់មកអំពើបាបនិងទុក្ខព្រួយ អំពើបាបនិងការស្លាប់នៃ លោកិយដ៏ខ្មៅងងឹតនេះនឹងឈប់ នៅក្នុងរជ្ជកាលដ៏រុងរឿងនេះជាមួយព្រះយេស៊ូវនៃសន្តិភាព មួយពាន់ឆ្នាំ។

5 បក្សីកំពុងរង់ចាំវា។ ដើមឈើកំពុងរង់ចាំវា។ ធម្មជាតិទាំងអស់កំពុងរង់ចាំ ពេលវេលានោះ ចូរដើម្បីគ្រងវា។

6 កូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំ មួយរយៈមុនបានសួរខ្ញុំសំណួរមួយ។ នាងបាននិយាយថា “ប៉ា តើផែនដីនេះមើលទៅដូចអ្វី នៅពេលដែលព្រះបានឆ្លងកាត់វា?”

7 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាស្រស់ស្អាតណាស់ កូនសម្លាញ់។ វាស្រស់ស្អាត ណាស់។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយវានឹងដូចនោះម្តងទៀត នៅពេល ដែលបណ្តាសាត្រូវបានដកចេញ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹង...វានឹងដូចជាវា នៅដើមដំបូង ឋានសួគ៌ដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ។”

8 ឥឡូវនេះគ្រង់ចូលទៅក្នុងការងារ។ ខ្ញុំបានគិតឥឡូវនេះ យប់ដំបូង...នេះ ជាយប់ទីបីនៃប្រជុំខ្លីរបស់យើង។ ហើយយើងមិនមានយុទ្ធសាស្ត្រព្យាបាលទេ។ វាគ្រាន់តែដើម្បីសម្រាក គ្រាន់តែបង្ហាញពីអារម្មណ៍របស់យើង ហើយបង្រៀន ដំណឹងល្អតាមរបៀបចាស់ ដំណឹងល្អដូចគ្នាដែលខ្ញុំបានបង្រៀននៅទីនេះ ជាច្រើន ឆ្នាំកន្លងមកហើយ មិនបានផ្លាស់ប្តូរបន្តិចសោះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ គ្រាន់តែជា ដំណឹងល្អដដែល មិនមែនជាការបន្តប្រកែលម្អបន្តិចទេ គ្រាន់តែជាដំណឹងល្អ ដូចគ្នា។

9 ចេញនៅក្នុងកម្មវិធី ជាអន្តរនិកាយ នៅលើមូលដ្ឋាននៃការមានមូលដ្ឋាន នៅក្នុងសាលប្រជុំនិងនិកាយផ្សេងគ្នាជាច្រើននៃមនុស្សមកជាមួយគ្នា ប្រភេទនៃ អ្នកកាន់ខ្លួនអ្នកពីគោលលទ្ធិ ទាំងអស់លើកលែងតែការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ហើយ ជាការពិត ការទទួលយកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកនៅក្នុងផ្ទះ របស់អ្នក ដូចជាក្រុមជំនុំនៅផ្ទះនៅទីនេះ អ្នកគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាអ្នកគ្រាន់តែ ដោះអារម្មណ៍របស់អ្នកចេញ ហើយគ្រាន់តែអធិប្បាយនូវអ្វីដែលអ្នកគិតថាត្រឹមត្រូវ

ហើយនោះហើយជាវា។

10 ហើយជាច្រើនដង នៅទីនេះ យើងមាន ជាច្រើនដង មនុស្សមិនយល់ស្រប។ យើងមិនអាចរំពឹងថាមនុស្សគ្រប់គ្នានឹងយល់ស្របជាមួយយើងលើគោលលទ្ធិ និងអ្វីដែលយើងមានទេ។ ប៉ុន្តែយើងប្រហែលជាជឿដូចគ្នា ដូចដែលគ្រូគង្វាល របស់អ្នកកំពុងអធិប្បាយ ប៉ុន្តែគាត់នៅតែជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ កុំព្រងើយកន្តើយ។ ហើយគ្រប់គ្នាសម្លឹងមើលអ្វីៗក្នុងទស្សនៈផ្សេងៗគ្នា។

11 ហើយនៅក្នុងសប្តាហ៍នេះ ដោយឃើញថាខ្ញុំត្រូវលុបចោលមួយសប្តាហ៍ នៅក្នុងប្រទេសកាណាដា ដោយសារព្យុះព្រិល ហេតុអ្វី វាផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវឯកសិទ្ធិក្នុង ការមកទីនេះ ទៅកាន់រោងឧបោសថ សម្រាប់ការប្រជុំពីរ-បីយប់ ដែលខ្ញុំបានសន្យា នៅពេលខ្ញុំចាកចេញ។ ហើយខ្ញុំផ្តល់ឱ្យវាថាមិនមាន...“មិនមែនជាកម្មវិធីព្យាបាល ទេ គ្រាន់តែដើម្បីផ្សាយដំណឹងល្អ។” គ្រាន់តែ...ហើយនៅលើនេះ ការស្វែងរក ខ្ញុំ គិតថាប្រហែលជាយើងនឹងចំណាយពេលពីរបីយប់នៅលើសម័យកាលក្រុមជំនុំ ទាំងប្រាំពីរ។ ដ្បិតខ្ញុំពិតជាជឿថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំចុងក្រោយ ថ្ងៃ ចុងក្រោយ គឺមុនការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

12 ខ្ញុំតែងតែព្យាយាមថ្លឹងថ្លែងខ្លួនឯង ក្រុមជំនុំតូចនៅទីនេះ គ្រប់ទីកន្លែងដែល ខ្ញុំកំពុងនិយាយ ដោយសារតែព្រះអម្ចាស់នៃស្ថានសួគ៌ដ៏ល្អបានប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវ កិច្ចការបន្តិចបន្តួច នៃផ្នែកខាងជំនឿដ៏អស្ចារ្យ ដូចដែលអ្នកយល់។ ហើយមនុស្ស នៅជាប់នឹងពាក្យរបស់អ្នក ហើយ—ហើយដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែប្រុងប្រយ័ត្នយ៉ាង ខ្លាំងនូវអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ។ ព្រោះប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រទានអំណាចនៃ ការនិមិត្តនិងការរំកិលព្រៃ ដែលមិនអាចប្រកែកបាន ហើយពួកគេពួកអ្នកនិយាយ ពួកគេមានអារម្មណ៍ថាអ្នកមានគំនិតខ្លះនៃអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយ ឬព្រះនឹង មិនប្រទានពរដល់កំហុសហើយបញ្ជូនវាចេញដូចនោះទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ អ្នក ត្រូវតែប្រុងប្រយ័ត្ន ហើយថ្លឹងថ្លែងវានៅក្នុងពន្លឺនៃព្រះបន្ទូល គ្រប់ពេលវេលា។ ហើយនៅក្នុងនោះ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើខុស ខ្ញុំអធិស្ឋានសូមព្រះអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំ មិនមានន័យទេ។ ហើយខ្ញុំ...

13 ហើយនៅពេលណាមួយ នៅក្នុងការបង្រៀន និងជាពិសេសនៅក្នុងមុខវិជ្ជា ជ្រៅទាំងនេះដែលយើងកំពុងនៅក្នុងពេលនេះ ហើយកាលពីយប់មិញនៅលើ ទី សំគាល់របស់សត្វនិងប្រធានបទដូចនោះ ហើយយប់នេះគឺគ្រាបស់ព្រះ សញ្ញា

របស់ព្រះ ជាដើម ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាប្រហែលជា ខ្ញុំប្រហែលជាមានមនុស្សជា ច្រើនមិនយល់ស្របនឹងរឿងនេះ ជាមួយនឹងអ្វីដែលខ្ញុំបង្រៀន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំព្យាយាមធ្វើ វាដូចជា...មិនដឹកនាំវាទៅព្រះវិហារណាមួយ និងកាយណាមួយ ឬមនុស្សណាមួយ មិនមែនទាល់តែសោះ។ ព្រះទ្រង់ជ្រាប។ គ្រាន់តែនៅក្នុងពន្លឺដែលខ្ញុំឃើញវា នៅក្នុងនោះជារបៀបដែលខ្ញុំនិយាយវា។

14 ហើយមិនមានព្រះវិហារដែលដាក់ឈ្មោះរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវទេ ប៉ុន្តែអ្វី ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់។ នោះមិនមែនជាមនុស្សដែលអាចហៅព្រះនាមទ្រង់ ឬមានការ គោរពចំពោះទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំនឹងទៅស្នាក់របស់ខ្ញុំដើម្បីធ្វើអ្វីសម្រាប់ពួកគេ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ មិនថាម៉ាកសាសនាណាដែលពួកគេពាក់ មិនថាវាជាមេតូ ឌីស្ទ បាទីស្ទ កាតូលិក អ៊ីក៍ដោយដែលវាអាចមិនសំខាន់សម្រាប់ខ្ញុំ ហ្នឹងហើយ ដរាបណាពួកគេគោរពព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ។

15 ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ មានប្លង់មេ។ ហើយឥឡូវនេះក្រុមជំនុំទាំងអស់បង្រៀន ប្រហែលជាអ្វីដែលទ្រឹស្តីរបស់ពួកគេគឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំនោះ ជឿថាវាផ្អែកលើប្លង់ មេ។ មែនហើយ ឥឡូវនេះ ជាច្រើនដងក្នុងការឃើញរឿងទាំងនោះ ថាវាមិនមែន គ្រាន់តែជាវិធីដែលខ្ញុំអានប្លង់មេទេ ដូច្នេះខ្ញុំមានសិទ្ធិនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ដើម្បីដាក់ចេញនូវអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាត្រឹមត្រូវ។

16 ១១ នៅទីនេះមួយរយៈមុន អ្នកម៉ៅការម្នាក់...ខ្ញុំនៅមីលចោន នៅព្រះវិហារ មីលចោនបាទីស្ទ ជាកន្លែងដែលយើងមានការប្រជុំ។ ហើយបងប្រុសវ៉ាយនិង អ្នកទាំងអស់គ្នា ខ្ញុំគិតថា ចងចាំម៉ារីនលី។ ប្រងប្រុសចចវ៉ាយនិយាយថា “អា ម៉ែន។”—អដ។ ហើយគាត់តូចចិត្តនឹងអ្វីដែលខ្ញុំបានបង្រៀនអំពីការជ្រមុជទឹក។ មែនហើយ គាត់បានទៅផ្ទះ ហើយគាត់តូចចិត្តនឹងវា។ ហើយគាត់ជាអ្នកម៉ៅការ។

17 នៅយប់នោះគាត់បានយល់សប្តិ។ ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញគាត់ថាគាត់កំពុង សាងសង់ផ្ទះមួយ ហើយគាត់ត្រូវដាក់បង្អួចនៅលើនោះ។ ដូច្នេះហើយជំនួសឱ្យ ការដាក់បង្អួចដាក់នៅលើវា គាត់គ្រាន់តែដាក់រាងហាលមួយនិយាយថា “នោះ មិនអីទេ។” ដូច្នេះនៅពេលដែលម្ចាស់ផ្ទះឡើងមកនិយាយថា “ហែកវាចុះទៅគ្រឹះ ចាប់ផ្តើមម្តងទៀត។”

18 ដូច្នេះគាត់ត្រូវបានបង្រៀនពីអ្វីដែលខុសពីអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានបង្រៀន ដូច្នេះ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំក៏អាចរំលឹកគ្រឹះហើយសង់វាម្តងទៀត។” ខ្ញុំបានទៅផ្ទះ

ជាមួយគាត់នៅយប់នោះ ស្នាក់នៅផ្ទះគាត់ពេញមួយយប់។ ដូច្នោះយើង...

19 នោះជាការពិត។ វាត្រូវតែដាក់។ ហើយការបង្រៀនមុខវិជ្ជាទាំងនេះ ខ្ញុំមិនមែនជាគ្រូទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងអ្វីដែលខ្ញុំដឹងអំពីវា ខ្ញុំចូលចិត្តពន្យល់វាដល់អ្នកដទៃ និងការប្រកបគ្នាជុំវិញព្រះបន្ទូល ខណៈពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផ្ទេចឱ្យវាពិតនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ ដូច្នោះយើងមានពេលដ៏អស្ចារ្យក្នុងការធ្វើវា។

20 ហើយគ្រាន់តែជាការសម្រាកគ្រួសារជាទីស្រឡាញ់របស់យើងនៅទីនេះ បងប្រុសនេវីល។ បើមានមនុស្សចម្លែកនៅក្នុងទ្វាររបស់យើង បុរស នៅទីនេះ គឺជាគ្រួសាររបស់យើង បងប្រុសនេវីល ជាមនុស្សរបស់ព្រះ ជាអ្នកបម្រើដ៏ពិតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំមិននិយាយទេព្រោះគាត់កំពុងអង្គុយនៅទីនេះ។ ខ្ញុំនិយាយថានៅខាងក្រោយគាត់ ឬកន្លែងណាក៏ដោយ គាត់ធ្វើបែបនោះតាំងពីខ្ញុំស្គាល់គាត់។ គាត់ជាមេតូឌីសយ៉ាងតឹងរឹង ហើយខ្ញុំជាចាទីស្ទ ប៉ុន្តែយើងជាបងប្អូននឹងគ្នា ដូច្នោះយើងទាំងពីរបានប្រែក្លាយជាអ្នកជឿប្រាកដ។ មិនអីទេមែនទេ បងប្រុស? អាមែន។ បងប្រុសនេវីលនិយាយថា “អាមែន។ ហាលេលូយ៉ា!”—អដ។ ដូច្នោះយើងឈរនៅក្នុងទឹកដីគ្នាទៅវិញទៅមក។

21 មែនហើយ យើង យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយតាមរបៀបនេះ “គ្រាន់តែមានការប្រកបគ្នា ខណៈពេលដែលព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ សំអាតយើងពីអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់។” ដូច្នោះយើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ហើយយើងពិតជាពេញចិត្តចំពោះមនុស្សចម្លែកនៅក្នុងច្រកទ្វាររបស់យើង យប់នេះ នៅទីនេះ។

22 ការរីកចម្រើនផុលតូចរបស់យើង ខ្ញុំគិតថាអ្នកឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាវាមិនត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយ។ មែនហើយ វាគ្រាន់តែជាពេលតូចមួយនៃពិធីបុណ្យសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់យើងនៅទីនេះ ហើយនោះជាហេតុផលដែលយើងប្រហែលជា...ខ្ញុំមិនដឹងថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងដឹកនាំដោយរបៀបណាទេ ប៉ុន្តែប្រហែលជាយប់មួយ មុនពេលយើងបិទនៅទីនេះ យើងប្រហែលជាមានកម្មវិធីព្យាបាល ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។ ដូច្នោះខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងប្រទានវា។

23 ខ្ញុំត្រូវត្រលប់ទៅប្រទេសកាណាដាវិញឥឡូវនេះ ដើម្បីបន្តនៅក្នុងការប្រជុំ។ ហើយដូចដែលដឹងហើយថាយើងមានកាលវិភាគធ្ងន់ណាស់ បំពេញហត្ថកិច្ចដល់កាលបរិច្ឆេទទៅក្រៅប្រទេស។ ហើយការរៀបចំត្រូវបានរៀបចំរួចហើយ ដើម្បី

ចាប់ផ្ដើមនៅខ្ញុំបាន ខាងត្បូង...នៅចូលរោងណេសប៊ិក អាហ្វ្រិកខាងត្បូង ក្នុង ខែកញ្ញា ប្រហែលទីបី។ ហើយបន្ទាប់មកយើងបន្តពីទីនោះទៅខ្ញុំបាន និងទៅ ប្រទេសឥណ្ឌា និងទៅប៉ាឡេស្ទីន និងលុចសិនប៊ិក និងហ្វ្រែងហ្វឺត និង ទ្រេនចូដាន់ ហើយនៅទីនោះ។ ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញនៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំ ត្រឡប់មកវិញ នៅពេលដែលទ្រង់ប្រាប់យើងឱ្យត្រឡប់មកវិញ។ បន្ទាប់មកពួកគេ កំពុងជួសជុលការធ្វើដំណើរមួយផ្សេងទៀតសម្រាប់វេលាសេឡង់ និងអូស្ត្រាលី ហើយឆ្លងកាត់ទីនោះ ហើយទៅខាងកើត ជប៉ុន និងប្រទេសទាំងនោះនៅទីនោះ។

24 ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានព្រះវិហារជាច្រើននៅជុំវិញទីនេះ ជាកន្លែងដែល មនុស្ស អូ ខ្ញុំ គ្រាន់តែជាអ្នកជឿសាសនា ជាមួយគ្នា ហើយបន្ទាប់មក មនុស្ស រាប់ពាន់នាក់មិនដែលសូម្បីតែព្រះយេស៊ូវជាលើកដំបូង។ ដូច្នេះហើយខ្ញុំមាន អារម្មណ៍ថា...វាជាអារម្មណ៍របស់ខ្ញុំផ្ទាល់ វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំក្នុងការយកសារ ទៅពួកគេ ល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយឥឡូវនេះដូចខ្ញុំ...

25 ខ្ញុំសូមនិយាយម្ដងទៀតឥឡូវនេះ ព្រោះ អង្គុយមានវត្តមាន មេតូឌីស្ទ បា ទីស្ទ កាតូលិក ប្រេសប៊ីធើរៀន ពេនទីកុស្ត ភៀលគ្រីមហ្វលីណេស ណាសារិ ន អង្គុយនៅជុំវិញ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងបង្កើតឡើង...ខ្ញុំជឿថា នោះជារបៀប ដែលស្ថានសួគ៌នឹងកើតឡើង ក្រុមយើងទាំងមូលអង្គុយនៅទីនោះ។

26 ហើយឥឡូវនេះនៅលើសារទាំងនេះ ដូចជា *ទីសំគាល់របស់សត្វនេះ* ហើយថ្ងៃនេះនៅពេលដែលមានការច្របូកច្របល់បែបនេះ...តើអ្នកយល់ទេ កាលពីយប់មិញ? បើអ្នកនិយាយ “អាម៉ែន”។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែ ន”។—អេដ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងនិយាយនៅយប់នេះនៅលើសញ្ញានៃព្រះ ឬ *គ្រា របស់ព្រះ*។ ឥឡូវនេះយើងដឹងថា...

27 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនគ្រាន់តែព្យាយាមអធិប្បាយចេញពីព្រះគម្ពីរពីរទេ មួយគឺ ច្រើន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានមួយក្នុងចំណោមពួកគេនៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងនៃ លេខយោងតូច ជាដើម ប្រសិនបើនរណាម្នាក់គួរសួរសំណួរ។ ហើយឥឡូវនេះ យប់ថ្ងៃស្អែក ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ បន្ទាប់ពីការអធិប្បាយ...

28 យប់ទីមួយ នៅលើ *សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ* ឃើញកន្លែងដែលយើង នៅ យើងនៅទីតាំង នៅថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

29 កាលពីយប់មិញ ឧក្រិដ្ឋជនដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅលើពិភពលោកគឺ ទីសំគាល់របស់សត្វ។

30 ហើយនៅយប់នេះ លើពរជ័យដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមាននៅក្នុងពិភពលោក គឺគ្រាបស់ព្រះ។

31 យប់ស្ងែក ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱកាសឱ្យអ្នកបាញ់មកលើខ្ញុំឥឡូវនេះ។ យប់ថ្ងៃស្ងែក គឺជាសំណួរ និងអ្វីដែលអ្នកមិនយល់ទាក់ទងនឹងអ្វីដែលបានអធិប្បាយ។ អ្នកធ្លាប់ជាសុភាពបុរសនិងស្រ្តីគ្រប់គ្រាន់ ឬគ្រីស្ទានគ្រប់គ្រាន់ ខ្ញុំនិយាយថា ដើម្បីរក្សាសន្តិភាពរបស់អ្នកនៅក្នុងពេលវេលានៃកម្មវិធី។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកសរសេរចេញ នៅយប់ស្ងែក ពេលអ្នកមកព្រះវិហារ ហើយមកឆាប់តាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ព្រោះខ្ញុំនឹងត្រូវមកមុនដើម្បីអាន ហើយឆ្លើយតបវិញ នូវអ្វីដែលសំណួររបស់អ្នកទាក់ទងនឹងបទគម្ពីរ។

បន្ទាប់មកព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យគឺជាសាលាថ្ងៃអាទិត្យធម្មតា។

32 ល្ងាចថ្ងៃអាទិត្យ ប្រហែលជាល្ងាចថ្ងៃអាទិត្យ គឺជាកម្មវិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ មានមនុស្សមួយចំនួនត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យ យើងប្រហែលជាមានសារដំណឹងល្អប្រាកដវិធីព្យាបាល។ យើងនឹងឃើញអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំសម្រាប់យប់នោះ សម្រាប់យប់ថ្ងៃអាទិត្យ សារនៅលើនោះ។

33 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញ មុនពេលយើងចូលទៅជិតរឿងនេះ ថា “គ្មានមនុស្សណានៅស្ថានសួគ៌ គ្មានមនុស្សនៅលើផែនដី ឬគ្មានមនុស្សនៅក្រោមផែនដី សក្តិសមដើម្បីយកសៀវភៅ ឬបើកវា ឬស្រាយត្រា។” “គ្មានមនុស្សទេ!” យ៉ូហានបានឃើញវានៅក្នុងវិវរណៈ។ ហើយយើងកំពុងបង្រៀនវិវរណៈឥឡូវនេះ។ “ហើយយ៉ូហានបានយំ។ ប៉ុន្តែមានកូនចៀមមួយដែលត្រូវបានសម្លាប់ តាំងពីកំណើតផែនដីមក ទ្រង់សក្តិសមនឹងមកយកសៀវភៅចេញពីព្រះហស្តស្តាំរបស់ទ្រង់ដែលគង់លើបល្ល័ង្ក ហើយដើម្បីបើកសៀវភៅ និងដើម្បីស្រាយត្រា។” ហើយកូនចៀមនោះ ពិតណាស់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់គឺជាអង្គតែមួយគត់ដែលសក្តិសម...

34 ទ្រង់បានរស់នៅទីនេះម្តងជាមួយយើង នៅលើផែនដី ក្នុងទម្រង់ជាបុរស។

ព្រះបានរស់នៅក្នុងព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ជាព្រះ-មនុស្ស។

35 ហើយទ្រង់បានត្រឡប់ទៅក្នុងសិរីល្អវិញ ដោយបន្ទូលទុកព្រះបន្ទូលនេះ: “បន្តិចទៀតលោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ។ ប៉ុន្តែ អ្នករាល់គ្នានឹងឃើញ ខ្ញុំ ដ្បិតខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក រហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃផែនដី។” បុគ្គលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាព្រះ ត្រឡប់មកក្នុងទម្រង់ទ្រង់...ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលថា “ខ្ញុំបានមកពីព្រះ ខ្ញុំទៅឯព្រះ។” ទ្រង់បានចេញពីភាពអស់កល្បជានិច្ច ចូលទៅក្នុងពេលវេលា បានចេញពីពេលវេលា ត្រឡប់ទៅភាពអស់កល្បវិញ។

36 ហើយពិភពលោកមិនបានស្គាល់ទ្រង់ទេ។ “ទ្រង់គង់នៅក្នុងលោកិយ ពិភពលោកត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយទ្រង់ ហើយលោកិយមិនស្គាល់ទ្រង់ទេ។ ប៉ុន្តែមនុស្សជាច្រើនដែលបានទទួលទ្រង់ ពួកគេ...ផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវអំណាចដើម្បី ក្លាយជាកូនរបស់ព្រះ។”

37 ហើយឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគង់នៅជាមួយយើង “បន្តិចទៀត លោកិយលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ ប៉ុន្តែអ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំ។” ឥឡូវនេះនឹង មានពិភពលោកមួយដែលមិនបានឃើញទ្រង់ ហើយនឹងអ្នកដែលឃើញ។ “ដ្បិត ខ្ញុំ” ខ្ញុំជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន “ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក រហូតដល់ ចុងបញ្ចប់នៃផែនដី។ ហើយអ្នករាល់គ្នា” អ្នកជឿ “នឹងឃើញខ្ញុំនៅដល់ទីបញ្ចប់នៃ ផែនដី។”

38 ហេព្រើរ ១៣:៨ បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” មើលទ្រង់នៅក្នុងអំណាចរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដដែល សេចក្តីស្រឡាញ់ដដែល ការអស្ចារ្យដូចគ្នា ទីសម្គាល់ ដូចគ្នាដែលដើរតាមទ្រង់ ធ្វើការចុះទៅទៀត។ ទ្រង់ស្ថិតនៅក្នុងរូបកាយអាចកំបាំង ឥឡូវនេះ ជារូបកាយនៃអ្នកដែលបានរស់ឡើងវិញ ពីអំពើបាបទៅកាន់ជីវិត។ ទ្រង់ រស់នៅក្នុងពួកគេ។

39 ព្រះនៅក្នុងសិរីល្អដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ព្រះដែលយាងមកពីបង្គោលភ្លើង គ្មាន មនុស្សណាអាចប៉ះបានឡើយ ចូលទៅក្នុងទម្រង់នៃសាច់ឈាមដែលទ្រង់អាច ប៉ះ ប៉ុន្តែទ្រង់បានកើតពីព្រហ្មចារី។ បន្ទាប់មក នៅទីនោះ ផ្តល់ជីវិតរបស់ទ្រង់ដើម្បី ត្រូវគគ្រាន់ ដើម្បីសំអាតមនុស្សមានបាប ហើយទ្រង់អាចរស់នៅក្នុងចំណោម មនុស្សបាន។ តើសេចក្តីស្រឡាញ់អ្វីដែលព្រះមានចំពោះមនុស្ស ដែលទ្រង់បាន

លាតត្រដាងអង្គទ្រង់ចុះ ដើម្បីធ្វើឱ្យផ្លូវស្អាតដែលទ្រង់អាចរស់នៅនិងស្រឡាញ់ ក្នុងចំណោមបុរសនិងស្ត្រី។ វាស្រស់ស្អាតណាស់។ បាទ។ នោះជាព្រះវរបិតារបស់ យើង។

40 សូមឲ្យយើងនិយាយទៅកាន់ទ្រង់ឥឡូវនេះ អ្នកនិពន្ធសៀវភៅ មុនពេលយើង បើកទំព័រ។

41 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏សប្បុរសរបស់យើង យើងមកក្រឡង់នៅយប់នេះ តាមរបៀបដែលបានសន្យានឹងយើង “បើអ្នកសុំអ្វីពីខ្ញុំក្នុងនាមខ្ញុំ នោះខ្ញុំនឹងសម្រេច ឱ្យ។” ដូច្នេះយើងគ្មានសេចក្តីសុចរិតទេ យើងគ្មានអ្វីដែលយើងអាចផ្តល់ជូន បានទេ មានតែយើងទេដែលមកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដោយដឹងថា ទ្រង់បានសន្យាថានឹងឮតាមរយៈព្រះនាមនេះ។

42 បន្ទាប់មកយើងសួរទ្រង់ ដោយដឹងថាយើងនៅទីនេះ ក្រោមការពិចារណា នៅយប់នេះ ប្រធានបទមួយក្នុងចំណោមមុខវិជ្ជាលេចធ្លោបំផុតនៃថ្ងៃនេះ គ្រា របស់ព្រះ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់ ដោយដឹងថាក្រុម មនុស្សតូចនេះដែលបានប្រមូលផ្តុំនៅទីនេះ ប្រសិនបើទូលបង្គំបានបំភាន់ពួកគេ នោះទូលបង្គំនឹងត្រូវដោះស្រាយរឿងនោះសម្រាប់វានៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។ ហើយកាលពី ល្ងាចមិញ នៅលើ ទីសំគាល់របស់សត្វ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានសូមឲ្យ ទ្រង់ដឹកនាំនិងដឹកនាំព្រះបន្ទូលទាំងនោះ។ សូមកុំឲ្យវាត្រឡប់ជាមោឃៈឡើយ ប៉ុន្តែសូមឲ្យវាសម្រេចនូវគោលបំណងដែលវាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅ។

43 ហើយឥឡូវនេះ សូមយាងមក ព្រះដ៏វិសុទ្ធ ចូរយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះចេញពី ព្រះគម្ពីរ និយាយវាតាមរយៈបបួរមាត់រមែងស្លាប់ ដល់ត្រចៀករមែងស្លាប់ និង កាត់ស្បែកទាំងការនិយាយនិងការស្តាប់ ដើម្បីឲ្យយើងអាចសម្រេចអ្វីមួយដោយ ការជួបជុំគ្នានៅយប់នេះ ដោយដឹងថាប្រហែលជាមានអ្នកខ្លះនៅទីនេះ ប្រសិនបើ ពិភពលោកឈរមួយឆ្នាំទៀត នឹងមិនមានមនុស្សស្លាប់នៅលើផែនដីទេ។

44 ហើយឥឡូវនេះយើងនៅជួរនៃការកែតម្រូវ នៅដំណាក់របស់ព្រះ ជាកន្លែង ដែលយើងត្រូវឈរសម្រាប់ការកែតម្រូវ។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកែតម្រូវ ទូលបង្គំ ហើយបិទមាត់ទូលបង្គំ ដូចជាទ្រង់បានបិទមាត់តោនិងដានីយ៉ែល។ ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តទូលបង្គំ បើពាក្យមួយណាដែលទូលបង្គំនឹងនិយាយផ្ទុយ ឬក្នុង អង្គទ្រង់។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសម្រេចគ្រប់ព្រះបន្ទូល។ គ្រាន់តែឈរជា

ធុងទទេ ហើយសូមទ្រង់មានបន្ទូលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នៅយប់នេះ ជឿតិចិត្ត ដែលស្រែកឃ្លានរបស់យើងចង់ឮពីទ្រង់។ ហើយសូមឲ្យទ្រង់ដែលបានសរសេរ ព្រះគម្ពីរមកបកស្រាយវាដល់អ្នកបម្រើដ៏រាបទាបរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ។ យើងសូម ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

45 ឥឡូវនេះសម្រាប់ផ្ទៃខាងក្រោយតិចតួច ដើម្បីចាប់ផ្តើមនៅយប់នេះ ជាមួយនឹង ត្រារបស់ព្រះ។

46 កុំភ្លេចយប់ស្តែក យើងចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានសំណួររបស់អ្នក។ ហើយសរសេរ វាឱ្យច្បាស់ ហើយដាក់វានៅលើធីទិកាមុន ឬនៅលើធីទិកា ឆាប់តាមដែលអ្នកអាច ធ្វើបាន។ ឥឡូវនេះប្រធានបទដ៏អស្ចារ្យនេះយើងមានកាលពីយប់មិញ...

47 យប់ដំបូង មុនចុងក្រោយ គឺជាក្រុមជំនុំ និងសម័យក្រុមជំនុំ របៀបដែលយើង បានឃើញព្រះយេស៊ូវឈរនៅកណ្តាលជើងចង្កៀងមាសទាំងប្រាំពីរ មើលទៅដូច ត្បូងមណីជោតិ និងថ្មសិលា ដើមនិងចុងបញ្ចប់ រូបនិងបែនយ៉ាម៉ែន។ សូម មើលជើងចង្កៀងប្រាំពីរ ឬជើងចង្កៀងប្រាំពីរឈរ ហើយឥន្ទធនូនៅលើវា ជាកិច្ច ព្រមព្រៀង និងរបៀបដែលទ្រង់ត្រូវបានលេចមក។ ហើយសំឡេងរបស់ទ្រង់គឺជា សំឡេងនៃទឹកជាច្រើន ទាំងព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំ និយាយជាមួយគ្នា ជាមួយនឹង ខ្សែមាសនៅជុំវិញទ្រូងនៃក្រុមជំនុំ គ្របដណ្តប់លើ កាន់ ដំណឹងល្អកាន់សេចក្តី សុចរិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទលើក្រុមជំនុំ។ ឈរនៅលើគ្រឹះលង្ហិន ការជំនុំជំរះដ៏ទេវភាព ព្រះបានចាក់ការជំនុំជំរះដ៏ទេវភាពរបស់ទ្រង់មកលើព្រះគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់បាន រងទុក្ខ ជាមនុស្សស្លូតត្រង់ចំពោះកំហុស។

48 បន្ទាប់មក ឃើញពីរបៀបដែលវាបានចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងក្រុមជំនុំអេភេសូរ បន្ទាប់មកសម័យក្រុមជំនុំទីពីរ យុគសម័យព្រះវិហារទីបី យុគសម័យព្រះវិហារទី បួន មួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំនៃសម័យកាលងងឹត ចេញតាមរយៈយុគសម័យល្អធ្វើរៀន និងយុគសម័យភីឡាដិលភា ហើយចូលទៅក្នុងយុគសម័យឡៅឌីសេ ដែលជាស ម័យកាលចុងក្រោយ។

49 ដោយឃើញនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ របៀបដែលពួកគេត្រូវបានវាយយ៉ាង ល្អឥតខ្ចោះនៅដើមដំបូង នៅក្នុងសាឡាម៉ូន ឆ្លងកាត់នៅសម័យអំបាប់ ជាសម័យ កាលងងឹត។ ហើយបានរកឃើញដូចជាយេសេបិល អំបាប់ ជាគ្រូអធិប្បាយតាម បន្ទាត់ព្រំដែន ឬបុរសម្នាក់ដែលនៅនិងក្រៅ។ ដូចជាសមាជិកក្រុមជំនុំមិនក្តៅមិន

ត្រជាក់ជាច្រើនសព្វថ្ងៃនេះ មនុស្ស បើកនិងបិទ នៅក្នុងព្រះវិហាររំច្ងៃនេះ ថ្ងៃស្អែក អ្នកអាចរំពឹងថាពួកគេនៅគ្រប់ទីកន្លែង សម្រប សម្រួល ធ្លាក់ចុះ ទៅជាមួយ លោកិយ ប៉ុន្តែហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន។ ហើយអំហាប់ ក្នុងស្ថានភាពនោះ បានធ្លាក់មករកស្រ្តីតូចដ៏ស្រស់ស្អាតម្នាក់ ទោះបីជាការអាក្រក់ទាំងអស់ចេញ មកក៏ដោយ ហើយបានរៀបការជាមួយនាង ហើយបាននាំយកការថ្វាយបង្គំរូប ព្រះចូលទៅក្នុងប្រទេសអ៊ីស្រាអែល នៅក្នុងពេលវេលាដ៏ខ្មៅងងឹតបំផុតរបស់ អ៊ីស្រាអែល សម័យកាលងងឹត។ ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថាពួកគេចេញពីទីនោះ ដោយឈរលង្ហិន ហើយចេញទៅក្រៅ ហើយទីបំផុតមិនក្តៅមិនត្រជាក់ រហូតដល់ ព្រះបានដេញពួកគេចេញពីមាត់របស់ទ្រង់ ហើយទទួលយកសាសន៍ដទៃ។

50 ហើយឥឡូវនេះយើងរកឃើញថាពួកគេចាប់ផ្តើមពីដំបូង នេះ—ក្រុមជំនុំ អេកេស្តរ នៅដើមដំបូង ក្នុងគ្រាពួកជំនុំ សម័យក្រុមជំនុំបន្ទាប់ចាប់ផ្តើមត្រជាក់ ហើយមិនក្តៅមិនត្រជាក់ បានបន្តនៅក្នុងសម័យកាលងងឹត។ ហើយដូចជា—នៅ ថ្ងៃនោះ អំហាប់បានរៀបការជាមួយអ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះ គឺយេសេបិល ហើយ បាននាំការថ្វាយបង្គំរូបព្រះចូលទៅក្នុងអ៊ីស្រាអែល បន្ទាប់មកប្រូតេស្តង់បាន រៀបការជាមួយសាសនារ៉ូម៉ាំង កាតូលិក ហើយបាននាំការថ្វាយបង្គំរូបព្រះចូលក្នុង ព្រះវិហារ។ ចេញមកតាមរយៈម៉ាទីនលូធើ ចុះតាមរយៈចនវេសលី ចូលទៅក្នុង ពេនទីកូស្ត ហើយចេញចូល ចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ ហើយព្រះជាម្ចាស់ត្រឡប់ មករកជនជាតិយូដាម្តងទៀត គឺល្អឥតខ្ចោះ។

51 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំ...អ្នកនិយាយថា ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជាអ្នកវាយអក្សរ។ ហ្នឹងហើយ។ ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងរឿងមួយ ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងឆ្ពោះទៅរកស្រមោល របស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំឃើញស្រមោលរបស់ខ្ញុំមើលទៅដូចអ្វី ខ្ញុំមានគំនិតខ្លះអំពីអ្វី ដែលខ្ញុំមើលទៅ មិនថាខ្ញុំជាសត្វជើងបួន ឬបក្សីមានពាម ឬអ្វីក៏ដោយ វានឹងជា ស្រមោល។

52 ហើយសញ្ញាចាស់គឺជាស្រមោលនៃសញ្ញាថ្មី។ យើងបានទទួលវា កាលពីយប់មិញ នៅក្នុងវិវេណៈ ១២ ស្រ្តីដែលមានច្បាប់នៅក្រោមជើងរបស់ នាង ព្រះច័ន្ទនិងព្រះអាទិត្យនៅក្បាលរបស់នាង និងប្រភេទមួយ។ តើអ្វីទាំងអស់ នោះ ហេតុអ្វីជំពូកទី១១ ប្រាប់យើងថា ពួកគេគ្រប់ប្រភេទនិងជាស្រមោល។ ខ្ញុំ ជឿ ហេតុអ្វី ១២ និយាយថា “ឃើញថាយើងត្រូវបានហ៊ុំព័ទ្ធដោយពពកនៃសាក្សី

ដ៏អស្ចារ្យ ចូរយើងទុកចោលរាល់បន្ទុក ហើយអំពើបាបដែលងាយមកឡោមព័ទ្ធ យើង ដើម្បីឲ្យយើងអាចរត់ដោយអត់ធ្មត់ចំពោះការប្រណាំងដែលបានកំណត់ នៅចំពោះមុខយើង។” ឥឡូវនេះ យើងបានឃើញរឿងទាំងនោះ។ បន្ទាប់មក កាលពីល្ងាចមិញ...

53 យើងបានត្រលប់មកទីនេះវិញ ដើម្បីស្វែងយល់ ឬ—ឬ ល្ងាចមុនចុងក្រោយ។ យើងរកឃើញថា ព្រះវិហារដំបូង របៀបដែលវាបានចាប់ផ្តើម វាត្រូវបានសម្តោច ហើយចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ជាកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានបង្ហូរ មកលើអ្នកជឿ។ ហើយយើងបានឃើញប្រតិកម្មរបស់អ្នកជឿទាំងនេះ និងរបៀប ដែលវាធ្វើសកម្មភាពលើពួកគេ និងអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ និងទីសំគាល់និងការ អស្ចារ្យដែលធ្វើតាមពួកគេ។

54 បន្ទាប់មកយើងរកឃើញថា នៅចុងបញ្ចប់នៃគ្រាពួកជំនុំនោះ ប្រហែលបីរយ ឆ្នាំ ពួកគេបានបង្កើតសាសនាខុសឆ្គងក្នុងចំណោមពួកគេ ហៅថា “គោលលទ្ធិ នៃ—របស់នីកូឡាស។” បន្ទាប់មកយើងរកឃើញថា វាគឺជា “ការប្រព្រឹត្ត” ដើម្បី ចាប់ផ្តើមជាមួយ។

នៅសម័យក្រុមជំនុំបន្ទាប់ វាក្លាយជា “គោលលទ្ធិ។”

ហើយបន្ទាប់មកក្លាយជា “ការបៀតបៀន” នៅក្នុងសម័យកាលងងឹត។

55 បន្ទាប់មកចេញមកនៅម្ខាងទៀត នៅទីនេះ ហើយបានរកឃើញថាវាបាន ញាស់ចេញជាមួយនឹងព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ដែលចេញមក។

56 បន្ទាប់មកយើងត្រឡប់ទៅម្តងទៀតហើយរកមើលពីរបៀបដែលមិនក្តៅ មិនត្រជាក់នៅទីនេះ នៅចុងបញ្ចប់នៃសម័យកាល នៅខាងនេះ តើវាត្រជាក់ យ៉ាងណា។ ដូចជាវាបានធ្វើនៅក្រោមសាសន៍យូដា ដូច្នោះវាត្រូវបានធ្វើនៅក្រោម សាសន៍ដទៃ ត្រជាក់ដូចដែលវាទៅតាមផ្លូវនេះ ស្រមោល ស្រអាប។

57 ដូចជាថ្ងៃរបស់វេសលី ហើយយើងបាននាំរឿងនោះមកកាលពីយប់មិញ និង ល្ងាច។ តើការរីកចម្រើនដ៏អស្ចារ្យដែលអ្នកមាន ប៉ុន្តែ ជុំបន្ទាប់ វាចាប់ផ្តើម ត្រជាក់។ ជុំបន្ទាប់ វាកាន់តែត្រជាក់។ ហើយឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែជាក្រុមនៃគោល លទ្ធិនិងទម្រង់។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលមានចំពោះវា។ ឃើញទេ? ហើយ នោះជាវិធីដែលវាមានគ្រប់បែបយ៉ាង។ ដូច្នោះយើងបានបង្រៀនវា។

58 ឥឡូវនេះ សូមបិទឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ ដូច្នេះអ្នកប្រាកដជាចងចាំ។ ខ្ញុំមិន ថ្កោលទោសប្រជាជនភាគច្រើនទេ ហើយខ្ញុំមិនថ្កោលទោសប្រជាជនប្រូតេស្តង់ ទេ ដ្បិតចេញពីទាំងពីរ ហើយពួកគេទាំងអស់បានមកពីពូជរបស់ព្រះ ដោយការ ជ្រើសរើស។ អ្នកដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើងដើម្បីជីវិតនឹងឃើញវា ហើយដើរ នៅក្នុងវា។ អស់អ្នកដែលមើលមិនឃើញ ដើរក្នុងភាពងងឹត។ នោះអាស្រ័យលើ ព្រះ។ ព្រះធ្វើវា។ ទ្រង់បានស្បថនិងសន្យានឹងអំប្រាហាំថាទ្រង់នឹងសង្គ្រោះគាត់ និងពូជរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកមានពូជរបស់អំប្រាហាំ អ្នកមានជីវិត អស់កល្បជានិច្ច ហើយអ្នកជាអ្នកទទួលមរតកតាមការសន្យា។ ហើយវាទាំងអស់ ដោយព្រះគុណនិងដោយការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។

59 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងនេះនៅទីនេះ។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែពេលខ្លះ... ប្រហែលជាប្រសិនបើខ្ញុំអធិប្បាយបន្ថែម ឬបង្រៀនបន្ថែមទៀត។ វាមានរយៈពេល ជាច្រើនឆ្នាំ។ នេះជាការប្រជុំបង្រៀនលើកដំបូងដែលខ្ញុំមាន ប្រហែលប្រាំបីឆ្នាំមក ហើយ។ ហើយវាគ្រាន់តែបន្តិច ប្រហែលជាច្រើនបន្តិចនៅនឹងកន្លែង។ រាល់ពេល ដែលអ្នក—អ្នក...សួរខ្ញុំនូវសំណួរណាមួយដែលអ្នកចង់ ដាក់វានៅលើធីទិកា ឬ ធីទិកា ហើយខ្ញុំនឹងរីករាយក្នុងការទទួលបានវា។

60 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំដឹងអំពីវា ខ្ញុំមិនដែលរៀនវាដោយ មនុស្សដោយសិក្ខាសាលាទេ។ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានរហូតដល់ខ្ញុំមានការបើកសម្តែងពី វា ហើយវាត្រូវតែប្រៀបធៀបជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

61 នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ពួកគេមានវិធីបីយ៉ាងក្នុងការស្គាល់សារមួយ។ វិធី ដំបូងដែលពួកគេរកឃើញ វាត្រូវបានសរសេរនៅលើច្បាប់ រឿងបន្ទាប់គឺជាហោរា ឬ រឿងបន្ទាប់គឺយូរីមធូមមីម។ ឥឡូវមានគ្រូណាដឹងថា យូរីម ធូមមីមជាអ្វី។ វាជា—ពន្លឺ ដែលចាំងពីលើទ្រូងរបស់អេរីន ដែលពួកគេបានព្យួរនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ឥឡូវនេះ បើហោរាម្នាក់បានទាយ ហើយពន្លឺមិនបានភ្លឹមកលើយូរីម ធូមមីម វាខុស។ នោះ គឺជាចម្លើយដ៏ទេវភាពរបស់ព្រះ “វាខុស។” បន្ទាប់មកប្រសិនបើពួកគេ...ប្រសិនបើ អ្នកសុបិនយល់សប្តិ ហើយវាមិនភ្លឹលើយូរីមធូមមីម វាខុស។

62 ឥឡូវនេះ យូរីម ធូមមីម ត្រូវបានគេយកទៅជាមួយ ក្នុងន័យនោះ ប៉ុន្តែនេះគឺជាយូរីមធូមមីមរបស់ព្រះឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរ។ បើហោរា ឬអ្នកសុបិន ឬអ្វី ក៏ដោយ ឬជាគ្រូ មិនបានផ្អែកលើទ្រឹស្តីរបស់គាត់យ៉ាងពិតប្រាកដលើព្រះបន្ទូល

របស់ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំមិនជឿវា ឃើញទេ។ ត្រូវតែមកទីនេះ ពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ មិនមែននៅកន្លែងតែមួយទេ។ វាត្រូវតែមកតាមរយៈព្រះគម្ពីរហើយចង់វាជាមួយគ្នា យ៉ាងពិតប្រាកដ។ បាទ មែនហើយ។ វាត្រូវតែភ្ជាប់ជាមួយផ្នែកដែលនៅសល់ របស់វា ហើយភ្ជាប់វាទាំងអស់គ្នា។ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកអាចយករឿង មួយហើយនិយាយថានោះជាការបរិសុទ្ធ ហើយអធិប្បាយអំពីសាសនាកាតូលិក ចេញពីព្រះគម្ពីរ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែលម្អិតទាំងស្រុងពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ ធ្វើឱ្យ រូបភាពច្បាស់។ ហ្នឹងហើយ។

63 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្នកដែលបង្កើតរូបភាពនេះសម្រាប់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យទ្រង់ធ្វើវា។ ទ្រង់នឹងនាំអ្នកចូលទៅក្នុងពន្លឺ ទាំងអស់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។

64 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់...ជាថ្មីម្តងទៀត ឥឡូវនេះយើងរកឃើញអ្វីដែល ពួកគេបានធ្វើនៅទីនោះ។ បន្ទាប់មក មួយរយៈក្រោយមក ពួកគេបានទទួលគោល លទ្ធិមួយ។ ពួកគេបានទទួលការបៀតបៀន។ ពួកគេបានចេញទៅក្រៅ។

65 ហើយបន្ទាប់មកយើងរកឃើញថា នៅក្នុងថ្ងៃនេះឥឡូវនេះ ថាព្រះគម្ពីរ បានទាយថានឹងមានពេលមួយដែលមនុស្សនឹងទទួលបានសញ្ញាសម្គាល់និងទី សំគាល់របស់សត្វ។

66 រាល់ពេលដែលមានអ្វីកើតឡើងនៅក្នុងប្រទេស គ្រប់គ្នានិយាយថា “នោះជាទី សំគាល់របស់សត្វ។” នៅពេលដែលចាស់...ខ្ញុំទើបតែត្រូវបានតែងតាំងនៅក្នុង ព្រះវិហារបាទីស្ទ នៅពេលដែលខ្ញុំបានឮអំពី អិន អរ អេ មែនហើយ គ្រប់គ្នា និយាយថា “នោះជាសញ្ញារបស់សត្វ។” ហើយបន្ទាប់មកអ្វីគ្រប់យ៉ាងចាប់ផ្តើម តាម “វាជាទីសំគាល់របស់សត្វ។”

67 ហើយឥឡូវនេះពួកគេនិយាយថា “រុស្ស៊ីចុះមក កុម្មុយនិស្ត វាជាទីសំគាល់ របស់សត្វ។” ប៉ុន្តែ វាជាការកុហក។ វាមិនមែនជាសញ្ញារបស់សត្វនោះទេ។ ព្រះគម្ពីរប្រាប់ពីទីសំគាល់របស់សត្វ។ សញ្ញានៃសត្វនេះមិនមែនជាការប្រឆាំង នឹងសាសនាដ៏អស្ចារ្យដែលប្រឆាំងនឹងប្រទេសដែលលើកឡើងបែបនេះទេ។ កុម្មុយនិស្តមិនមែនជារុស្ស៊ីទេ កុម្មុយនិស្តគឺជាវិញ្ញាណ។ វាទាំងអស់...យើងមិន —មិនចាំបាច់បារម្ភពីរុស្ស៊ីទេ។

68 ភាពរលួយផ្ទាល់ខ្លួនរបស់យើងគឺជាអ្វីដែលសម្លាប់យើង។ កុម្មុយនិស្តធ្វើចលនាត្រឹមត្រូវក្នុងចំណោមព្រះវិហាររបស់យើងនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត អ្នកដឹងទេនៅក្នុងសាលារៀនរបស់យើង នៅក្នុងផ្ទះរបស់យើង គ្រប់ទីកន្លែងក្នុងប្រទេសរបស់យើង។ រឿងទាំងមូលគឺគ្រាន់តែជាដង្កូវស៊ី។ ចាប់រ៉ូប៊ីនចឹកផ្លែប៉ោមមិនប៉ះពាល់ដល់វាទេ វាជាដង្កូវនៅស្ងួលដែលបំផ្លាញផ្លែប៉ោម។ នោះហើយជាអ្វី វាគ្រាន់តែជាការរលួយក្នុងចំណោមខ្លួនយើងប៉ុណ្ណោះ។ ចូរទៅ ហៅខ្លួនយើងថាជាគ្រីស្ទាន ហើយធ្វើដូចជាលោកិយ ហើយស្លៀកពាក់ដូចលោកិយ ហើយទទួលយកលោកិយ ហើយហៅខ្លួនយើង...លោកិយគឺឈឺនិងធុញទ្រាន់នឹងការបែបនេះ។ ហើយមិនត្រឹមតែពិភពលោកប៉ុណ្ណោះទេ គ្រីស្ទានជាច្រើនក៏មានដែរ។ បាទ។

69 ខ្ញុំបាននិយាយជាញឹកញាប់ “ព្រះជួយនៅថ្ងៃដែលមនុស្សនឹងក្លាយជាអ្វីដែលពួកគេគួរតែក្លាយជា។ ប្រសិនបើខ្ញុំប្រឆាំងនឹងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងនិយាយថាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងប្រឆាំងនឹងទ្រង់នៅក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។” ប៉ុន្តែខ្ញុំសម្រាប់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំជឿលើទ្រង់។ ហើយ—ហើយជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ ដើម្បីធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ ព្រោះខ្ញុំជឿថាគ្រីស្ទានគឺជាសេចក្តីពិត។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាការពិត។

70 ក្នុងការធ្វើដំណើរជុំវិញពិភពលោក ហើយសម្លឹងមើលវានៅក្នុងរឿងផ្សេងគ្នាជាដើម ស្ថាបនិករបស់ពួកគេទាំងអស់បានស្លាប់ហើយដេកនៅក្នុងផ្ទះ ហើយពួកគេមានទ្រឹស្តី។ នោះគ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំគ្រីស្ទានទៅជាមួយ។

71 “ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលស្គាល់ព្រះរបស់ពួកគេនឹងធ្វើការកេងចំណេញ។” ហើយអំណាចនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលបានរស់ឡើងវិញរស់នៅក្នុងបុរសនោះ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ទ្រង់មិនស្លាប់ទេ ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។ “ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នកសូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក ហើយអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ។” បាទ មែនហើយ។

72 បន្ទាប់មកពិភពលោកមើលទៅខាងក្រៅហើយនិយាយថា “និយមជ្រុល។” អ្នកបានឃើញកន្លែងដែលយើងបានយកវាកាលពីយប់មិញ ដោយជំនួយពីព្រះ។

73 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថារឿងដំបូងដែលបានលើកឡើងដើម្បីបង្កើតទម្រង់ណាមួយនៃសត្វ ទាំងអស់ ឬ...សត្វសាហាវមានន័យថា “អំណាច។” យើងបានឆ្លងកាត់និមិត្តសញ្ញានិងអ្វីៗទាំងអស់កាលពីយប់មិញ ដើម្បីបង្ហាញថាសត្វ

គឺជាអំណាច។ ហើយវាមិនបានចេញពីប្រទេសរុស្ស៊ីទេ។ វាចេញពីទីក្រុងរ៉ូម។ ហ្នឹងហើយ។ វាមកពីទីក្រុងរ៉ូម។

74 ហើយវាមិនមែន—វាមិនមែនជាក្រុមមនុស្សទេ។ វាមិនមែនជាអង្គការនយោបាយទេ។ វាជាស្ថាប័នសាសនា។ វាជាព្រះវិហារដែល “អង្គុយលើភ្នំប្រាំពីរ” ជាមួយបុរសម្នាក់ដែលមានអំណាចគ្រប់គ្រងលើពិភពលោកទាំងមូល នៅទីនោះ។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ហើយយើងរកឃើញថាវាជាស្ត្រីម្នាក់ ហើយរូបភាពរបស់នាងដូចជាធម្មតា។ មិនទទួលយកការបកស្រាយផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ គ្រាន់តែអានព្រះគម្ពីរ។ នោះគ្មានកន្លែងណាផ្សេងទៀតនៅលើលោកនេះ គ្មានទីក្រុងផ្សេងទៀតនៅលើផែនដីគ្រប់គ្រងលើផែនដីទាំងមូល។ នៅគ្រប់ជាតិសាសន៍ ខ្សែនៃលទ្ធិរ៉ូម៉ាំងនោះចេញដូចជានៅក្នុងនិមិត្ត១០របស់ជានីវ៉ែល ហើយយើងរកឃើញថានោះជាបុរីវ៉ាទីកង់។

75 យ៉ាងហោចណាស់មានពួកកាតូលិកស្មោះត្រង់រាប់សិបនាក់នៅទីនេះ កាលពីយប់មិញ។ ពួកគេអង្គុយស្ងៀមហើយស្តាប់។ ពួកគេស្មោះត្រង់។ ពួកគេកំពុងស្រែកឃ្លាន។

76 ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចប្រកែកជាមួយបូជាចារ្យបានទេ។ គាត់នឹងមិនប្រកែកទេ ព្រោះបូជាចារ្យ “ប្រសិនបើក្រុមជំនុំនិយាយអ្វីខុសពីព្រះគម្ពីរនេះ ក្រុមជំនុំគឺត្រឹមត្រូវ។” សម្រាប់ខ្ញុំ ព្រះគម្ពីរគឺត្រឹមត្រូវ ហើយក្រុមជំនុំគឺខុស។ ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចប្រកែកជាមួយពួកគេបានទេ។ ពួកគេ អ្នកបានទទួល...គ្មានវិធីដើម្បីជជែកតវ៉ាទេ។ មិនមានវិធីដើម្បីពិភាក្សាឬជជែកវែកញែកទេ។ ដោយសារតែពួកគេជឿថា “អ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ នោះហើយជាវា! នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ មិនថាព្រះគម្ពីរនិយាយអ្វីទេ។ វាជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ!” ពួកគេជឿលើក្រុមជំនុំ។ យើងជឿលើព្រះគម្ពីរ។

77 ឥឡូវនេះយើងដឹងថានាងត្រូវបានគេហៅថា...ព្រះវិហារគឺជាស្ត្រី។ ហើយនាងត្រូវបានគេហៅថាពាក្យអាសអាភាស “ស្រីសំដឹង” ហើយបន្ទាប់មកនាងគឺជា “ម្តាយនៃស្រីសំដឹង។” ហើយយើងរកឃើញថាព្រះវិហារកាតូលិកគឺជាព្រះវិហារមាតាដំបូង។ នាងពិតជាអ្វីដែលនាងបាននិយាយថានាងមាន។ នាងគឺជាព្រះវិហារដំបូងដែលត្រូវបានរៀបចំ។ នៅពេលដែលព្រះបានរៀបចំសាសនាវាគឺជាព្រះវិហារកាតូលិក។ អង្គការទីមួយត្រូវបានរៀបចំឡើងនៅលើពិភពលោក

នៃសាសនាគ្រីស្ទាន ព្រះវិហារកាតូលិក។ ឥឡូវនេះ...

78 ហើយបន្ទាប់មក ទីបំផុត នាងគឺជា “ម្តាយនៃស្រីសំផឹង”។ នាងបានផ្តល់កំណើតដល់ក្រុមជំនុំ បន្ទាប់ពីនាង ព្រោះពួកគេមិនអាចជាក្មេងប្រុសបានទេ ពួកគេត្រូវតែជាក្មេងស្រី ហើយយើងរកឃើញថាព្រះវិហារប្រូតេស្តង់គឺជាផលិតផលរបស់ព្រះវិហារកាតូលិក។ ដោយការស្វែងរកបទគម្ពីរ ហើយមើលសៀវភៅប្រវត្តិសាស្ត្ររបស់អ្នក យើងឃើញថាក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់គឺជាផលិតផល។ ហើយប្រូតេស្តង់មិនអាចស្រែកដាក់កាតូលិកបានទេ ពីព្រោះពួកគេទាំងពីរនិយាយថា “ស្រីសំផឹង” និង “សំផឹង”។ នោះជារបស្មើ ប៉ុន្តែនោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហ្នឹងហើយ។

79 មើល បន្ទាប់មកគាត់បាននិយាយថា “ចូរយើង” នៅសហរដ្ឋអាមេរិក ពួកគេបាននិយាយថា “ចូរយើងបង្កើតរូបភាពទៅកាន់សត្វ”។ ប្រសិនបើសត្វនោះជាអំណាច ហើយអំណាចគឺជាអង្គការមួយ មិនយកទ្រឹស្តីឥឡូវនេះ។ នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អង្គការនៃព្រះវិហារកាតូលិកបានរៀបចំខ្លួនពួកគេរួមគ្នា ហើយបានធ្វើកិច្ចព្រមព្រៀង...សហការ។ ហើយពួកគេបានកំណត់ អ្វីដែលគេហៅថា “ឪពុកដើម” រួមគ្នា ហើយរៀបចំព្រះវិហារកាតូលិក ហើយបានធ្វើជា—ជា—ជា—ជាពិធីសាសនាមួយ និងអ្វីដែលពួកគេជឿនិងអ្វីដែលពួកគេនឹងបង្រៀន ជាជំនឿសកល។ ហើយពួកគេបានបង្ខំវាដល់មនុស្ស ដោយការដាក់ទណ្ឌកម្ម។

80 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលម៉ាទីនលូធើចេញមកដោយឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដឹកនាំគាត់ចេញ ជំនួសឱ្យការអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សមានសេរីភាព គាត់បានរៀបចំព្រះវិហារ រូបភាពប្រដូចទៅនឹងសត្វ អំណាចនយោបាយប្រដូចទៅនឹងវា។ ជំនួសឱ្យការអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សដើរដូចព្រះប្រទានពន្លឺ ពួកគេបានរៀបចំនៅក្រោមវិន័យមួយ ហើយពួកគេត្រូវនៅជាប់នឹងវិន័យនោះ។

81 ព្រះបានផ្លាស់ទៅព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ។ មេតូឌីស្ទមានការប្រជុំជំនឿដែលបានវាយលុកពិភព លោក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាមួយពួកគេ បង្រៀនពីការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង គឺនៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូច្នោះ នោះពួកគេបានរៀបចំព្រះវិហារមួយ បង្កើតរូបភាពរបស់សត្វ ហ្នឹងហើយ អំណាចនយោបាយ រៀបចំ ដើម្បីចងមនុស្សរបស់ព្រះទៅនឹងគោលលទ្ធិមួយ ជំនួសឱ្យការមានសេរីភាពក្នុងការថ្វាយបង្គំហើយដើរក្នុងពន្លឺដូចជាពន្លឺត្រូវបានដើរលើផ្លូវរបស់

ពួកគេ។

82 ពួកគេបានកំណត់ពួកគេត្រឡប់មកវិញ នៅក្នុងសម័យនោះ។ នោះជាពន្លឺដ៏ល្អសម្រាប់នៅទីនោះ នោះគឺជាពន្លឺសម្រាប់—សម្រាប់ព្រះវិហារពើកាមុស។

83 ប៉ុន្តែចុះយ៉ាងណាចំពោះព្រះវិហារភីឡាដិលភា? នោះជាពន្លឺមួយទៀត។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ទោះបីពួកគេរៀបចំប៉ុណ្ណាក៏ដោយ ព្រះបានផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងសម័យក្រុមជំនុំនេះ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ បានបញ្ជូនបុរសម្នាក់ឈ្មោះចនវេសលី។ លូធើមិនអាចធ្វើតាមវាបានទេ ព្រោះគាត់មិនជឿ។ គាត់ត្រូវបានរៀបចំរួចហើយនៅទីនេះ។

84 បន្ទាប់មក ចនវេសលីបានរៀបចំយ៉ាងតឹងរឹង ហើយទៅដល់កន្លែងមួយ វាជាពេលវេលាសម្រាប់សម័យក្រុមជំនុំចូលមកនេះ។ ព្រះបានបញ្ជូនក្រុមពេនទីកុស្តចេញទៅទីនេះជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អូ មេតូឌីសបាននិយាយថា “អូ-អូ។ ហី! យើងមិនអាចទៅជាមួយវាបានទេ។ ហី-អូ! យើងមិនជឿលើរឿងនោះទេ។ អូ អត់ទេ។” ហេតុអ្វី? នេះគឺជាពន្លឺដែលពួកគេកំពុងដើរនៅទីនេះ នេះគឺជាពន្លឺសម្រាប់ទីនេះឥឡូវនេះ។

85 យើងបន្តឆ្ពោះទៅរកព្រះអាទិត្យលិច។ ចាំអ្វីដែលហោរាបាននិយាយទេ? “វានឹងជាថ្ងៃដែលនឹងមានពពក ទាំងយប់ប្តូរថ្ងៃ ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចវានឹងមានពន្លឺ។” ពន្លឺដែលធ្លាប់បំភ្លឺនៅភាគខាងកើតដល់ជនជាតិយូដា នៅភាគខាងកើត (ជនជាតិយូដាគឺជាជនជាតិភាគខាងកើត) វាភ្លឺនៅលើសាសន៍ដទៃ ពន្លឺដូចគ្នា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា នៅថ្ងៃចុងក្រោយនៅទីនេះ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា។ យើងបានឆ្លងកាត់សម័យកាលទាំងអស់នេះ នៅទីនេះ ដែលជាកន្លែងដែលវាមិនមែនជាពន្លឺបុព្វលាងដ៏ត ប៉ុន្តែមានពពក ថ្ងៃអាប្តអូ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ ដូចជាពន្លឺបានភ្លឺដូចដែលវាបានធ្វើនៅទីនោះ។

86 នោះហើយជាមូលហេតុដែល “ទ្រង់ត្រូវមើលលើត្បូងមណីជោតិនិងថ្មសាឌីស អាល់ហ្វា អូមេហ្គា ការចាប់ផ្តើមនិងការបញ្ចប់ ទ្រង់ដែលគង់នៅ ហើយនឹងយាងមក បួសនិងពូជរបស់ដាវីឌ ផ្កាយព្រឹក។” ហ្នឹងហើយ។ [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដ។] ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកឃើញវា។

87 ហើយសូមចាំថា យើងបានរកឃើញដោយគ្មានកំហុសមួយថា ទីសំគាល់របស់សត្វគឺជាសញ្ញានៃការក្បត់សាសនា នោះគឺសមាជិកក្រុមជំនុំព្យួរទៅព្រះវិហារ

របស់ពួកគេជំនួសឱ្យការដើរក្នុងពន្លឺ។ ពួកគេបដិសេធពន្លឺ ហើយគ្មានអ្វីនៅសល់ ក្រៅពីភាពងងឹត។ ត្រូវហើយ ទាំងភាគលិក និងប្រូតេស្តង់។ មាន “សត្វជា ស្រីសំផឹង” ហើយនាងមានកូនស្រី “ស្រីពេស្យា”។ ហើយកូនស្រីស្រីពេស្យា ទាំងនេះ ពេលពួកគេកើតមក ពួកគេនៅព្រហ្មចារីតាំងពីពន្លឺនៃថ្ងៃនោះ ហើយ ពួកគេបានរៀបចំនិងនាំមនុស្សមកទីនេះ ត្រឡប់មកទីនេះវិញ ធ្វើឱ្យពួកគេជា ប្រភេទរឿងដូចគ្នាដែលទីក្រុងរ៉ូមនៅដើមដំបូង។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ “សត្វសាហាវ និងរូបភាពរបស់សត្វ អក្សរនៃឈ្មោះរបស់គាត់” ជាដើម។

88 របៀបដែលយើងបានឆ្លងកាត់រឿងទាំងមូល កាលពីយប់មិញ និងព្រះគម្ពីរ យ៉ាងច្បាស់...មិនមែនជាទ្រឹស្តីរបស់នរណាម្នាក់ទេ។ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបានចែងវា ថា សត្វមានស្នែងដប់ប្រាំពីរ ក្រវែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។ ពីទីក្រុងរ៉ូម នៅ ទីនោះនៅទីក្រុងរ៉ូម ហើយជា “គាត់ដែលមិនមែន ហើយមួយណា ហើយមួយ ណាមិនមែន” សម្តេចប៉ាបមួយពីមួយទៅមួយ សម្តេចប៉ាបមួយហើយនឹងចូល ទៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយរកឃើញថាស្ត្រីចំណាស់ដដែលនោះបានបង្កើតក្មេងស្រី ខ្លះ។ ពួកគេនៅព្រហ្មចារីតាំងពីដំបូងមក ដើរក្នុងអ្វីដែលពួកគេមានពន្លឺ។ ហើយ បន្ទាប់មកពួកគេចាប់ផ្តើមធ្វើដូចស្រីពេស្យា ហើយបានត្រឡប់ទៅធ្វើរឿងដូចគ្នា ដែលម្តាយរបស់ពួកគេធ្វើ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។

89 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ ស្ត្រីអើយ។ ស្តាប់។ អ្នកប្រហែលជាមិនមានទំនុក ចិត្តច្រើនលើខ្ញុំទេឥឡូវនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំផ្ទះរឿងទាំងនេះ។ ហើយវាមិនធ្វើឱ្យ អ្នកឈឺចាប់ទេ វាដើម្បីជួយអ្នក។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកឃើញមនុស្ស ព្រះវិហារ នៅថ្ងៃនេះ អនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីរបស់ពួកគេ...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងទៅរកបុរសផងដែរ។ ប៉ុន្តែអនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីរបស់ពួកគេធ្វើតាមរបៀបដែលពួកគេធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ ហើយ ពួកគេប្រកាសថាជាគ្រីស្ទាន! ខ្ញុំមិនបន្ទោសស្ត្រីទេ ខ្ញុំនឹងបន្ទាប់ពីយប់នេះ។ ប៉ុន្តែ មើល ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនបន្ទោសអ្នកស្ត្រីទេឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែ ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ គ្រូបង្រៀនថ្នាក់ សិក្ខាសាលាជាច្រើននៅទីនេះ ឬគ្រូបង្រៀនទីបញ្ចុះសព ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នក ហៅវា ពីទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ គឺគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកដើរនៅក្នុងការរង្វេង ទាំងនោះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាពួកគេខ្វាក់ នាំមនុស្សខ្វាក់។ វាជាការពិត។

90 ឥឡូវនេះ ហើយព្រះយេស៊ូវ ឃើញការនេះ ហើយដោយដឹងថាក្រុមជំនុំប្រូ តេស្តង់ខ្លះនឹងដើរត្រង់ទៅច្រកទ្វារនៃពន្លឺ ហើយងាកចេញ។ ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុង

ម៉ាថាយ ២៤:២៤ បាននិយាយថាវានឹងដូច្នោះ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទនឹងដូចទៅនិងអ្នកជឿពិត វានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសគាំង ប្រសិនបើអាច។

91 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ សាសនារ៉ូម៉ាំង កាតូលិក អូ វាបានគោះអ្នកប្រូតេស្តង់មួយចំនួននៅក្នុងក្បាល។ ប៉ុន្តែ បុរសម្នាក់ដែលមានព្រះគុណបន្តិចអំពីគាត់បន្តិច...ដឹងបន្តិចអំពីព្រះគម្ពីរ គាត់នឹងគេចចេញហើយដើរចេញ។ ហ្នឹងហើយ។ ភាពទាក់ទាញរបស់វាគឺខ្មោសសម្រាប់គាត់ គាត់ដឹងថាគ្មានអ្វីទាំងអស់នោះទេ អ្វីទាំងអស់ដែលពួកគេបង្រៀន។ មិនមានបទគម្ពីរចំពោះវាទេ ឥឡូវនេះ ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេវាយបន្តិច។

92 ការកុហកដ៏ធំបំផុតមិនធ្លាប់មានត្រូវបានគេប្រាប់ មានការពិតជាច្រើននៅក្នុងវា។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយទីមួយ សាតាំងនិយាយជាមួយអេវ៉ា វាបានប្រាប់ការពិតជាច្រើន។ ប៉ុន្តែគាត់មានដូចជា បាតរបស់វា គាត់មានការកុហកដែលថ្កោលទោសនាង ហើយបំផ្លាញជំនាន់ទាំងមូល ការបង្កើតទាំងមូល។ ហ្នឹងហើយ។

93 អ្នកត្រូវតែមើលវា។ វាត្រូវតែមក សេចក្តីពិតនៅទីនេះ និងសេចក្តីពិតនៅទីនេះ សេចក្តីពិតនៅទីនេះ និងសេចក្តីពិតនៅទីនោះ។ បន្តិចនៃវា សេចក្តីពិត តម្រង់ជូរដូចគ្នា គ្រប់ផ្លូវ។

94 ហើយបន្ទាប់មករបៀបដែលមនុស្សអាចមើលឃើញព្រះវិហារដំបូងនៅទីនោះ ត្រូវបានភ្លឺដោយជើងចង្រៀងនោះ ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះឃើញរឿងដដែលដែលកើតឡើងនៅទីនោះ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ហើយបដិសេធា? វាបង្ហាញថាពួកគេបានបដិសេធឈត្តិ ហើយដើរក្នុងភាពងងឹត រឿងតែមួយគត់គឺនៅសល់។

95 វាជាការពិត បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិននិយាយថាដើម្បីឆ្លាតទេ។ ព្រះទ្រង់ជ្រាប។ ទ្រង់ស្គាល់ចិត្តខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានព័ន្ធកិច្ច ហើយនៅពីមុខខ្ញុំជាច្រើន។ ហើយដោយដឹងថាថ្ងៃណាមួយនៅសាលជំនុំជំរះ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយសម្រាប់រឿងទាំងនេះ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំនឹងត្រូវរកឃើញថាអ្នកចោទប្រកាន់ក្លែងក្លាយ ជាគ្រូក្លែងក្លាយ បន្ទាប់មកព្រះនឹងថ្កោលទោសខ្ញុំ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំដឹងការពិតនៃរឿងទាំងនេះ ហើយមិនប្រាប់អ្នកទេ ទ្រង់នឹងថ្កោលទោសខ្ញុំប្រាកដជាគ្រប់គ្រាន់ហើយ។

96 បាននិយាយទៅកាន់អ្នកយាមថា “មើល! ប្រសិនបើអ្នកបរាជ័យក្នុង ការព្រមាន នោះខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងទាមទារពីដៃរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកព្រមាន ហើយពួកគេទៅមុខ ពួកគេនឹងស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិន ទាមទារវានៅក្នុងដៃរបស់អ្នកទេ។ អ្នកនឹងមានសេរីភាព។”

97 ដូច្នោះយើងចង់ប្រុងប្រយ័ត្នថាយើងដឹងថាអ្វីជាការពិត យោងទៅតាម ព្រះគម្ពីរ។ ហើយរបៀបដែលសម័យកាលនោះបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុង និងអ្វីដែល ពួកគេបានធ្វើ ហើយសព្វថ្ងៃនេះដើម្បីមើលព្រះវិហារប្រូតេស្តង់យ៉ាងពិតប្រាកដ។

98 មើលនៅទីនេះ។ វាធ្លាប់មានតាំងពីយូរយារណាស់មកហើយ ហើយអ្នកជា មនុស្សបរិសុទ្ធ វាខុសហើយដែលអ្នកជាស្រ្តីកាត់សក់របស់អ្នក។ តើមានអ្វី កើតឡើងចំពោះវា? នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា...ប្រសិនបើស្រ្តីណា កាត់សក់របស់នាង ប្តីរបស់នាងមានសិទ្ធិលែងលះនាង។ ការប្រៀនធម្មតា ប៉ុន្តែ នោះជាព្រះគម្ពីរ។

99 ហើយអ្នកជាស្រ្តី ចេញពីទីនេះហើយកាត់ទីធ្លាររបស់អ្នក ដោយពាក់អាវធំ និង សម្លៀកបំពាក់បុរស។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិប្រិទ្ធិមានបន្ទូល ថា “ស្រ្តីដែលនឹងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលទាក់ទងនឹងបុរស វាជាការគួរស្អប់ខ្ពើម កខ្វក់នៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះ។” ហើយអ្នកធ្វើវា។

100 ហើយអ្នកជក់បារី អ្នកទៅរាំនិងកម្មវិធី ហើយនៅតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ។ អ្នកបង្ហាញថាអ្នកបានយកប្រភេទនៃអ្វីមួយ អ្នកមិនត្រូវបានសម្គាល់នៅស្ថានសួគ៌ ទេ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បន្ទាប់ពីមួយរយៈយើងនឹងចូលទៅក្នុងនោះ ហើយ បង្ហាញអ្នកខុសពីនោះ។ ឥឡូវនេះ នោះគ្រាន់តែជារឿងតូចមួយប៉ុណ្ណោះ។

101 ហើយអ្នកជាបុរស ចូរចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ ដើរតាមផ្លូវជាមួយបារីស៊ីហ្គា នៅក្នុងមាត់របស់អ្នក ដូចជា—អ្នកកាច់ចង្កូតនៅរដ្ឋតិចសាស់ ខូច។ ហើយ ទទួល...ខ្ញុំមិននិយាយរឿងកំប្លែងទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើការលេងសើចនៅលើវេទិកា ទេ។ ខ្ញុំនិយាយថានោះជាការពិត។ ទៅតាមផ្លូវ ហើយនឹងអង្គុយនៅកន្លែងផ្សេងៗ ហើយកុហក លួច និងបោកប្រាស់គ្នាទៅវិញទៅមក និងឌីកុននៅលើក្រុមប្រឹក្សា ព្រះវិហារ។

102 ចូលទៅក្នុងព្រះវិហារហើយលេងល្បែងប៊ុនកូចាស់ទាំងនេះ នោះមិនមែនជា

អ្វីនៅក្នុងពិភពលោកទេ ប៉ុន្តែជារឿងធម្មតា ឆ្នោត-ទាប។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយអ្នកធ្វើវា ហើយបន្ទាប់មកនិយាយអំពីអ្នកកក។ អ្នកក៏អាក្រក់ដែរ នៅក្នុង ក្រុមជំនុំរបស់អ្នក អ្នកមេតូឌីស បាទីស្ទ និងពេនទីកុស្ត អ្នកណាក៏ដោយដែល អ្នកធ្វើបែបនោះ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយអ្នកដឹងថានោះជាការពិត។ ប៉ុន្តែតើ វាជាអ្វី? អ្នកត្រលប់មកវិញដូចម្តាយរបស់អ្នកនៅខាងក្រោយ។ ពិតជារឿងដូចគ្នា ហើយឆ្នាំងមិនអាចហៅថាកំសៀវខ្មៅបានទេ។ ហើយមានវិញ្ញាណនៃរឿងនោះ។

103 ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងប្រជាជនភាគច្រើនទេ។ ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងមេតូ ឌីស ឬបាទីស្ទ ឬប្រុសប៊ីធើរៀនទេ។ ព្រះបានទទួលមនុស្ស ពូជរបស់អំប្រាហាំ នៅទីនោះ។ វាមិនមែនប្រឆាំងនឹងប្រជាជនទេ។ វានិយាយអំពីក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ រៀបចំខ្លួនឯងនៅទីនោះ ហើយពួកគេថ្វាយបង្គំព្រះវិហារជំនួសឱ្យព្រះ។ អូ អ្នកប្រូ តេស្តង់មិនចង់ជឿទេ ប៉ុន្តែអ្នកធ្វើវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “តើ អ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?”

104 មែនហើយ នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មាន បងប្រុសប៊ូសស្វិតបានសួរក្មេងស្រីម្នាក់ថា “តើអ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?”

105 នាងបាននិយាយថា “គ្រីស្ទាន? ខ្ញុំនឹងឲ្យអ្នកយល់ ខ្ញុំដុតទៀនរាល់យប់!”

106 មែនហើយ ឥឡូវនេះអ្នកប្រូតេស្តង់គិតថានោះជាអ្វី? “តើអ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?” “ខ្ញុំនឹងឲ្យអ្នកយល់ ខ្ញុំជាមេតូឌីស” ឬ “បាទីស្ទ។” មែនហើយ នោះមិនមានន័យ អ្វីទេ ប៉ុន្តែអ្នកបានដើរចេញពីថ្ងៃនៃព្រះគុណ សម្រាប់ខ្លួនអ្នក ចំពោះខ្ញុំ ត្រូវហើយ បើនោះជាទាំងអស់ អ្នកគ្រាន់តែជាមេតូឌីសឬបាទីស្ទ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជា គ្រីស្ទាននៅក្នុងមេតូឌីស ឬបាទីស្ទ ឬព្រះវិហារភាគច្រើនទេ អ្នកនឹងបាត់បង់។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នេះពិតជាមានសញ្ញារបស់អ្នក។

107 សញ្ញាទាំងពីរគឺខាងវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងបង្ហាញវាដល់អ្នកដោយ ព្រះគម្ពីរ។ សញ្ញាទាំងពីរគឺជាសញ្ញាខាងវិញ្ញាណ។

108 មនុស្សជាច្រើនគិតថា “ពួកគេនឹងទៅចាក់សាក់អ្វីមួយនៅលើថ្ងាសរបស់អ្នក ហើយសាក់អ្វីមួយនៅក្នុងដៃរបស់អ្នក។” យើងបានរកឃើញថា កាលពីយប់មិញ នោះគឺជាការកុហក។ បាទ មែនហើយ។ នោះខុសហើយ។ វាជាសញ្ញា ខាងវិញ្ញាណ។ វា—វាលាក់ខ្លួនណាស់។ ហើយ មើលច្រើនដង...

109 ឥឡូវនេះខ្ញុំដឹងថានេះប្រហែលជាមានឆាមច្រើន ហើយវា—វា—វាហាក់ដូចជា ពិបាក។ ប៉ុន្តែវា—វានឹងត្រង់បើយើងគ្រាន់តែ...ហើយផ្តល់ឱកាសដល់ព្រះបន្តិច។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនមានន័យថាឈឺយទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមបញ្ជាក់ការពិត ដោយអស់ពីចិត្ត។

110 នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានឃើញក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់ធ្លាក់ពីព្រះវិហារ កាតូលិកនៅទីនោះ ហើយចេញមកហើយត្រឡប់ទៅក្រោយវិញ ហើយត្រឡប់មក ម្តងទៀតតាមរបៀបដែលពួកគេបានធ្វើ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វិញ្ញាណនឹងនៅជិត រហូតដល់វាបញ្ឆោតពួកវីសតាំង...”

111 តើអ្នកដឹងទេ មិត្តគ្រីស្ទានអើយ ថាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាទីសំគាល់ របស់សត្វ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ...? អ្នកណាក៏ដឹងដែរ។ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទគឺ នោះ ជាសញ្ញាសម្គាល់របស់គាត់ គឺជា...នៃអំណាចរបស់គាត់ ហើយអ្នកឃើញទេ សត្វ គឺជាអំណាច។ មានអំណាចនៃព្រះវិហារកាតូលិក។ មានអំណាចនៃក្រុមជំនុំមេតូឌីស្ទ។

112 ខ្ញុំបានទៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ទៅរកសុភាពបុរសល្អ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិន ច្រឡំទេ គាត់កំពុងអង្គុយនៅទីនេះក្នុងព្រះវិហារយប់នេះ។ ហើយអេឌីតវ៉ាយតូ ចនិងពួកគេមកប្រជុំនៅទីនេះ មិនមែនម្តេចម្នាក់នោះទេ។ ហើយយើង ប្រជាជន...ខ្ញុំទើបតែបានអធិប្បាយពីដំណឹងល្អនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ។ យើងត្រូវ ឡើងលើឡានដើម្បីទៅកន្លែងនោះ។ ហើយនៅយប់នោះ គ្រូគង្វាលបានហៅខ្ញុំ ដោយផ្ទាល់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំសុំទោសដែលប្រាប់អ្នក រ៉េវិន ប្រាណហាំ។ ប៉ុន្តែ គេប្រាប់ខ្ញុំថា គេមានមនុស្សលឿងខ្លះចូលមកទីនោះ ហើយបុរសស្រុកយើងចូលមក ហើយនិយាយថា ‘គ្មានការព្យាបាលដ៏ទេវភាពនៅក្នុងក្រុមជំនុំមេតូឌីស្ទ’។ ដូច្នេះ អ្នកនឹងត្រូវទៅវេទិកា បោះបង់ខ្លួនអ្នក ហើយចាកចេញពីក្រុមជំនុំ។” ហ្នឹងហើយ។

113 ហេតុអ្វី? អំណាចនៃក្រុមជំនុំមេតូឌីស្ទ។ នោះជាអំណាចរបស់សត្វ។ ក្រុមជំនុំ បាទីស្ទដូចគ្នា ខេមប៊ែលលីត និងលូធើរ៉ាន និងពួកគេទាំងអស់ផ្សេងទៀត និង ពេនទីកុស្ត អាគ្រក់ដូចគ្នា។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំមានប្រជាជនពេនទីកុស្ត ដ...ហើយក្រុមជំនុំរបស់ព្រះបានចូលទៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សានៃក្រុមជំនុំ ដែលជា —មួយ...ពួកគេគ្រាន់តែភ្ជាប់ខ្លួនពួកគេនៅទីនេះ និងជាមួយ “ម្តាយ” ស្ត្រីពេស្យា ចាស់។ ដូច្នេះរាល់អង្គការព្រះវិហារមកពីទីក្រុងរ៉ូម។ នោះគឺជាម្តាយរបស់វា។

ហើយខ្ញុំមិនមែនជាពួកបរិសុទ្ធច្នៃចុងក្រោយ ឬភ្លៀងច្នៃចុងក្រោយ ឬអ្វីដែលអ្នកហៅវា។ ខ្ញុំមិនចង់...ខ្ញុំមិនមែនជារបស់នោះទេ។

114 ប៉ុន្តែខ្ញុំមានន័យថានេះ បុរសនិងស្រ្តីគួរតែមានសេរីភាពក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវដើម្បីដើរក្នុងពន្លឺ។ ហើយក្រុមជំនុំនីមួយៗគួរតែជារឿងដូចគ្នា។ នោះជាការពិត។

115 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នេះ របៀបដែលព្រះគម្ពីរ...ទទួលបានវា។ អង្គការនោះ សូមចាំថា មានកន្លែងដែលវាស្ថិតនៅ នៅទីនោះ។ ហើយយើងរកឃើញថា នៅពេលដែលព្រះវិហារកាតូលិកចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ ពួកគេបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមសូរស័ព្ទដែលពួកគេចេញមកជាមួយ ចាក់ទឹកជំនួសឱ្យការជ្រមុជទឹក។ មិនមានបទគម្ពីរមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរសម្រាប់ការនោះទេ។ ហើយមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ទម្រង់ និងងារនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត គ្រាន់តែជាការចំអកចេញពីការពិត។ ហើយមិនមានអ្នកបម្រើព្រះនៅក្នុងទឹកដី ដែលអាចបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងមួយដែលធ្លាប់ធ្វើនៅក្នុងក្រុមជំនុំដំបូង។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ វាមិនមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេចេញមកជាមួយវា ហើយយើងក្រាបចុះនៅចំពោះវា។ តើអ្នកឃើញកន្លែងដែលយើងនឹងត្រលប់ទៅវិញទេ?

116 ហើយថ្ងៃនេះអ្នកចូលថាហេតុអ្វីបានជាយើងមិនទទួលបានការរីកដុះដាល។ នោះជាអ្វី បងប្រុស។ អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅថ្ងៃនេះគឺជាការប្រជុំ កាលពីដើមរបស់សាវកប៉ុលដឺល ហើយព្រះគម្ពីរព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងត្រូវការ។ ឥឡូវនេះ...

117 ហើយពួកគេបានយក "សញ្ញាសម្គាល់របស់សត្វ" ឬ "អក្សរនៃឈ្មោះរបស់វា" ដែលពួកគេបានបង្កើតរូបភាព។ រូបភាពនេះគឺជាអង្គការដូចជាព្រះវិហារកាតូលិក។ ពួកគេបានរៀបចំវាហើយបង្កើតរូបភាពនៃព្រះវិហារកាតូលិក។ តើក្រុមជំនុំមេតូឌីសគឺជារូបភាពរបស់វា ព្រះវិហារបាទីស្ទ ព្រះវិហារប្រេសប៊ីធៀន ព្រះវិហារពេនទីកូស្ត ព្រះវិហារបរិសុទ្ធ ភៀលគ្រីមហ្សូលីណេស បងប្អូនរូបរម្យ? គ្រប់គ្នាដែលរៀបចំ មានលំនាំចេញពីទីនោះ។ វាមិនដែលមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់ព្រះទេ។ ហ្នឹងហើយ។ អង្គការ រៀបចំ!

118 ព្រះជាអ្នកដឹកនាំ។ យកវាត្រឡប់មកវិញតាមដែលអ្នកចង់។ សូមក្រឡេកមើលអ៊ីស្រាអែល ដែលចេញពីអេហ្ស៊ីប។

119 ហើយជនជាតិម៉ូអាប៊ែរទាំងអស់ដែលឈរនៅទីនោះ ជាមូលដ្ឋានថ្វាយ
 យញ្ញបូជា អាសនៈប្រាំពីរ ចៀមប្រាំពីរទៅ...ចៀមប្រាំពីរ និងយាមអំពីការយាង
 មករបស់ព្រះគ្រីស្ទ គោប្រាំពីរ ជាតង្វាយស្អាត។ នៅទីនោះ ហោរាដ៏អស្ចារ្យ
 របស់គាត់ឈរនៅទីនោះ គឺបាឡាម ដើម្បីដាក់បណ្តាសាអ៊ីស្រាអែល។ ហើយ
 មានអ៊ីស្រាអែល...មានម៉ូអាប៊ែរ ជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ។ មានជនជាតិអាម៉ូរីនិង
 ទាំងអស់គ្នា ជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យមួយ បានរៀបចំរួមគ្នាជាប្រជាជាតិមួយ។

120 ហើយអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានខ្ចាត់ខ្ចាយនៅទីនោះនៅលើវាលស្មៅជាមួយនឹង
 ក្រុមនៃគង់។ ពួកគេជា “អ្នកធ្វើដំណើរនិងអ្នកចម្លែក ស្វែងរកទីក្រុងដែលត្រូវមក”
 ជាអន្តរនិកាយយ៉ាងតឹងរឹង។ ហើយតើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ពួកគេមានទីសំគាល់
 និងការអស្ចារ្យតាមពួកគេ។ ទាំងនេះមិនមែនទេ ហើយពួកគេប្រព្រឹត្តនឹងអ្នក
 ទាំងនោះ។ ពួកគេជាវិញ្ញាណ។

121 ព្រះយកមនុស្សរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែមិនមែនវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ទេ។ គាត់បាន
 យកអេលីយ៉ា ហើយវិញ្ញាណរបស់គាត់មកលើអេលីសេ ជាច្រើនរយឆ្នាំក្រោយ
 មក វាបានកើតឡើងចំពោះយ៉ូហានបាទីស្ទ ដែលបានទាយម្តងទៀតនៅថ្ងៃ
 ចុងក្រោយ។

122 អារក្សយកចរិតលក្ខណៈរបស់វា ប៉ុន្តែមិនដែលយកវិញ្ញាណរបស់វាទេ។
 គ្រួសារសនាដដែលនោះដែលបានថ្កោលទោសព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយសារការ
 អស្ចារ្យ និងទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ហើយខុសគ្នាជាមួយទ្រង់នៅ
 លើបទគម្ពីរ គឺជាបស្ចឹមគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីមកប្រាប់ទ្រង់អំពីវា។ វិញ្ញាណដដែលនោះ
 រស់នៅក្នុងគ្រួសារសនាដនៅថ្ងៃនេះ...? ត្រូវបានតែងតាំងឡើងដោយព្រះដើម្បី
 ចូលមកក្នុងការកាត់ទោសនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។
 “មនុស្សពីបុរាណ បានកំណត់ទុកជាមុនចំពោះការថ្កោលទោសនេះ ដើម្បីបង្វែរ
 ព្រះគុណនៃព្រះអម្ចាស់របស់យើង ទៅជាកាត់រង្វង់។” នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។
 នៅក្នុងយូដាសទី៣—២ទី៣នៃ—យូដាស អ្នកអាចរកឃើញវា។ ហ្នឹងហើយ។

123 សូមកត់សម្គាល់រឿងទាំងអស់នោះ ដែលបង្ហាញថាមានសញ្ញាសម្គាល់របស់
 សត្វ។ នោះជាកន្លែងដែលវានៅ។ ដូច្នោះនៅពេលដែលអ្នកកំពុងរត់នៅទីនេះ
 និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញនៅពេលដែលសញ្ញារបស់សត្វមកដល់”
 សូមប្រយ័ត្នដែលអ្នកមិនទាន់បានទទួលវា។ ហើយអស់អ្នកដែលមានដូច្នោះ នឹង

ត្រូវទទួលទោសដោយភ្លើងនិងស្ពាន់ ចាក់ចេញពីពែងនៃកំហឹងរបស់ព្រះ ត្រូវ រងទុក្ខទាំងថ្ងៃទាំងយប់ ជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត។ វាជារឿងឆ្ងន់ឆ្ងារ។ ឥឡូវតើ អ្នករត់គេចខ្លួនដោយរបៀបណា?

124 នឹងមានពេលវេលាមួយ ដែលនឹងមកដល់ឥឡូវនេះ។ សូមកត់សម្គាល់ ហើយនៅក្នុងអង្គការនោះកំពុងផ្លាស់ប្តូរ...ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវតម្រុយ តិចតួចនៅទីនេះ។ នៅក្នុងអង្គការនោះចុះទៅដូចនោះ វានឹងមកដល់ពេលដែល អ្នកនឹងត្រូវជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការនោះ ឬអ្នកមិនអាចទិញប្រលក់បានទេ ឬមាន សញ្ញានៃការក្បត់សាសនា សញ្ញាក្រុមជំនុំ។ អ្នកត្រូវតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការ មួយចំនួន បើមិនដូច្នោះទេអ្នកមិនអាចទិញប្រលក់បានទេ។

125 ហើយស្តាប់អ្នកដែលដឹងថាអ្វីជាការពិត។ ខ្ញុំមិននិយាយថាចូរចេញពីក្រុមជំនុំ របស់អ្នកទេ។ ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងអ្នក...អំពីអ្នកឬអំពីសមាជិករបស់អ្នក ទេ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីទីស្នាក់ការកណ្តាល នៅពេលពួកគេរៀបចំរឿងនេះ ហើយ ធ្វើវា "យើងនឹងធ្វើការនេះ។ យើងនឹងធ្វើវាបែបនោះ។" ហើយពួកគេបានកំណត់ ច្បាប់ដ៏តឹងរឹងនោះ។ ហើយព្រះបានហែកវាជាបំណែកៗ ហើយយកក្រុមជំនុំរបស់ ទ្រង់ចេញពីវា តែងតែធ្វើវា។

126 សូមក្រឡេកមើលដំណើររបស់កូនចៅអ៊ីស្រាអែល។ ពួកគេបានសាងសង់ ភ្លើង។ ពួកគេបានស្នាក់នៅរាល់យប់។ បង្គោលភ្លើងបានព្យួរលើពួកគេ។ ហើយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាពេលថ្ងៃប្តូរនោះជាពេលដែលបង្គោលភ្លើងបានចាកចេញទេ តែ បានផ្តុំឡើង ហើយអ៊ីស្រាអែលបានបោះជំរំហើយចាកចេញ។ ប្រសិនបើវាជា ពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រម៉ោងពីរនៅពេលសៀល នៅពេលណាដែលពួកគេបោះជំរំ ហើយដើរតាមបង្គោលភ្លើង។ តើវាត្រូវទេ? ពួកគេបានដើរតាមភ្លើង។

127 មែនហើយ នៅពេលដែលម៉ាទីនលូធើបានឃើញភ្លើងនៃព្រះវិចេញ ម៉ាទីន លូធើចេញមក តាមភ្លើងចេញពីសាសនាកាតូលិក។ ប៉ុន្តែគាត់បានសាងសង់នៅ ក្រោមទីនោះ ហើយរៀបចំព្រះវិហាររបស់គាត់ ហើយគាត់មិនអាចវិចេញបានទេ។

128 ភ្លើងបានវិចេញភ្លាមៗ ហើយវេសលីបានឃើញវា ហើយគាត់បានដើរតាម វា។ ភ្លើងហើយ។ ភ្លើងនៃព្រះបានចាកចេញពីលូធើ។ បន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែល អ្នកដឹង វេសលីបានសាងសង់នៅក្រោមវា ព្រះវិហារវេសលីមេតូឌីស្ទ។

129 ហើយបន្ទាប់មកមក អាឡិចសាន់ឌីខេមប៉ែល ចនស្ទីធរ ជាមួយបាទីស្ទ ជាដើម និងម៉ូឌី និងអ្វីៗទាំងអស់។ បន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ពួកគេ ចាប់ផ្តើមធ្វើពិធី ហើយម្សៅ ត្រជាក់ នៅពេលដែលហោរាចាស់បានស្លាប់ ជាដើម។ ក្រុមថ្មីនេះបានមកដោយគ្មានអ្វីក្រៅពីការអប់រំថ្នាក់សិក្ខាសាលា ហើយបន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ដែលបានលូកចូលទៅក្នុងចំណិតនៃ ហើយវារញ្ជ័រញ័រ។

130 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងចេញ ហើយពួកពេនទីកុស្តបានឃើញ វា ហើយពួកគេបានចេញទៅ ត្រឹមត្រូវ ផ្លាស់ទីទៅខាងស្តាំចេញ ឆ្ងាយពីមេតូឌីស្ទនិងបាទីស្ទ ជាដើម។ ឥឡូវនេះរឿងដ៏ឃោរឃៅរបស់វា ប៉ុន្តែដើម្បីបំពេញ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ពេនទីកុស្តបានរៀបចំ ហើយត្រជាក់និងធ្វើពិធីដូចពួកគេ ផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែ មើលទៅ នឹងមិនដែលមានសម័យក្រុមជំនុំផ្សេងទៀតទេ។ យុគចុងក្រោយគឺសម័យពួកជំនុំឡើងវិញ ដែលមិនក្តៅប្រក្រតី។ គ្រាន់តែអំពី សាសនាគ្រប់គ្រាន់ នៅពេលដែលតន្ត្រីកំពុងលេង រាំឡើងលើនិងចុះក្រោម ហើយ បន្ទាប់មកអង្គុយចុះ ទៅផ្ទះហើយនិយាយអំពីអ្នកជិតខាង។

131 អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅថ្ងៃនេះគឺម៉ូដចាស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលព្រះបាន បញ្ជូនចេញ ការប្រជុំជំនុំដែលនឹងធ្វើឱ្យអ្នកដេកផ្តាប់មុខរបស់អ្នកហើយយំទាំង ថ្ងៃនិងយប់ ហើយយំសោកហើយយំ ហើយបន្តសម្រាប់អំពើបាបរបស់លោកិយ។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងវា។ ហ្នឹងហើយ។

132 ប៉ុន្តែនៅទីនោះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលយើងទទួលបាន មិនក្តៅមិន ត្រជាក់។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្រាន់តែធ្វើឲ្យខ្ញុំឈឺក្រពេ! ខ្ញុំនឹងដេញអ្នក ចេញពីមាត់របស់ខ្ញុំ។” នោះហើយជាព្រះវិហារ ព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ បានបដិសេធ។ ព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ត្រូវបានបដិសេធ ពីពេនទីកុស្តដល់លូធើ រាល់បីតរបស់វា។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ។

133 ប៉ុន្តែចេញពីក្រុមជំនុំនីមួយៗ ទ្រង់បានជ្រើសរើសម្នាក់។ ទ្រង់បានយក គ្រាប់ពូជចេញពីគ្រប់ទាំងអស់ ចេញពីមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន លូធើ រៀន ទាំងអស់តាមរយៈទីនោះ កាតូលិក និងទាំងអស់។ ទ្រង់បានយកសំណល់ យកមនុស្សចេញ។

134 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មាន ស្ត្រីតូចម្នាក់ដេកនៅទីនេះនៅល្វីសរីល កាតូលិក ជិតស្លាប់។ ខ្ញុំបានទៅទីនោះ។ ហើយបូជាចារ្យបាននិយាយថា “មិនសមហេតុផល

ចំពោះរឿងបែបនេះ!”

ហើយប្តីរបស់នាងបាននិយាយថា “ដើរចេញ។ ឲ្យគាត់ចូលមក។”

135 បានដើរនៅទីនោះ។ ហើយស្ត្រីនោះត្រូវបានគេសន្មត់ថាបានស្លាប់នៅព្រឹក
បន្ទាប់។ ពេលកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង និងមិត្តមួយបានលេចចេញមក ហើយ
និយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហ្នឹងហើយ។ នៅព្រឹកបន្ទាប់...
ប្រាប់នាងថាតើវានឹងមានរយៈពេលប៉ុន្មានម៉ោង ពិតប្រាកដណាស់ ដល់ចំណុច
នៅពេលដែលនាងត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។ ពួកគេបានសើចង់ ដើម្បីមើលងាយ។
ហើយនៅម៉ោងដដែលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានបន្ទូល នាងបានទៅផ្ទះ
ជាស្ត្រីដែលមានទឹកស្អាត ហើយថ្ងៃនេះជាសះស្បើយ។ នាងជាកាតូលិក។ ពួកគេ
ជាកាតូលិក។ ពួកគេធ្លាប់ជាកាតូលិក។

136 នៅពេលដែលអ្នកទទួលពន្លឺ...នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់...ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នក
ពីម៉ាកឥឡូវនេះ។ ស្តាប់ឱ្យជិត បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងទៅត្រង់ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ។
សូមមើល នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ នៅពេលដែលទាសករម្នាក់ស្ថិតនៅក្រោម
ទាសភាព ហើយបន្ទាប់មកគាត់មាន...គាត់ត្រូវបានទិញនៅទីនោះដោយមាន
តម្លៃ។ គាត់ត្រូវប្រើចៅហ្វាយនោះរហូតដល់ឆ្នាំជូបីលី។ ហើយនៅពេលដែលឆ្នាំ
ជូបីលីមកដល់ មានត្រែបន្តឡើង។

137 ហើយនៅពេលដែលទាសករនៅទីនោះ គាត់និងកូនរបស់គាត់ និងប្រពន្ធ
និងពួកគេទាំងអស់ចង់ត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ ពួកគេកំពុងដើរនៅវាលស្រែ
ហើយចៅហ្វាយនាយវាយពួកគេ ហើយវិធីនេះនិងវិធីនោះ ហើយបន្ទាប់មក
នៅពេលដែលបូជាចារ្យមកដល់ ដោយបន្លឺសំឡេងត្រែ ហើយបូជាចារ្យនោះផ្គុំត្រែ
ហើយបុរសនោះ គាត់បានឮសំឡេងត្រែ គាត់អាចទម្លាក់ចបរបស់គាត់ គាត់អាច
ទម្លាក់អ្វីក៏ដោយដែលគាត់កំពុងធ្វើ មើលមុខចៅហ្វាយនាយ ហើយនិយាយថា
“អ្នកមិនអាចវាយខ្ញុំម្តងទៀតបានទេ ខ្ញុំទំនេរ” ដើរទៅផ្ទះ។ ហេតុអ្វី? មានសំឡេង
នៃជូបីលី នៅពេលដែលពួកគេបានឮសំឡេងនោះ។

138 ហើយនោះជាដំណឹងល្អ ជាបុណ្យ ដែលអ្នកបានរួចពីបាប។ អ្នករួចផុត
ពីទម្លាប់កខ្វក់ទាំងនេះ និងអ្វីៗដែលពិភពលោកបានបង្កើតនៅទីនេះក្នុងនាម
សាសនា នៅក្រោមទាំងប្រូតេស្តង់និងកាតូលិក នៅក្រោមសញ្ញានៃសត្វ។ នោះជា
ការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកមានសេរីភាព។

139 អ្នកមិនចាំបាច់ទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើបុរសនោះមិនព្រមទទួលទេ នោះបុរសនោះត្រូវបាននាំទៅទីនោះទៅកន្លែងអាសនៈនៃក្រុមជំនុំ ហើយមានសញ្ញាមួយដាក់លើគាត់ សម្រាប់រន្ធត្រចៀករបស់គាត់។ ហើយគាត់ជាអ្នកបម្រើរបស់ចៅហ្វាយនោះដរាបណាគាត់នៅរស់។

140 ហើយអ្នកបដិសេធមិនទទួលយកពន្លឺនៃដំណឹងល្អ នៅពេលដែលវាត្រូវបានអធិប្បាយនៅក្នុងអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយព្រះគម្ពីរ អ្នកអាចផ្សាភ្ជាប់ខ្លួនអ្នកទៅកាន់គោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់អ្នក។ អាម៉ែន។

141 ឥឡូវនេះ មើលរឿងខ្លីមួយទៀត ប្រសិនបើអ្នកនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំសម្រាប់ការកត់សម្គាល់នោះពីរបីនាទីមុន អំពី—អំពីបុរសនោះ។ ប៉ុន្តែមើលនៅទីនេះ “បញ្ឆោតពួកវីសតាំង...”

142 ឥឡូវនេះ យើងបានវាយលុកលូងជឿន បាទីស្ទ ជាដើម និងពួកកាតូលិក ឥឡូវនេះសូមឱ្យខ្ញុំចុះទៅរកអ្នកជាមនុស្សបរិសុទ្ធបន្តិច។ ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿលើភាពបរិសុទ្ធ។ អ្នកត្រូវតែបរិសុទ្ធ។ “បើគ្មានភាពបរិសុទ្ធ គ្មានអ្នកណានឹងឃើញព្រះឡើយ។” មិនមែនជាភាពបរិសុទ្ធរបស់ខ្ញុំទេ ភាពបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ហើយគ្មានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានអំពីវា វាជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ។ កុំឈរដោយខ្លួនឯងព្រោះខ្ញុំគ្មានទេ កុំព្យាយាមដើម្បីមាន។ ខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើ—ដើម្បីក្លាយជា។

“តើអ្នកកំពុងព្យាយាមទប់ទេ បងប្រុសប្រាណាហាំ?” អត់ទេ។

143 ខ្ញុំគ្រាន់តែងាកចេញ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យទ្រង់កាន់។ ហ្នឹងហើយ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលកាន់។ គ្រាន់តែស្លាប់ នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។ គ្រាន់តែរក្សាខ្លួនអ្នកឱ្យស្លាប់ ទ្រង់នឹងបន្ត។ ទ្រង់បានកាន់រួចហើយ។ ទ្រង់បានសង្កត់នៅទីនោះរហូតដល់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វាចប់ហើយ។” នោះបានដោះស្រាយវា។ ព្រះកំពុងអនុញ្ញាតឱ្យយើងធ្វើដូចគ្នា។ វាចប់ហើយ។

144 ប៉ុន្តែ មនុស្សបរិសុទ្ធ អ្នក ណាសារិន និង ភៀលគ្រីមហូលីណេស ឥឡូវនេះសូមចងចាំ។ នៅក្រោមអំណាចនិងការចេញពីព្រះវិហារវេសលី ឬព្រះវិហារមេតូឌីស នៅពេលដែលពួកគេរៀបចំ អ្នកជាមនុស្សបរិសុទ្ធជាទីស្រឡាញ់ចេញមកនិយាយថា “យើងនឹងបន្តភាពបរិសុទ្ធ។” នោះពិតជាអស្ចារ្យណាស់។ អ្នកគ្រាន់តែរក្សាសម័យកាលនោះ សម័យកីឡាដិលកា រហូតដល់វាមកដល់ឡើយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពិធីបុណ្យជម្រុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកដល់ ហើយទី

សម្គាល់បានត្រឡប់មកក្រុមជំនុំវិញ អ្នកបានហៅវាថា “អារក្ស។” ដោយសារតែ ពួកគេនិយាយភាសាដទៃ ហើយជឿលើការទាំងនេះ អ្នកបាននិយាយថា “វាជា របស់អារក្ស។” ហើយនៅពេលដែលអ្នកធ្វើដូច្នោះ អ្នកបានប្រមាថព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

145 តើខ្ញុំអាចនិយាយទៅកាន់ដៃខ្ញុំថា “ខ្ញុំមិនត្រូវការអ្នកទេ?” បើមានគ្រូ មានការ និយាយភាសាដទៃ។ បើមានអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ នោះក៏មានអំណោយទាននៃ ការព្យាបាលដែរ។ តើដើងអាចនិយាយទៅកាន់ភ្នែកថា “ខ្ញុំមិនត្រូវការអ្នកទេ?” ឃើញទេ? អ្នក បើអ្នកជាកូនរបស់ព្រះ អ្នកដើរហើយទទួលយកអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល ព្រះមានបន្ទូលថាត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹងដើរក្នុងពន្លឺ។

146 នៅពេលដែលវាដល់ពេលសម្រាប់ក្រុមជំនុំដើម្បីផ្លាស់ទី លូធើរបានផ្លាស់ប្តូរ។ នៅពេលដែលវាដល់ពេលសម្រាប់ក្រុមជំនុំដើម្បីផ្លាស់ទីដៃរបស់ខ្លួន វាសលីបាន ផ្លាស់ប្តូរដៃ។ នៅពេលដែលដល់ពេលដែលក្រុមជំនុំនិយាយ ពេនទីកុស្តមក ដល់កន្លែងកើតហេតុ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។

147 អ្នកនិយាយថា “ហើយប្រភេទមួយ?” អ្នកនិយាយថា “តើមានប្រភេទនោះ ទេ?” បាទ មែនហើយ។

148 តើអ្នកដឹងទេថា យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត ដែលជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្តពិតប្រាកដ គឺជាអ្នកកាន់សាសនាខ្លាំងណាស់? តើអ្នកដឹងទេ? ពួកគេមានទំនុកចិត្តយ៉ាងខ្លាំង លើគាត់ បងប្អូន រហូតដល់គាត់ជាហោរញ្ជីកនៃក្រុមជំនុំ។

149 ហើយយូដាសអ៊ីស្តារីយ៉ុតបានរាប់ជាសុចរិតដោយសារជំនឿ ដោយជឿលើ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។

150 ទ្រង់ត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធតាមរយៈព្រះបន្ទូល។ ហេព្រើរ ១៧:១៧...ខ្ញុំ មានន័យថា យ៉ូហាន ១៧:១៧ “ញែកពួកគេជាបរិសុទ្ធ ឱព្រះវរបិតា តាមរយៈ សេចក្តីពិត ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។” ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។

151 ហើយពួកគេត្រូវបានផ្តល់អំណាចឲ្យចេញទៅផ្សាយដំណឹងល្អ និងដេញ អារក្ស និងព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត ម៉ាថាយ ១០ ត្រូវបាន លើកឡើងក្នុងចំណោមពួកគេ។ ហើយពួកគេបានចេញទៅដេញអារក្ស ហើយ ផ្សាយដំណឹងល្អតាមរបៀបនេះរហូតដល់មនុស្សមានបាបប្រែចិត្ត ហើយអារក្ស

បានចាកចេញ។ ហើយពួកគេត្រលប់មកវិញដោយរីករាយនិងស្រែក ហើយមាន ពេលវេលាដ៏ធំមួយ ដូចជាការប្រជុំជំរុំដ៏បរិសុទ្ធ។ ហើយយូដាសគឺត្រឹមត្រូវជាមួយ ពួកគេ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ ត្រឹមត្រូវជាមួយពួកគេ។

152 ប៉ុន្តែពេលដល់ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ យូដាសបានបង្ហាញពណ៌របស់គាត់។

153 មានកន្លែងដែលក្រុមជំនុំបរិសុទ្ធបានបង្ហាញពណ៌របស់វា នៅទីនោះ ហើយ បានដើរជុំវិញហើយបដិសេធព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលកំពុងនាំពួកគេចូលទៅ ក្នុងទឹកកាន់តែជ្រៅ ទៅត្រង់ជុំវិញហើយបដិសេធជា។

154 ខ្ញុំដឹងថាពួកគេមានអ្នកគាំទ្រច្រើន...ខ្ញុំមិនមែនជាពោធិ៍កុស្តទេ។ ខ្ញុំ មិនដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការពោធិ៍កុស្ត មិនដែលសោះ។ ខ្ញុំបានឈរ នៅក្នុងការបំបែក។ ខ្ញុំមិនមែនជាពោធិ៍កុស្ត មេតូឌីស បាទីស្ទទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ជាគ្រីស្ទានព្រះគម្ពីរ។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំជឿអ្វីដែលព្រះបន្ទូលនិយាយ។ ហើយខ្ញុំ មិនអាចបដិសេធអំណោយទាននៃការនិយាយភាសាដទៃបានទេ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើ ខ្ញុំនឹងបដិសេធការបង្រៀន និងអំណោយទានផ្សេងៗ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ មិនដែលយល់ស្របជាមួយបងប្អូនពោធិ៍កុស្តលើ "ភស្តុតាងតែមួយគត់" នៃការ និយាយភាសាដទៃទេ។ ខ្ញុំមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ ឥឡូវនេះ មិនអីទេ ប្រសិនបើពួកគេ ជឿតាមវិធីនោះ។ នោះជាអាជីវកម្មរបស់ពួកគេ ឃើញទេ ប៉ុន្តែនោះមិនអីទេ។ ខ្ញុំ... ប៉ុលបាននិយាយថា "ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទាំងអស់គ្នានិយាយភាសាដទៃ។" ខ្ញុំចង់ឃើញ អ្នករាល់គ្នាជិតស្និទ្ធនឹងព្រះ។

155 ពួកគេមានការតុបតែងខ្លួនជាច្រើន ជំនឿក្លែងក្លាយជាច្រើន។ ពួកគេបាន ចេញទៅទីនោះ ជាច្រើនដង ហើយធ្វើដូចជាពួកគេមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយ និយាយអ្វីមួយដែលមិននិយាយភាសាដទៃ។ ជីវិតរបស់ពួកគេបានបង្ហាញថាវាជា អ្វី។ ប៉ុន្តែមានអត្ថបទពិតប្រាកដមួយកើតឡើងដូចគ្នា គ្រប់ពេលវេលា។

156 មែនហើយ ហេតុអ្វីបានជាអារក្សមិនបោះនុយក្អែកចោល? ប្រាកដណាស់ វានឹងព្យាយាមវាវាវា។ វាបានបោះចោលរបស់ដូចគ្នាដោយភាពបរិសុទ្ធ។ វាបាន បោះចោលរឿងដូចគ្នានៅក្នុងមេតូឌីស។ វាបានបោះចោលរឿងដូចគ្នានៅសម័យ លូធើរ។ ហើយវាកំពុងបោះចោលរឿងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ហើយនៅក្រោមអំណាច នៃអំណោយទាននៃការព្យាបាលនិងការយល់ដឹងដ៏ទេវភាព វាកំពុងបោះចោល រឿងដូចគ្នា។

157 ប៉ុន្តែតើសត្វក្អែកមានន័យយ៉ាងណាចំពោះអ្នក បើអ្នកអាចនិយាយភាសាបក្សី និយាយបាន? បក្សីនិយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំឃើញសត្វក្អែក នោះជាសំបុត្រ អាហារ។ ផ្លែប៉ោមល្អបំផុតនៅទីនោះ គឺនៅជុំវិញកន្លែងដែលក្លឹបទាំងអស់កំពុង ដាក់ ហើយសត្វក្អែកកំពុងព្យួរ។” ហ្នឹងហើយ។

158 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញពីរបៀបដែលវិញ្ញាណនោះបានផ្លាស់ប្តូរនៅទីនេះ។ ហើយ ព្រះយេស៊ូវបានទតមើលហើយទាយថាតាមរយៈព្រះវិហារកាតូលិកនោះចេញ មក។ បាននិយាយថា “កុំហៅនរណាម្នាក់ថាឪពុក។ កុំប្រើពាក្យដដែលៗ ឥតប្រយោជន៍ រឿងទាំងអស់នេះ។” ចេញមកហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះសូម ប្រយ័ត្ន មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទនឹងនៅជិតរហូតដល់វានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង ប្រសិនបើអាច។”

159 មើល បងប្អូនអើយ តើមានស្ត្រីព្រហ្មចារីប៉ុន្មាននាក់បានទៅជួបព្រះអម្ចាស់? ដប់។ ពួកគេទាំងអស់នៅព្រហ្មចារី។ តើការញែកជាបរិសុទ្ធមានន័យយ៉ាងណា? “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រហ្មចារី។” ពួកគេដប់នាក់ជាស្ត្រីព្រហ្មចារី។ ប្រាំនាក់គ្មាន ប្រេងនៅក្នុងចង្កៀងរបស់ពួកគេ។ ប្រាំនាក់មានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀងរបស់ពួកគេ។ ទាំងប្រាំនេះគឺបរិសុទ្ធនិងព្រហ្មចារីឆ្លាតទាំងនេះក៏ដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែតើប្រេងតំណាងឱ្យ អ្វី នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលជាកន្លែងដែលយើងបានយកវាកាលពីយប់មុន យប់មុន? ព្រះវិញ្ញាណ “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ពួកគេបានសម្អាតខ្លួនហើយអង្គុយនៅទីនោះ ប៉ុន្តែពួកគេខ្លាចហើយឈរត្រឡប់មកវិញពីប្រភពទឹកដែលចាក់ប្រេង។ ឃើញ ទេ រៀបចំខ្លួនឯងហើយតាំងលំនៅ ហើយនៅទីនោះ ក្តៅមិនក្តៅ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលសម័យក្រុមជំនុំបានទៅ។

160 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ យើងកំពុងមកដល់ទីសម្គាល់របស់ព្រះ។ ខ្ញុំមាន ពេលសាមសិបនាទី បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក ងាកមកជាមួយខ្ញុំជាមុនសិន ហើយរកមើលថាតើសញ្ញាសម្គាល់របស់ព្រះមាន សារៈសំខាន់ប៉ុណ្ណា។

161 ចងចាំអ្វីដែលជាសញ្ញារបស់សត្វនោះ មិនមែនកុម្មុយនិស្តទេ។ ទីសំគាល់ របស់សត្វនេះមកពីទីក្រុងរ៉ូម ពាសពេញពិភពលោក សាសនាកាតូលិក ជាមួយនឹងប្រូតេស្តង់បានចូលរួមក្នុងវា សាសនាដែលបានរៀបចំ។ ហើយ ពួកគេនឹងរួមរួមក្រុមជំនុំរហូតដល់ក្រុមជំនុំទាំងអស់ត្រូវគោរពចំពោះរឿងនោះ អន្តរ

និកាយរបស់យើងត្រូវបានទាត់ចោលនៅខាងក្រៅ។ ហ្នឹងហើយ។

162 វិវិណៈជំពូកទី៩ឥឡូវនេះ។ សូមអានយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់នៅទីនេះ មួយភ្លែត ប្រសិនបើព្រះសព្វព្រះទ័យ ហើយមើលអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដងៗ]...នៃ—នៃ វិវិណៈ និងខទី៤។ ស្តាប់រឿងនេះ។

ហើយមានគេបង្គាប់ដល់វាថា (នៅពេលដែលពួកគេបានឃើញ គ្រោះកាចត្រូវបានចាក់) កុំឲ្យបំផ្លាញស្មៅនៅផែនដី ឬរបស់ណាខ្លី ឬ ដើមឈើ...ទាំងរបស់ណាខ្លី ឬដើមឈើណាឡើយ ត្រូវធ្វើទុក្ខដល់តែ មនុស្សណា ដែលគ្មានត្រារបស់ព្រះនៅថ្ងៃសិរិញប៉ុណ្ណោះ។

163 នៅពេលដែលគ្រោះកាចបានមកដល់ រឿងតែមួយគត់ដែលត្រូវបានការពារគឺ អ្នកដែលត្រូវបានបោះត្រានៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។ នេះគឺជាសាលក្រម ស៊ើបអង្កេត នៅពេលដែលបុរស...ហើយប្រសិនបើព្រះនឹងជួយខ្ញុំ ក្នុងរយៈពេល ពីរបីនាទីយើងនឹងបង្ហាញវាដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ថានេះជាពេលវេលា នៃការផ្សិតភ្ជាប់កន្លែងនោះ។ ហើយអ្នកដែលបដិសេធវា គ្មានអ្វីដែលនៅសល់ ក្រៅពីការដាក់ទណ្ឌកម្មអស់កល្បជានិច្ច។

164 ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ហើយចូរយើងទៅទីនេះ បើ អ្នកនឹង ទៅកាន់សៀវភៅអេសេគាល បើអ្នកចង់ ហើយសូមអានបន្តិចនៅក្នុង អេសេគាល ៩។ ឥឡូវនេះ ដោយជំនួយរបស់ព្រះឥឡូវនេះ សូមទ្រង់ជួយយើង។ ហើយចុះឥឡូវនេះសម្រាប់ការបង្រៀន គ្រាន់តែសម្រាប់សាមសិបនាទីបន្ទាប់ ប្រសិនបើព្រះសព្វព្រះទ័យ។ ឥឡូវនេះគឺពាក់ព័ន្ធ អ្នកសម្គាល់វា អេសេគាល ៩ នេះជាការពាក់ព័ន្ធ...

165 រឿងដំបូងដែលយើងគួរតែដោះស្រាយឥឡូវនេះ តើត្រារបស់ព្រះជាអ្វី? [កន្លែង ទទេនៅលើកាសែត—អដងៗ] តើអ្នកមិនគិតថាវាចាំបាច់ទេឬ? [ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា “អាម៉ែន។”] តើព្រះគម្ពីរជាព្រះបន្ទូលល្អគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អ្នកទេ? [“អាម៉ែន។”] ឥឡូវនេះខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានវា អ្នកដែលនិយាយថា “រក្សាថ្ងៃសប្តិរាជ” ប៉ុន្តែមិនមាន បទគម្ពីរណាមួយដើម្បីគាំទ្រវាទេ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ចូរយើងស្វែងយល់ថាតើ ត្រារបស់ព្រះជាអ្វី ពិតណាស់។ បើកទៅអេភេសូរ ៤:៣០ ៤:៣០ និង ១:១៣។ កត់សម្គាល់វាចុះ។ អេភេសូរ ៤:៣០ ចែងថា:

...កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះបានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់
ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់ថ្ងៃប្រោសលោះនោះឡើយ

166 ឥឡូវនេះ តើការដៅចំណាំមានន័យយ៉ាងណា? ការដៅចំណាំគឺជា “សញ្ញានៃ
ការបញ្ចប់។” តើវាត្រូវទេ?

167 មែនហើយ តើអ្នកធ្លាប់ឃើញផ្លូវរថភ្លើងផ្ទុករថយន្តទេ? វានឹងចេញទៅក្រៅ
ហើយវានឹងអង្គុយនៅទីនេះ និងច្រើននៅទីនេះ។ អធិការមកឆ្លងកាត់ គាត់
មើលទៅក្នុង ហើយបើវានេះរលុងបន្តិច វាញ័រ “អត់ទេ។ ខ្ញុំនឹងមិនបោះត្រាវាទេ។
ត្រូវតែហែកវាចេញ ហើយធ្វើវាម្តងទៀត។” រឿងបន្ទាប់ គាត់នឹងព្យាយាមផ្ទុកវាម្តង
ទៀត គាត់នឹងយល់ខុស។ អធិការមកដោយ “ខុស។ ធ្វើវាម្តងទៀត។”

168 ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើជាមួយក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ជាយូរមកហើយ។
អ្នកនឹងផ្ទុកឡើង ហើយអ្នកនឹងទៅស្ថានសួគ៌ អ្នកកំពុងយកអ្វីគ្រប់យ៉ាងជាមួយ
អ្នក។ ហ្គេមកាតរបស់អ្នក ហ៊ី អ្វីៗផ្សេងទៀតដែលអ្នកអាចចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ
អ្នកកំពុងព្យាយាមយកវាទៅជាមួយអ្នក។ ព្រះគ្រាន់តែថ្កោលទោសវា មិនទាន់
រួចរាល់សម្រាប់ការបោះត្រាទេ។

169 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះទតឃើញមនុស្សម្នាក់ ខូចចិត្ត ខូចចិត្ត ចិត្តស្មោះចុះ
នៅអាសនៈ ព្រះបិទទ្វារនៃលោកិយចំពោះគាត់ ហើយបោះត្រាគាត់នៅទីនោះ
ដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយវាមានរយៈពេលរហូតដល់
ព្រះយេស៊ូវយាងមក មិនមែនពីការរស់ឡើងវិញមួយទៅមួយទៀតទេ ប៉ុន្តែ
“រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។”

170 នៅពេលដែលរថយន្តប្រអប់នោះ ទ្វារត្រូវបានបិទ ហើយត្រារដ្ឋាភិបាល
ត្រូវបានដាក់នៅលើវា វាមិនអាចត្រូវបានបើកទៀតទេរហូតដល់វាឈានដល់
គោលដៅចុងក្រោយរបស់វា។

171 ហើយមនុស្សគ្រប់រូបដែលបានកើតជាថ្មីហើយបានបោះត្រាចូលទៅក្នុង
ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ គ្មានបំណងប្រាថ្នារបស់លោកិយទៀតទេ រហូតដល់
ថ្ងៃដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនាំគាត់ចូលទៅក្នុងរាជាណាចក្រ។ ដូច្នេះប្រសិនបើ
អ្នកមានបញ្ហា ហើយនិយាយថាអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាតើអ្នកជា
កម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ ព្រះវិហារបាទីស្ទ ព្រះវិហារពនទីកុស្ត មិនថា
អ្នកស្រែកឬនិយាយភាសាដទៃ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទៅមុខ ថយក្រោយ បោះ

ប្រសិនបើអ្នកនៅតែមានបញ្ហាបែបនេះ អ្នកត្រលប់មកវិញហើយពិនិត្យលើបន្ទុក។ ហ្នឹងហើយ។ យកច្រើនពេកជាមួយអ្នក វារលុងពេក ញ័រ។ ព្រះនឹងមិនបោះត្រា វាតាមរបៀបនោះទេ។

172 នៅពេលដែលគ្រាប់ស្រូវសាលីធ្លាក់មកលើផែនដី មិនថា...ប្រសិនបើ គ្រាប់ស្រូវសាលីនោះងាប់ដោយខ្លួនឯង វាមិនអាចបង្កើតជាស្រែង ដើម្បីសង្គ្រោះ ព្រលឹងរបស់វាបានទេ។ គ្រាប់ស្រូវសាលីនឹងបង្កើតផលស្រូវសាលី ដូចអ្វី ទាំងអស់។ ហើយប្រសិនបើយើងត្រូវបានព្រួសដោយគ្រាប់ពូជដែលមិនចេះ រលួយរបស់ព្រះ តើវាអាចបង្កើតអ្វីក្រៅពីជីវិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា?

173 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំក្រុមជំនុំ ដឹកនាំវានៅក្នុងអំណាចនៃការរស់ ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយអ្នកត្រូវបានបោះត្រារហូតដល់ថ្ងៃនៃការ ប្រោសលោះ។ នោះជាព្រះគម្ពីរ។ “កុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។” អេភេសូរ ៤:៣០។

174 ឥឡូវនេះ មុនពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ទ្រង់ត្រូវបានដៅចំណាំ មុនសម័យសាសន៍ដទៃ។ ទ្រង់ត្រូវបានបោះត្រានៅក្រោមជើងចង្កៀងមាស យើង មានតារាងមួយ ដើម្បីទទួលបានវា ត្រឡប់មកវិញនៅក្រោមសម័យនោះ។

175 គាត់បានបន្តជាមួយពួកគេតាមរយៈអំប្រាហាំ អ៊ីសាក យ៉ាកុប ដាវីឌ ហើយ ឆ្លងកាត់សម័យកាលងងឹតដែលពួកគេមាននៅក្នុងថ្ងៃរបស់អំបាប ព្រះបាទ សាឡូម៉ូន ជាដើម រហូតដល់វាចេញមកក្នុងស្ថានភាពមិនក្តៅមិនត្រជាក់នោះ។ ប៉ុន្តែមុនពេលដែលទ្រង់បិទសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រានៅទីនោះ ទ្រង់បានប្រទាន គុណធម៌ដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ជនជាតិយូដាតែមួយគត់ “កុំទៅ តាមផ្លូវរបស់សាសន៍ដទៃ ប៉ុន្តែទៅដោយផ្ទាល់ដល់បាត់បង់របស់អ៊ីស្រាអែល។” តើវា ត្រូវទេ? “ទ្រង់បានចូលមកផែនដីរបស់ទ្រង់ ហើយផែនដីរបស់ទ្រង់មិនបានទទួល ទ្រង់សោះ។”

176 “ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលបានទទួលទ្រង់ ទ្រង់បានប្រទានអំណាចដល់ឱ្យក្លាយជា ពូជរបស់ព្រះ។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំផ្តល់ជីវិតអស់កល្បដល់ពួកគេ។” ជីវិតអស់ កល្បគឺមកពីពាក្យក្រិក “ហ្សូ។” ហ្សូគឺជាជីវិតនោះ។ ហ្សូគឺជាជីវិតរបស់ព្រះ។ ហើយ ប្រសិនបើជីវិតរបស់ព្រះរស់នៅក្នុងអ្នក បង្កើតជីវិតដែលគោរពព្រះដូចខ្ញុំកំពុងឈរ

នៅក្នុងវេទិកានេះ។ ហើយមនុស្សដែលបានទទួលវា មិនអាចវិនាសជាងព្រះអាច
វិនាសបានទេ ព្រោះព្រះគង់នៅក្នុងមនុស្ស។ អាម៉ែន។ “អ្នកដែលឮពាក្យខ្ញុំ និងជឿ
ទ្រង់ដែលបញ្ជូនខ្ញុំមក មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនត្រូវកាត់ទោសឡើយ
ប៉ុន្តែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” “អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ខ្ញុំ ហើយផឹកឈាម
ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់
ទ្រង់។ អ្វីដែលជាការល្អលោមដល់អ្នកជឿ! ហើយអ្វីដែលជាការថ្កោលទោស
ដល់អ្នកដែលបដិសេធមិនដើរក្នុងពន្លឺ!

177 ទទួលបានភាពកក់ក្តៅ មែនទេ? មិនអីទេ វាល្អសម្រាប់អ្នក។ សូម
កត់សម្គាល់ មើលថាតើនេះជាការពិតឬអត់។ បងប្រុស យើងអាចយកវា បទ
គម្ពីរបន្ទាប់ពីបទគម្ពីរ ពីមួយសប្តាហ៍ទៅមួយសប្តាហ៍ មួយសប្តាហ៍ទៅមួយ
សប្តាហ៍ ហើយបន្តនៅលើនេះ plumb... ប្រធានបទដូចគ្នា អស់រយៈពេលមួយឆ្នាំ
នៅតែមិនដកវាចេញពីព្រះគម្ពីរ វាទាំងអស់ ហើយត្រឹមត្រូវលើរឿងដូចគ្នា។

178 ឥឡូវនេះសម្រាប់បឋមបន្តិចនៅទីនេះ យើងនឹងត្រលប់មកវិញហើយរកមើល
ថាតើការបដិសេធពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានន័យយ៉ាងណា
ចំពោះអ្នក តើវាមានន័យយ៉ាងណាចំពោះពួកគេ។

179 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងអេសេគាលជំពូកទី៩ ហោរាបានឃើញក្រុងយេរូសាឡឹម។
ឥឡូវនេះសូមចាំថា យើងកំពុងនិយាយនៅក្នុងចន្លោះនោះ ជនជាតិយូដា នៅមុន
ពេលពួកគេបញ្ចប់។

180 ឥឡូវនេះយើងនៅក្នុងសាសន៍ដទៃ នៅចុងបញ្ចប់របស់ពួកគេ។ បន្ទាប់មក
យើងនឹងចូលទៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍។ ត្រូវហើយ។

181 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះមើល អ្នកកំពុងបញ្ចប់ជនជាតិយូដាឥឡូវនេះ។ ហោរាបាន
ទាយវា។ នេះនៅតែមួយរយឆ្នាំ ប្រហែលប្រាំបីរយឆ្នាំ មុនពេលការយាងមក
របស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយវាត្រូវបានទាយដោយហោរា។ ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ដោយ
យកចិត្តទុកដាក់ខណៈពេលដែលយើងអាន។

*លំដាប់នោះ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដាក់ត្រចៀកខ្ញុំ ដោយព្រះសៀង
យ៉ាងខ្លាំងថា ចូរឲ្យពួកអ្នកដែលត្រួតត្រាការក្នុងទីក្រុងចូលមកជិតចុះ
ត្រូវឲ្យគ្រប់គ្នាកាន់គ្រឿងប្រហារប្របំផ្លាញគ្រឿងប្រហាររបស់ខ្លួននៅដៃ
ផង។*

182 ឥឡូវមើលឲ្យច្បាស់ពេលយើងអាន។

នោះ ឃើញមាន មនុស្ស៦នាក់មកតាមផ្លូវ...ទ្វារខាងលើ ដែលបើកទៅទិសខាងជើង គ្រប់គ្នាក៏កាន់គ្រឿងសំឡេងនៅដៃ ហើយមានម្នាក់ ស្លៀកពាក់សំពត់ទេសឯក នៅកណ្តាលគេ មានស្ពាយដបទឹកខ្មៅ: អ្នកទាំងនោះក៏ចូល...ទៅឈរក្បែរអាសនា លង្ហិន។

ខណៈនោះ សិរីល្អរបស់ព្រះនៃសាសន៍អ៊ីស្រាអែលបានឡើងផុត ពីចេតនា ជាកន្លែងដែលធ្លាប់សណ្ឋិតនៅទៅដល់មាត់ទ្វារព្រះវិហារ។ ទ្រង់ក៏មានព្រះបន្ទូលហៅអ្នកម្នាក់ដែលស្លៀកពាក់សំពត់ទេសឯក ហើយស្ពាយដបទឹកខ្មៅនោះ (ស្តាប់។)

ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅអ្នកនោះថា ចូរដើរមកក្នុងទីក្រុង គឺ បង្អួកកណ្តាលក្រុងយេរូសាឡឹមទៅ (វ៉ាសនាក្រុងយេរូសាឡឹម) ហើយ ធ្វើទីសំគាល់នៅថ្ងៃសប្តាហ៍ពួកមនុស្ស ដែលដកដង្ហើមធំ...ហើយចូរ... ដោយព្រោះការគួរស្តាប់ខ្ពើម...ដែលមនុស្សប្រព្រឹត្តនៅក្នុងទីក្រុង។

ហើយទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដល់៥នាក់ឯទៀតនៅត្រចៀកខ្ញុំថា ចូរ... ឯងរាល់គ្នាដើរមកក្នុងទីក្រុងតាមអ្នក១នោះ ហើយប្រហារទៅ: កុំឲ្យភ្នែក ឯងប្រណី ឬ...អាណិតអាសូរឡើយ:

ត្រូវឲ្យសំឡាប់ទាំងពួកចាស់ ពួកកំឡោះ...ពួកក្រមុំ ពួកក្មេង និងពួកស្រីៗឲ្យអស់រលីងទៅ: ប៉ុន្តែកុំឲ្យចូលទៅជិតមនុស្សណា ដែលមាន...ទីសំគាល់ នៅខ្លួនឡើយ ហើយត្រូវឲ្យចាប់ផ្តើមការ តាំងពី ទីបរិសុទ្ធរបស់អញផង។ ដូច្នេះ...អ្នកទាំងនោះក៏ផ្តើមការ ចាប់តាំងពី ពួកចាស់ទុំដែលនៅមុខព្រះវិហារ។

183 ឥឡូវនេះមើលហោរានៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ឡើងចូលទៅក្នុងសិរីរុងរឿង។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលខ្ញុំនឹងដោះស្រាយវា ជាមួយសាសន៍យូដា មុនពេលមកដល់សាសន៍ដទៃ។” អានខគម្ពីរ ប្រដំពូក មុនវា។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលគាត់ចូលមកទីនោះ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ បានឃើញ...” ដំបូង គាត់បានឃើញអំពើបាបនៅក្នុងទីក្រុង ដូចជាគាត់មិនធ្លាប់

ឃើញពីមុនមក ហើយគាត់បានឃើញក្រុងយេរូសាឡឹម។ ឥឡូវនេះសូមចាំថា វាមានគោលដៅសម្រាប់តែជនជាតិយូដាប៉ុណ្ណោះ មិនមែនសាសន៍ដទៃទេ ជនជាតិយូដា និងរដ្ឋធានីរបស់ពួកគេគឺក្រុងយេរូសាឡឹម។ ដូចកាលពីយប់មិញ យើងមានគោលដៅទៅប្រូតេស្តង់ ឥឡូវនេះ យប់នេះ គឺសម្រាប់ជនជាតិយូដា។ គាត់បាននិយាយថា “ឆ្លងកាត់ទីក្រុង។” នៅទីនេះមានមនុស្សដែលមានអារុធ នៅក្នុងដៃរបស់ពួកគេ ចេញទៅសម្លាប់អ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងទីក្រុង។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះគ្រាន់តែសង្កត់វាបន្តិច។”

184 ហើយចេញពីទីនោះមានបុរសម្នាក់ស្លៀកពាក់ពណ៌ស។ សូមឈប់មួយនាទី។ “ស្លៀកពាក់ពណ៌ស” សេចក្តីសុចរិត ភាពបរិសុទ្ធ។ “ស្លៀកពាក់ពណ៌ស” ដែលមានទឹកខ្មៅនៅចំហៀងគាត់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឆ្លងកាត់ទីក្រុងជាមុនសិន មុនពេលពួកគេមក ហើយដាក់សញ្ញានៅលើថ្ងាស សញ្ញានៅលើថ្ងាសរបស់បុរស ស្រ្តី ក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រីនៅក្នុងទីក្រុង ដែលដកដង្ហើមធំហើយយំសម្រាប់ការស្លាប់ខ្លឹមដែលបានធ្វើនៅក្នុងទីក្រុង សម្រាប់អំពើបាបរបស់ប្រជាជន។” ដាក់ទីសម្គាល់លើពួកគេ!

185 ហើយបន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីទ្រង់បានឆ្លងកាត់ហើយសម្គាល់ ទ្រង់បានត្រឡប់មកវិញហើយនិយាយថា “វារួចរាល់ហើយ។”

186 បន្ទាប់មក ទ្រង់បានចាត់បុរសទាំងនោះមក ហើយមានបន្ទូលថា “ចូរចេញទៅចុះ កុំទុកអ្វីឲ្យសោះ ប៉ុន្តែអ្នកសម្លាប់អ្វីៗទាំងអស់ដែលមិនមានសញ្ញានៅលើវា។”

187 សូមមើលនៅទីនេះ បងប្រុស។ ម៉ាកយើរនោះមិនមែនជានរណាក្រៅពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។

188 ហើយសូមកត់សម្គាល់ ប្រសិនបើទ្រង់យាងមកជេហ្វីសាន់រីល យប់នេះទៅកាន់រោងឧបោសថប្រាណហាំ ឬរោងឧបោសថផ្សេងទៀតនៅក្នុងទីក្រុង ឬព្រះវិហារផ្សេងទៀត ដែលទ្រង់នឹងដាក់សញ្ញាសម្គាល់ ដែលស្មោះត្រង់និងស្មោះត្រង់នៅចំពោះព្រះរហូតដល់ពួកគេយំហើយស្រែក ហើយអធិស្ឋានទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ ពីអំពើបាបនៃទីក្រុងនោះ?

189 តើវានឹងធ្វើអ្វីចំពោះគ្រូអធិប្បាយដែលអនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីរបស់ពួកគេចេញនៅទីនេះក្នុងឈុតងូតទឹក ហើយលាតត្រដាងនៅក្នុងខោខ្លី ហើយដើរឡើងចុះតាមផ្លូវ

ហើយច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀង ហើយគូរនិងធ្វើដូចយេសេបិល។ ហើយនៅពេលដែល...បុរសនៅទីនោះ ជក់បារី និងជឹកស្រា និងបន្តលេងល្បែងស៊ីសង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត! ហើយពួកគេធ្វើដូចជាមិនខ្វល់ពីវា ទៅអាហារពេលល្ងាចមានធំ ឬពិធីដប់លៀងនៅកន្លែងណាមួយ។ នៅផ្ទះនៅយប់ថ្ងៃពុធ ហើយមើលទូរទស្សន៍ជំនួសឱ្យការចូលរួមក្នុងការប្រជុំអធិស្ឋាន។ នៅរដូវក្តៅ បិទព្រះវិហារសម្រាប់កម្មវិធី។ តើទ្រង់នឹងបោះត្រាអ្វី?

190 អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅយប់នេះគឺមានច្រើនណាស់នៅទីនេះ ការផ្សាយដំណឹងល្អហូលីវូដត្រូវបានញាក់! ហើយជាម៉ូដចាស់ ដែលព្រះបានបញ្ជូនការប្រជុំជំនឿ បុរសនិងស្ត្រីដែលចុះនៅអាសនៈ! ហើយយប់ចាប់ដៃគ្នា ហើយលើកដៃឡើង ហើយប្រោះទឹកពួកគេ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកមុខទៅមុខ ថយក្រោយនិងទម្រង់តូចៗផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ។ ហើយចុះទៅរកវិញ្ញាណពិត ខូចចិត្តជាកន្លែងដែលអំពើបាប។ លាយវាជាមួយគ្នា ហើយចាប់ផ្តើមយំបែបចាស់ ពីកូនដែលទើបនឹងកើត។ អាម៉ែន។ នោះហើយជាប្រភេទនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហ្នឹងហើយ។

191 មិនថាពួកគេជាមេតូឌីស បាទីស្ទ ឬកាតូលិក ឬអ្វីក៏ដោយ! នៅពេលដែលពួកគេទៅដល់មុខអាសនៈនោះហើយយំទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមក្រឡេកមើលអំពើបាបនៃទីក្រុងនេះ! បេះដូងខ្ញុំមិនអាចសម្រាកបានទេ! ទូលបង្គំមិនអាចសម្រាកបានទេ ដើម្បីមើលរឿងទាំងនេះ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមធ្វើអ្វីមួយ! បញ្ជូនមកយើងនូវការរីកចម្រើនបែបចាស់” អ្នកស្ថិតនៅលើបន្ទាត់ព្រំដែននៃការទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បងប្រុស!...?...

192 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកដើរទៅទីនោះដោយសារតែអ្នកបានលោតឡើងចុះ ឬដោយសារតែអ្នករាំជាមួយតន្ត្រី ឬដោយសារតែអ្នកបានធ្វើអ្វីមួយផ្សេងទៀត ហើយដើរជុំវិញហើយផ្គុំឡើង ដោយមិនខ្វល់ខ្វាយ និងហត់នឿយ និងការចូលរួមព្រះវិហារ និងលោតពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ វាបង្ហាញថាអ្នកមិនដែលមានអ្វីសោះតាំងពីដំបូង។

193 បងប្រុស នោះជាថ្នាំរឹងមាំល្អ ប៉ុន្តែវាប្រាកដជាជួសជុលអ្នក។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ បាទ មែនហើយ។ វានឹងនាំអ្នកចេញដោយគ្មានអ្នកទន់ខ្សោយក្នុងចំណោមអ្នក។

194 ដូចជាលោកម៉ូសេ។ ខ្ញុំចង់មើលកញ្ចប់ថ្នាំរបស់គាត់ មែនទេ? មានមនុស្ស ពីរលាននាក់នៅទីនោះ។ តើអ្នកចង់ឃើញនៅក្នុងកញ្ចប់ថ្នាំរបស់លោកម៉ូសេទេ តើគាត់មានអ្វីខ្លះ? ពួកគេទាំងអស់ជាមនុស្សចាស់ និងទារកតូចៗរាប់រយនាក់ កើតជារៀងរាល់យប់ និងមនុស្សពិការ និងមនុស្សឈឺ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ ចេញមក ក្នុងរយៈពេលសែសិបឆ្នាំ គ្មានសូម្បីតែម្នាក់—ខ្សោយម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ។ តើមានគ្រូពេទ្យខ្លះដែលអង្គុយនៅទីនេះយប់នេះ ចង់ឃើញកញ្ចប់ថ្នាំ របស់គាត់ទេឬ?

195 សូមក្រឡេកមើលវាហើយមើលថាតើវាជាអ្វី។ ឥឡូវមើលទៅក្រោយ។ យើង នឹងរកឃើញ។ “យើងជាព្រះអម្ចាស់ដែលប្រោសអ្នក។” នោះហើយជាវា។ អា ម៉ែន។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា។ “យើងជាព្រះអម្ចាស់ដែលប្រោសអ្នក។” និយាយថានឹងមានទារកកើតមក។ “យើងជាព្រះអម្ចាស់ដែលប្រោសអ្នក។” គាត់ មានជំងឺរលាកសួត។ “យើងជាព្រះអម្ចាស់ដែលប្រោសអ្នក។” នោះជាវេជ្ជបញ្ជា តែមួយគត់ដែលគាត់អាចផ្តល់ឱ្យ។ នោះគឺជាតែមួយគត់ដែលគាត់ត្រូវការ។ នោះ គឺជាតែមួយគត់ដែលគាត់មាន។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះបានផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់ គាត់។

ពិតណាស់ ថ្ងៃនេះ “អូ យើងមិនជឿលើរឿងនោះទេ។ ទេ នោះ...”

196 ព្រះមិនដែលផ្លាស់ប្តូរទេ។ ទ្រង់គឺនៅដដែល។ ប្រសិនបើវិញ្ញាណនេះ ធ្វើតាម វិធីដែលមនុស្សធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ ក្រោមឈ្មោះគ្រីស្ទាន បានធ្វើឱ្យព្រះឈឺនៅពោះ របស់ទ្រង់នៅទីនោះ គឺជា “ការស្អប់ខ្ពើម” សម្រាប់មនុស្សក្នុងការធ្វើបែបនោះ វា ជាការស្អប់ខ្ពើមនៅថ្ងៃនេះ។ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” អូ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបសាសនា។

197 ចំណាំ “ទៅទីនេះ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកឆ្លងកាត់ទីក្រុង ហើយទ្រង់បាន ដាក់សញ្ញាលើពួកគេដែលដកដង្ហើមឆ្អើយហើយយំចំពោះការស្អប់ខ្ពើមដែលបាន ធ្វើនៅក្នុងទីក្រុង។” ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថា “បន្ទាប់ពីអ្នកធ្វើដូច្នោះ” ទ្រង់បានបង្វែរបុរសទាំងនេះដោយអាវុធសម្លាប់ ពួកគេបានចេញទៅសម្លាប់អ្វីៗ ទាំងអស់។

198 ឥឡូវនេះ ប្រវត្តិវិទូ មួយភ្នែក។ ព្រះយេស៊ូវយាង មកជាសាច់ឈាម ព្រះបាន សម្តែងនៅក្នុងសាច់ ឈាម។ “ព្រះគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយផ្សះផ្សាលោកិយ

ជាមួយអង្គទ្រង់។” ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងមកជាសាច់ឈាម ទ្រង់បាន
ទៅបង្រៀន។ ពួកគេបានហៅទ្រង់ថា “បេលសេប៊ូល គ្រូទាយ។” ពួកគេបាន
លេងសើចនឹងទ្រង់ ពីកំណើតរបស់ទ្រង់ អ្វីផ្សេងទៀត បានបដិសេធទ្រង់ ដេញទ្រង់
ចេញ។

199 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលនិយាយទាស់នឹងកូនមនុស្ស នោះនឹងបាន
អត់ទោសឲ្យ ប៉ុន្តែអ្នកណាដែលនិយាយប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ វានឹង
មិនត្រូវបានលើកលែងទោសដល់គាត់ឡើយ នៅក្នុងលោកិយនេះ និងលោកិយ
ខាងមុខ។”

200 ទ្រង់បានហៅជនជាតិយូដាពីបើនាក់មកជាមួយគ្នា។ គាត់មិនបានទៅ
ឯសាសន៍ដទៃទេ។ គាត់បានទៅឯជនជាតិយូដា។ គាត់ត្រូវបានបញ្ជូនទៅ
ជនជាតិយូដា វាមិនមែនជាសម័យកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃទេ។ ទៀន
ចុងក្រោយកំពុងឆេះនៅយុគសម័យយូដា ហើយទ្រង់បានយាងទៅទីនោះ។
ហើយមានមនុស្សពីរបីនាក់ដែលបានទទួលទ្រង់ ជាការហៅ-ចេញ។

201 ពិតជាដូចសព្វថ្ងៃនេះ។ ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលចេញពី
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ បានហៅវាចេញនៅពេលនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលពី
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហៅចេញនៅថ្ងៃនេះ។

202 ពួកគេជឿលើជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេបានមើលមេដឹកនាំរបស់ពួកគេ។ ពួកគេ
បានមើលទ្រង់។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់ជាស្តេចនៃពួកហោរា។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់ជា
អ្វីក៏ដោយ។ អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល ព្រះបានបញ្ជាក់វា ហើយមានបន្ទូលថាវាគឺជា
សេចក្តីពិត។ ពួកគេបានដឹងថាពួកគេមានសេចក្តីពិត។ ពួកគេដឹងថាពួកគេជឿ
អ្នកណា ហើយពួកគេបានទៅមុខជាមួយព្រះយេស៊ូវ។

203 បន្ទាប់មកពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ
សូមអត់ទោសឱ្យពួកគេផង ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេកំពុងធ្វើអ្វីទេ។”

204 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យទី៥០បានមកដល់យ៉ាងពេញលេញ មាន
មនុស្សមួយក្រុមតូចយំសោកហើយនៅតែបន្ត។ “ហើយនៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យ
ទី៥០មកដល់យ៉ាងពេញលេញ...”

205 រំពេចនោះមានបូជាចារ្យម្នាក់ឡើងមកតាមផ្លូវ មានប្រអប់កូសី ប្រអប់រូបរួម

បាននិយាយថា “លិទ្ធអណ្តាតរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំនឹងជីកស្រា?” មិនសមហេតុសមផលអ្វី! នៅតាមផ្លូវមានគ្រូអធិប្បាយប្រូតេស្តង់ម្នាក់ ហើយនិយាយថា “យើងនឹងកាន់ដៃស្តាំនៃការប្រកប ហើយចំណាយពេលប្រាំមួយខែនៃការហាមឃាត់”? ហ្នឹ! មិនសមហេតុសមផល! “ខ្ញុំនឹងប្រោះអ្នក។ ខ្ញុំនឹងជ្រមុជទឹក។ ខ្ញុំនឹងនាំអ្នកទៅតាមផ្លូវនេះ នាំអ្នកចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ ផ្តល់ដៃស្តាំនៃការប្រកប”? មិនសមហេតុផលសោះ!

206 “ប៉ុន្តែនៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យទី៥០បានមកដល់យ៉ាងពេញលេញ ស្រាប់តែមានខ្យល់បក់មកពីស្ថានសួគ៌ ហើយពេញផ្ទះដែលពួកគេអង្គុយ។ អណ្តាតភ្លើងបានទំលើពួកគេ ដូចជាភ្លើង។” ពួកគេចាប់ផ្តើមនិយាយ ញាប់ ញ័រ ស្តោះ ហើយបន្តទៅមុខទៀត។

207 អ្នកនិយាយថា “មិនមែនទេ!” ខ្ញុំនឹងបង្ហាញវាដល់អ្នកដោយព្រះគម្ពីរ។ បាទមែនហើយ។ “អ្នកចង់ប្រាប់ខ្ញុំថានោះជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ?” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

208 តើអ្នកដឹងទេអេសាយបានទាយ? អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានអ្នកនូវអ្វីមួយចេញពីអេសាយនៅទីនេះ គ្រាន់តែមួយនាទី។ អេសាយជំពូកទី២៨ ហើយចាប់ផ្តើមដោយខទី៨។

ដ្បិតតុទាំងអស់ប្រឡាក់ពេញដោយកំអួត (និយាយរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ។) ហើយកខ្វក់ ឥតមានកន្លែងណាស្អាតឡើយ។ (បងប្រុសប្រសិនបើនោះមិនមែនជារូបភាពរបស់សាសន៍យូដាទេ!)

ដូច្នោះ តើទ្រង់នឹងបង្រៀនចំណេះដល់អ្នកណា? តើទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នកណាយល់ដំណឹង? (យើងកំពុងនិយាយអំពីការយល់ដឹង នៅយប់នេះ។) ...គឺពួកដែលទើបនឹងលែងបោ។ ជាពួកអ្នកដែលទើបនឹងផ្តាច់ដោះវិញ។

ដ្បិតត្រូវបង្រៀនច្បាប់មួយម្តងៗ ហើយឃ្លាមួយម្តងៗ មុខនេះបន្តិចមុខនោះបន្តិច... (នោះជាវិធីដែលដំណឹងល្អមក ពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ។)

ទ្រង់នឹងមានព្រះបន្ទូលដល់ជនជាតិនេះ ដោយសំដីរឿង ហើយនឹង ភាសាដទៃ។

...នេះនៃជាសេចក្តីសំរាក ចូរឲ្យពួកអ្នកដែលនឿយហត់បានសំរាក ចុះ។ ហើយសម្រាប់រឿងទាំងអស់នេះ គេមិនឮទេ ប៉ុន្តែដើរចេញទៅ ទាំងគ្រឿងក្បាល។

209 ហ្នឹងហើយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ នោះមិនមែនជាពាក្យ របស់ខ្ញុំទេ នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ផ្លាស់ប្តូរវា ប្រសិនបើអ្នកអាច។ វាមិន អាចត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សិក្ខាបទលើសិក្ខាបទ បន្ទាត់នៅ លើបន្ទាត់ នៅទីនេះបន្តិចហើយនៅទីនោះបន្តិច។” ដំណឹងល្អទាំងមូលត្រូវតែចេញ មក។

210 ដំណឹងល្អពេញលេញត្រូវតែចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ ហើយពួកគេបានអធិប្បាយ វា។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ នោះអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន មក។

211 ហើយជនជាតិយូដាទាំងនោះបានសើចចំអកជាក់ព្រះយេស៊ូវ ប៉ុន្តែពួកគេ សើចនិយាយថា “ហា-ហា-ហា! បុរសទាំងនេះពេញដោយស្រាថ្មី។” ពួកគេ បានបោះត្រាគោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាយើងអាចឮដោយភាសារបស់យើងផ្ទាល់ ដែលជាការអស្ចារ្យ ដែលពួកគេកំពុងនិយាយ? ហេតុអ្វី បុរសទាំងនេះពោរពេញដោយស្រាថ្មី។ ហា-ហា!” ពួកគេបានចំអកហើយសើច។

212 ហើយពេត្រុស ជាអ្នកសម្តែងភាព-ដ៏វិសុទ្ធ ជាអ្នកអធិប្បាយ-ប្រអប់សាប៊ូ បាន ដាក់គាត់ចេញពីប្រអប់សាប៊ូ ហើយលោតឡើងលើវា បាននិយាយថា “អ្នករាល់គ្នា ជាជនជាតិយូដា និងអ្នកដែលនៅក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ ចូរប្រាប់អ្នករាល់គ្នា ហើយស្តាប់តាមសំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជា—នេះគឺជាអ្វីដែលហោរាយ៉ូអែល បាននិយាយ។ បុរសទាំងនេះមិនពេញដោយស្រាថ្មីដូចអ្នកស្មានទេ ព្រោះវាជា ម៉ោងទីបីនៃថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែនេះគឺបែបនោះ។” គាត់បានចង្អុលទៅព្រះគម្ពីរវិញ។ ខ្ញុំ តែងតែនិយាយ “បើនេះមិនមែនអញ្ចឹងទេ ខ្ញុំនឹងរក្សាវាវហូតដល់វាមកដល់ បើមាន អ្វីប្លែក។” ត្រូវហើយ។ បាននិយាយថា “នេះគឺជាអ្វីដែលត្រូវបាននិយាយដោយ ហោរាយ៉ូអែល។ វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ” ពីរពាន់ឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។

213 ពីរពាន់ដំបូងបានបំផ្លាញពិភពលោកដោយទឹក។ ពីរពាន់លើកទីពីរ ព្រះគ្រីស្ទ យាងមក។ ក្នុងរយៈពេលពីរ-ពាន់ឆ្នាំចុងក្រោយនេះ “ខ្ញុំនឹងចាក់វិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ។” ហាលេលូយ៉ា! មិនមែន “ខ្ញុំនឹងអប់រំគ្រូអធិប្បាយខ្លះ ហើយបញ្ជូនសង្ឃមួយចំនួន ចេញ។”

214 “ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងបង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំពីស្ថានលើ កូនប្រុសស្រីរបស់អ្នកនិង ទាយ ទូលបង្គំនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់ទូលបង្គំមកលើពួកអ្នកបំរើ និងពួក អ្នកបំរើរបស់យើង ហើយគេនឹងថ្លែងទំនាយ។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញទីសំគាល់នៅលើមេឃ ខាងលើ និងនៅលើផែនដីខាងក្រោម។” នោះហើយជាអ្វីដែលជាវា។ នោះគឺជាការ សម្តោធ។

215 ហើយជនជាតិយូដាទាំងនោះបានសើចហើយលេងសើច ហើយនិយាយថា “ពួកគេពេញដោយស្រាថ្មី។” នោះបានដៅគោលដៅរបស់ពួកគេ។

216 នៅឆ្នាំ១៩៦៦ ការយាងមករបស់ទីតុស ចុះពីផ្នែកនោះ ក្រុងយេរូសាឡឹមត្រូវ បានហ៊ុំព័ទ្ធដោយកងទ័ព។ ហើយអ្នកដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងទេ? ជនជាតិយូដា ទាំងនោះបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ យើងនឹងត្រឡប់ទៅដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់ វិញ។”

217 ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលត្រូវបានព្រមាន ហើយពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...

218 ដូចយ៉ូសែបបាននិយាយថា “មនុស្សប្រភេទសាច់ឈាមទាំងនោះ ដែលបាន ស៊ីរាងកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវនៃណាសារ៉ែតនេះ។” បាននិយាយថា “ពួកគេបាន លាក់ព្រះកាយរបស់ទ្រង់ចេញ ហើយពួកគេបានបរិភោគវា” (ពួកគេកំពុងបរិភោគ ការប្រកបបូរាណ។) បាននិយាយថា “ពួកគេ ពួកគេជាក្រុមនៅទីនោះ ពួកគេជាអ្នក ខុសឆ្គង។”

219 តើអ្នកដឹងទេថាពួកគេនៅទីនោះត្រូវបានគេហៅថា “អ្នកខុសឆ្គង”? អ្នកដឹង ទេ? តើអ្នកដឹងថាអ្នកខុសឆ្គងគឺជាអ្វីទេ? នរណាម្នាក់ដែល “ឆ្លួត។” បាទ។ សូម ក្រឡេកមើលសារកប៉ុល។

220 ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នា អ្នក—អ្នកបាទីស្ទចូលចិត្តនិយាយថា “សាវកប៉ុល អូ ខ្ញុំជឿគាត់។” អ្នកកាន់សាសនាកាតូលិកនិយាយថា “អូ សាវកប៉ុល” ហើយ

ថើបជើងរបស់គាត់ពីរប្លើទៅទៀត រូបសំណាកពួកគេនៅទីនោះនៅឯទីក្រុងរ៉ូម។
“សាវ័កប៉ុល! បាទ មែនហើយ!”

221 រកមើលអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយនៅពេលគាត់នៅមុខអ័ក្រីប៉ា។ គាត់ថា
“តាមរបៀបដែលពួកគេហៅថាសាសនាខុសឆ្គង” អ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ “នោះ
ជារបៀបដែលខ្ញុំថ្វាយបង្គំព្រះ។” អាម៉ែន។

222 ខ្ញុំចង់ចាប់ដៃជាមួយគាត់ ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “ខ្ញុំជឿដូចគ្នា ប៉ុល! ហាលេលូ
យ៉ា! បាទ ដូចគ្នា! ដប់ប្រាំបួនរយឆ្នាំបានកន្លងផុតទៅហើយ ប៉ុល។ ខ្ញុំនៅតែជឿ
រឿងដដែល!” នៅតែមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទីសម្គាល់ដូចគ្នា ការអស្ចារ្យដូចគ្នា អ្វី
គ្រប់យ៉ាងគឺដូចគ្នា នៅតែបន្ត ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែល នៅតែបិទត្រារហូតដល់
(ពេលណា?) ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះ។

223 “ដំណឹងល្អនេះនឹងត្រូវបានអធិប្បាយ...” អ្វី? “ដំណឹងល្អ!” តើដំណឹងល្អជា
អ្វី? មិនមែន “ព្រះបន្ទូលតែប៉ុណ្ណោះ។” ប៉ុលបាននិយាយថា “ដំណឹងល្អមកដល់
យើង មិនមែននៅក្នុងព្រះបន្ទូលតែមួយទេ ប៉ុន្តែតាមរយៈអំណាចនិងការបង្ហាញនៃ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកដំណឹងល្អ។”

224 ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលមកជាមួយការអប់រំថ្នាក់សិក្ខាសាលាទេ
មកនិយាយពាក្យធំ សម្រាប់ការសង្គ្រោះរបស់អ្នកផ្នែកលើពាក្យដែលហើមនិង
បបូរមាត់គួរឱ្យទាក់ទាញ និងគោលលទ្ធិរបស់សាវ័កមួយចំនួន ឬអ្វីមួយដូចនោះ។
ខ្ញុំមិនដែលមករកអ្នកដូចនោះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមករកអ្នកដោយដឹងរឿងតែមួយ គឺ
អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និងការបង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។” ហាលេលូយ៉ា! ព្រះផ្តល់ឱ្យយើងនូវប៉ូលមួយចំនួនបន្ថែមទៀតដែលនឹង
មិនទាញកណ្តាប់ដៃទាំងអស់ ប៉ុន្តែដាក់វានៅទីនោះដោយគ្មាន...?..ដោយគ្មាន
ស្រាមដៃរបស់ថ្នាក់សិក្ខាសាលាមួយចំនួន។ អាម៉ែន។ ត្រារបស់ព្រះ! អាម៉ែន។

225 ឥឡូវនេះ តើយើងមានពេលប៉ុន្មាន? ច្រើនណាស់មែនទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយ
ថា “អាម៉ែន។”—អដ។ ព្រះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំបានគិត។ ព្រះមិនអីទេ។
ថ្ងៃស្អែកជាថ្ងៃសៅរ៍ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកមិនធ្វើការទេ។ ត្រូវហើយ។
ត្រូវហើយ។ សូមចាំថា គ្រាន់តែមួយ—គ្រាន់តែពីរបីនាទី។

226 អធិស្ឋាន! សូមកត់សម្គាល់ បងប្អូនអើយ នេះគឺជាពេលវេលាដ៏ស្មោះត្រង់។

នេះគឺជាពេលវេលាដែលយើងគួរតែស្រាយជ្រាវ។ ខ្ញុំមិនឈរនៅទីនេះសម្តែងត្រកូលទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងទៅអាសនៈហើយប្រែចិត្ត។ ខ្ញុំប្រហែលជាធ្វើដូចជាត្រកូលចំពោះអ្នកខ្លះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានបំណងចង់ធ្វើទេ។ ខ្ញុំធ្វើរឿងត្រកូល ម្តងបន្តិចៗ ខ្ញុំមិនអាចជួយវាបានទេ។ មានអ្វីមួយមកលើខ្ញុំ ធ្វើឱ្យខ្ញុំធ្វើដូចនោះ ដូច្នេះខ្ញុំមិនអាចជួយវាបានទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ បងប្រុស ខ្ញុំជឿវាដោយអស់ពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ អស់រយៈពេលម្ភៃឆ្នាំហើយដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយរឿងនេះតាមរយៈវេទិកានេះ នៅជុំវិញពិភពលោក ហើយព្រះបានបញ្ជាក់វាដោយទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។ អាម៉ែន។ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” បាទ។

227 ឥឡូវនេះគាត់បាននិយាយថា “ធ្វើឱ្យពួកគេមានអារម្មណ៍ទៅមុខ។” ពួកគេបានបដិសេធមិនទទួលសញ្ញានោះ។ នោះទ្រង់ក៏ចេញទៅ ហើយលោកទីតុសវាយយកកំពែងក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយគេរត់ចូលក្រុង ពួកគេបានបង្អត់អាហារនៅទីនោះរហូតដល់ពួកគេស្ទើរកូនរបស់គ្នាទៅវិញទៅមកហើយបរិភោគ។ ពួកគេស៊ីសំបកឈើ ស្មៅចេញពីដី។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេត្រូវបោះបង់ចោល... ពេលលោកទីតុសចូលទៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម គាត់បានបំផ្លាញអ្វីៗទាំងអស់នៅទីនោះ សម្លាប់ស្រ្តី កុមារ ទារក បូជាចារ្យ អ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយដុតទីក្រុង។

228 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នឹងមានពេលមួយនឹងមិនមានថ្មមួយនៅសល់ទេ។”

229 បាននិយាយថា “សូមក្រឡេកមើលព្រះវិហារដ៏ធំរបស់យើង។ បងប្រុស យើងជាបាទីស្ទ ឬមេតូឌីស្ទ ឬពេនទីកុស្ត ឬអ្វីក៏ដោយ។”

គាត់បាននិយាយថា “នឹងមិនមានថ្មមួយនៅសល់លើថ្មមួយទៀតទេ។”

230 បង្ហាញថា “ព្រះមិនគង់នៅក្នុងផ្ទះដែលធ្វើដោយដៃទេ។” ព្រះគង់នៅក្នុងចិត្តមនុស្ស។ “ដ្បិតទ្រង់បានរៀបចំរូបកាយឲ្យខ្ញុំ។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនគង់នៅក្នុងផ្ទះទេ។ វាសំនៅក្នុងចិត្ត។ នោះហើយជាប្រាសាទ។ “អ្នកមិនដឹងថាអ្នកជាព្រះវិហារនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ទេឬ?” អាម៉ែន។ សង់ព្រះវិហារ សង់ព្រះវិហារ ជំនឿរបស់អ្នកទាំងអស់ត្រូវបានសាងសង់នៅជុំវិញព្រះវិហារឬព្រះវិហាររបស់អ្នករូបចម្លាក់ឈើ យកសញ្ញារបស់សត្វហើយមិនដឹងទេ។ ហ្នឹងហើយ។ ដើរចេញ

ហើយចំណាយពេលវេលារបស់អ្នក ត្រូវអធិប្បាយ ដើម្បីគាំទ្រអង្គការរបស់អ្នក ហើយទៅត្រង់ទៅឋាននរកតាមដែលពួកគេអាចទៅបាន។

231 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ដល់ពេលដែលមនុស្សភ្ញាក់ឡើងហើយផ្សាយដំណឹងល្អដោយ ព្រះចេស្ដានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលដែលនៅគ្រប់ទីកន្លែង ចូរហៅមេតូ ឌីស បាទីស្ទ ព្រីសប៊ីធើរៀន កាតូលិក និងទាំងអស់ ទៅកាន់ឈើឆ្កាងរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

232 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា អ្នកគង្វាលចាស់យកទឹកឃ្មុំដាក់វានៅលើថ្ម។ នៅពេលដែលច្រៀមឈើបានលិត វាជាសះស្បើយ។

233 បងប្រុស ខ្ញុំមានចង់ស្ត្រីបទាំងមូលពេញនៅទីនេះ យប់នេះ។ ហើយខ្ញុំ នឹងដាក់វានៅលើថ្មជា ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ហើយច្រៀមដែលឈើអាចលិទ្ធហើយ ជាសះស្បើយ។ ហ្នឹងហើយ។ បងប្អូនអើយ សូមស្តាប់ កុំដាក់វានៅលើព្រះវិហារ ណាមួយឡើយ។ វាមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារណាមួយទេ។ វាជាកម្មសិទ្ធិ របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហ្នឹងហើយ។

234 ផ្លូវការ! អូ បាទ យើងជឿលើព្រះគ្រីស្ទ។ ស្នាដៃរបស់អ្នកបញ្ជាក់ពីអ្វីដែល អ្នកជឿ។

235 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះ” ស។ ទ្វេលីត្រ “នឹងធ្វើតាម អស់អ្នកដែលជឿ រហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃលោកិយ។ ហើយក្នុងនាមយើង ពួកគេ នឹងដេញអារក្សចេញ ហើយនិយាយភាសាថ្មី ប្រសិនបើពួកគេយកសត្វពស់ ឬ ផឹករបស់ដែលងាប់ វានឹងមិនបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់ពួកគេឡើយ។ បើគេដាក់ដៃលើ អ្នកដំរី នោះគេនឹងបានជា។” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ នោះ ជាព្រះបន្ទូលចុងក្រោយបានធ្លាក់ចេញពីបបូរមាត់របស់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់ត្រូវបាន នាំឡើងទៅស្ថានសួគ៌។

236 ហើយមនុស្សដែលចេញទៅជឿនិងអធិប្បាយពីការព្យាបាលដ៏ទៃរោគា និង អំណាចនៃព្រះ ពិភពលោកហៅពួកគេថា “ឆ្លូត”។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “បើគេហៅចៅហ្វាយនៃផ្ទះថា ‘បេលសេប៊ូល’ តើពួកគេនឹងហៅពួកគេថាជា សិស្សរបស់ទ្រង់ប៉ុន្មានទៀត?”

237 ថ្កោលទោស នៅទីនោះពួកគេបានដេក ទាំងអស់បានស្លាប់យ៉ាង

ពិតប្រាកដ។ ប៉ុន្តែយ៉ូសែបបាននិយាយថា “មនុស្សទាំងនោះដែល...ទាំងនោះ—មនុស្សប្រភេទគ្រីស្ទានទាំងនោះ បានចេញពីក្រុងយេរូសាឡឹមទៅស្រុកយូដា ហើយបានរួចផុតពីកំហឹងនេះ។” ឥឡូវនេះ នោះគឺជាសាសន៍យូដា ការបញ្ចប់របស់សាសន៍យូដា។

238 ឆាប់ឡើង ឥឡូវនេះ សម្រាប់ពីរបីនាទីទៀត សូមបញ្ចប់សាសន៍ដទៃ ឲ្យលឿន។ សូមត្រឡប់ទៅវិវរណៈជំពូកទី៧ ដែលយើងនឹងបញ្ចប់ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃ។ មើលថាតើនេះត្រូវឬអត់។ នោះហើយជាកន្លែងដែលហោរាអេសេគាល ៩ បានទាយពីការបញ្ចប់នៃសម័យកាលនោះ ឥឡូវនេះនេះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលថ្លែងទំនាយចុងបញ្ចប់នៃសម័យនេះ។ ស្តាប់ឱ្យជិតនៅពេលខ្ញុំអានដោយប្រុងប្រយ័ត្ន។

ក្រោយនោះមក...

239 វិវរណៈ ៧ ឥឡូវនេះ “បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះខ្ញុំបានឃើញទេវតាបួន...” នោះគឺជាអ្នកជិះសេះចេញទៅ នៅជំពូកទី៦ និងរបៀបដែលពួកគេបានចេញទៅសេះស្លេក និងសេះខ្មៅ និងសេះក្រហម ជាដើម ដែលពួកអ្នកជិះបានជិះលើដីជាយូរមកហើយ។

ខ្ញុំឃើញទេវតា៤រូប ឈរនៅជ្រុងផែនដីទាំង៤ ទាំងទប់ខ្យល់នៅផែនដីទាំង៤ទិស មិនឲ្យបក់មក...លើផែនដី ឬសមុទ្រ ឬដើមឈើណាឡើយ។

240 ឥឡូវនេះសូមមើលនិមិត្តដែលគាត់បានឃើញជាមុនសិន។ “ខ្ញុំបានឃើញទេវតាបួនអង្គឈរនៅជ្រុងទាំងបួន” កន្លែងបួននៅជុំវិញផែនដី ទេវតាទប់ខ្យល់ទាំងបួនទិស។ ទេវតាគឺជា “អ្នកនាំសារ។” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ហើយខ្យល់គឺ “សង្គ្រាមនិងជម្លោះ។” គាត់ទប់ខ្យល់ទាំងបួននៅទីនេះ...?... ឥឡូវនេះមើលខទី២។

រួចខ្ញុំឃើញទេវតា១ទៀត ដែលឡើងមកពីទិសថ្ងៃរះ មាន (តុ-វា បញ្ចប់ការងារ ពាក្យម្យ៉ាងទៀត)...មានទាំងត្រារបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់: ទេវតានោះក៏បន្លឺសំឡេងទៅ...ទេវតា...ទាំង៤នោះដែលមានអំណាចនឹងធ្វើទុក្ខផែនដី ហើយនិងសមុទ្រ

ថា កុំឲ្យធ្វើទុក្ខផែនដី ឬសមុទ្រ ឬដើមឈើណាក្តី ទាល់តែបោះត្រា នៅត្រង់ថ្ងាសនៃពួកបារាំងបស់ព្រះនៃយើងសិន។

241 មើល ខ្ញុំនឹងអានចុះក្រោម។

ខ្ញុំក៏ឮចំនួនពួកអ្នក...ដែលបានបោះត្រានោះថា: មាន—មាន...
បោះត្រានោះមាន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ដែលមក...ពីគ្រប់
ទាំងពូជអំបូរនៃ—នៃ...ពូជអំបូរនៃជនជាតិអឺរ៉ុបអស់។

242 “ពីកុលសម្ព័ន្ធយូដា ដប់ពីរនាក់...” និងចុះក្រោម និង “បេនយ៉ាមីន” និង
“កាខ” និង “រូបេន” ចុះទៅ “សាប៊ុយល្លូន” ហើយចុះដល់កុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរ នៅ
ចុងបញ្ចប់នៃទី៨។ ហើយដប់ពីរគុណដប់ពីរជាអ្វី? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “មួយ
រយសែសិបបួន។”—អេដ។ មួយរយសែសិបបួន។ “មួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់”
ជនជាតិយូដាទាំងអស់។ ឥឡូវនេះ មើល។

ក្រោយនោះមក ខ្ញុំក្រឡេកទៅ ឃើញមនុស្ស ១ហ្វូងយ៉ាងធំ ដែល
គ្មានអ្នកណាអាចនឹងរាប់បានឡើយ គេមកពីគ្រប់ទាំងសាសន៍ គ្រប់
ទាំងពូជមនុស្ស គ្រប់ទាំងគ្រួសារ ហើយគ្រប់ទាំងភាសា...

243 តើពួកគេមកពីណា? អ្នកឃើញទេ យើងឃើញកន្លែងដែលជនជាតិយូដា
ទាំងនោះនៅចុងបញ្ចប់ ហើយនៅពេលដែលទេវតាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដើម្បីចេញទៅ
បំផ្លាញ បាននិយាយនៅទីនេះ ឃើញហើយ “កាន់។” ប៉ុន្តែតើទាំងនេះមកពីណា
គ្រប់ជាតិសាសន៍ និងគ្រប់ជាតិសាសន៍? ពួកគេបានបង្ហាញខ្លួននៅកន្លែង
កើតហេតុ។

...ហើយក៏ឈរនៅមុខបល្ល័ង្ក និងកូនចៀម ហើយ
នៅចំពោះមុខ...ទាំងពាក់...អាវសង្កែ ហើយកាន់ជាងចាកនៅដៃ

244 កូនក្រមុំ កូនក្រមុំសាសន៍ដទៃត្រូវបានបោះត្រានៅទីនេះ។ មើល។

គេបន្តិសំឡេងថា សេចក្តីសង្គ្រោះស្រេចនូវព្រះនៃយើងរាល់គ្នា
ដែលគង់លើបល្ល័ង្ក ហើយស្រេចនឹងកូនចៀមផង។

ហើយ—និង...រួចអស់ទាំងទេវតាដែលឈរនៅជុំវិញបល្ល័ង្ក...
ព្រមទាំងពួកចាស់ទុំ...និងគូមានជីវិតទាំង៤ ...ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះ
នៅចំពោះបល្ល័ង្ក ថ្វាយបង្គំដល់ព្រះ

ទាំងទូលថា...(ស្តាប់ចុះ បើនេះស្តាប់ទៅដូចជាការប្រជុំព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ!) សូម...ថ្វាយព្រះពរ អាម៉ែន សិរីល្អ...ប្រាជ្ញា...ពាក្យ
អរព្រះគុណ...កិត្តិនាម...ព្រះចេស្ដា...និងឥទ្ធិឫទ្ធិ ដល់ព្រះនៃយើង
រាល់គ្នា នៅអស់កល្បជានិច្ចរៀងរាល់តទៅ។ អាម៉ែន។

245 នោះស្តាប់ទៅដូចជាមិនមែនជាប្រភេទនៃពិធីសាសនាមួយចំនួនសម្រាប់
ខ្ញុំ។ នោះស្តាប់ទៅដូចជាម៉ូដចាស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានហូរមកខ្ញុំ។ ពួកគេជា
មនុស្សធ្លាប់នៅកន្លែងណាមួយ ពួកគេដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើនៅពេលដែលពួកគេ
ឃើញកូនចៀមអង្គុយនៅលើបល្ល័ង្ក។

នោះពួកចាស់ទុំម្នាក់...សួរមកខ្ញុំថា តើអស់អ្នក...ដែលពាក់អា
វសនោះជាពួកណា? ហើយមកពីណា?

246 ឥឡូវអ្នកបានស្គាល់ជនជាតិយូដាទាំងអស់ ប៉ុន្តែតើអ្នកទាំងនេះមកពីណា
"គ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់ភាសា និងគ្រប់ជាតិសាសន៍"? មើល។

ខ្ញុំក៏ឆ្លើយទៅថា លោកម្ចាស់អើយ លោកជ្រាបហើយ។ (ឃ្នែហានបាន
និយាយថា "ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនដឹង។") រួចអ្នកនោះនិយាយមកខ្ញុំថា...

247 ទាំងនេះគឺជាពួកគេដែលមាននោះ តាមខ្ញុំគិត។ ត្រូវហើយ។

...អ្នកទាំងនោះជាពួកអ្នក ដែលបានចេញពីគ្រាវេទនាយ៉ាងធំមក
(ហៅថា "អ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ" សើចចំអក ត្រូវគេបៀតបៀន
សើចចំអក) ...ដែលបានចេញពីគ្រាវេទនាយ៉ាងធំមក គេបានបោកអាវ
ហើយធ្វើឲ្យឡើងសក្តងយោមរបស់កូនចៀម (មើល!)

...ហេតុនោះបានជាគេស្ថិតនៅចំពោះបល្ល័ង្កព្រះ...

248 តើប្រពន្ធស្នាក់នៅឯណា? តើមហាក្សត្រីនៅឯណា? នោះជាកូនក្រមុំ កូនក្រមុំ
សាសន៍ដទៃ។

...ព្រមទាំងបំប៉នទ្រង់ នៅក្នុងព្រះវិហារទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ...

249 ប្រពន្ធខ្ញុំបម្រើខ្ញុំនៅផ្ទះទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។ ឃើញទេ? នោះជាកូនក្រមុំរបស់
ព្រះយេស៊ូវ នោះជាកូនក្រមុំសាសន៍ដទៃ។

...ហើយព្រះអង្គ ដែលគង់នៅលើបល្ល័ង្កនោះ ទ្រង់នឹងធ្វើជាគ្រួសារ
បាំងឲ្យគេ។

គេនឹងមិនឃ្លាន ឬស្រែកទៀត...

250 ហាលេលូយ៉ា! ថ្ងៃធ្វើការបានចប់ហើយ។ មែនហើយ យើងខកខានអាហារ ជាច្រើន ប៉ុន្តែយើងនឹងមិនខកខានអាហារមួយនៅទីនោះទេ។ អាមែន។

251 ខ្ញុំដឹងថាម្តាយចាស់ កំសត់របស់ខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅទីនេះយប់នេះ។ ហើយ ខ្ញុំបានឃើញនាងក្រោកពីតុ។ យើងមានការហ្វេន្តនិងនំប៉័ងខ្លះ។ នាងនឹងចាក់វា ដាក់ស្ករខ្លះ។ ហើយមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដើរជុំវិញ ក្មេងៗនឹងយំ ហើយក្រោកឡើង ដើរចេញ។ ប៉ុន្តែយើងនឹងមិនធ្វើវានៅទីនោះទេ! ឪពុកចាស់របស់ខ្ញុំបានដាក់ដៃខ្ញុំ ឆ្លងកាត់ផ្លូវ ជាងនេះ ហើយបានស្លាប់ដោយអត់អាហារ។

252 ប៉ុន្តែយើងនឹងមិនធ្វើវាម្តងទៀតទេ។ ហាលេលូយ៉ា! អត់ទេ។ លែងឃ្លាន ទៀតហើយ។

ពួកគេនឹងមិនស្រែកឃ្លានទៀតទេ...ក៏មិនត្រូវថ្ងៃចាំមកលើគេ ឬ ចំហាយណាទៀតឡើយ...

ពីព្រោះកូនចៀមដែលនៅកណ្តាលបល្ល័ង្ក ទ្រង់នឹងឃ្លាល ហើយនាំ គេ ទៅដល់នូវទឹកនៃជីវិត: ហើយព្រះទ្រង់នឹងជូត...អស់ទាំងទឹកភ្នែក ពី ភ្នែកគេចេញ។

253 ពួកគេប្រហែលជាត្រូវយំបន្តិចហើយបន្តទៅមុខទៀត នៅពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក។ ប៉ុន្តែព្រះនឹងជូតទឹកភ្នែកទាំងអស់ចេញពីភ្នែក របស់អ្នក។

254 មើល គាត់បានឃើញ “ទេវតាបួនឈរនៅជ្រុងទាំងបួន ទប់ខ្យល់ទាំងបួន ទិស។” លឿនៗ។ ពេលវេលារបស់ខ្ញុំចប់ហើយ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំលើកចំណុចនេះដល់ អ្នក មុនពេលបញ្ចប់។ មើល គាត់បានឃើញទេវតាទាំងបួន។ គាត់បានឃើញ ការបិទព្រះវិហាររបស់សាសន៍យូដា របៀបដែលគាត់ឃើញពួកគេមក ដូចគ្នា មក ជាមួយអាវុធសម្លាប់របស់គាត់ កងទ័ពនោះ។

255 ឥឡូវនេះមើល។ តើសញ្ញាសម្គាល់ប្រភេទណាដែលក្រុមជំនុំព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានទទួល សម្រាប់សម្គាល់នៅថ្ងៃសប្តាហ៍របស់ពួកគេ? វាជាសញ្ញា ខាងវិញ្ញាណ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសម្គាល់ពួកគេ។ តើវាត្រូវទេ? ទ្រង់ មិនដែលសាក់អ្វីនៅលើក្បាលរបស់ពួកគេទេ មែនទេ? អត់ទេ។

256 ពួកគេមិនត្រូវបានផ្ដោលទោសដោយប្រទេសដែលប្រឆាំងនឹងសាសនាមួយចំនួន។ ពួកគេត្រូវបានផ្ដោលទោសដោយខ្លួនឯង។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ក្រុមជំនុំពិតនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់នឹងត្រូវបានផ្ដោលទោសដោយកាតូលិកនិងប្រូតេស្តង់ ពីព្រោះពួកគេនឹងរូបរួមគ្នា។ ពួកគេនៅជាមួយគ្នាជាមួយនិងកូនស្រី។

257 ប៉ុន្តែទាំងនេះ នៅទីវិន័យ មិនមែនទេ។ បន្ទាប់មក មើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ គាត់បាននិយាយថា “ដាក់សញ្ញានៅលើថ្ងាសរបស់ពួកគេ។” តើវាជាសញ្ញាសម្គាល់ប្រភេទណា? ខ្ញុំនឹងអានវាទៅអ្នក កិច្ចការ២។ “ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានចុះសម្រុងគ្នានៅកន្លែងតែមួយ។ ហើយភ្លាមៗនោះមានសំឡេងមួយ ទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌។”

អ្នកនិយាយថា “ទេវតាគឺជាសំឡេង?”

258 តើវាជាអ្វី តើមានអ្វីនៅចំពោះមុខដាវីឌ នៅពេលដែលគាត់បានឮស្លឹកឈើស្លឹកស្វាយ យប់នោះនៅពេលដែលគាត់ខ្លាចមិនហ៊ានចេញក្រៅ? “បានឮសំឡេងពីស្ថានសួគ៌ដូចជាខ្យល់បក់យ៉ាងខ្លាំង” ព្រះយាងទៅមុខពួកគេ។

259 “ហើយភ្លាមៗនោះមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងព្រះចេស្ដាបានលេចមកឲ្យពួកគេឃើញ។” ចេញទៅតាមផ្លូវ លោតនិងលោត ហើយនិយាយភាសាដទៃ ហើយនិយាយភាសាអ្វីទាំងអស់ ហើយស្រែកថា ហើយធ្វើដូចជាមនុស្សប្រមឹក ហើយគ្រប់គ្នាគ្រាន់តែអរសប្បាយនិងសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។ តើត្រឹមត្រូវអត់?

260 នោះជារបៀបដែលព្រះធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់បញ្ជូនអំណាចរបស់ទ្រង់ចុះជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយវាបានផ្លាស់ប្តូរនៅទីនោះ ហើយសារបានចេញទៅ! ហាលេលូយ៉ា! ហើយពួកគេបានស្រែក ស្រែក ហើយនិយាយភាសាដទៃ ហើយចេញទៅទីនោះ។ ហើយនោះគឺជាសញ្ញាសម្គាល់ដែលព្រះបានដាក់លើមនុស្ស។ តើវាត្រូវទេ? ព្រះបានដាក់សញ្ញាសម្គាល់ ហើយនោះជាប្រភេទនៃសញ្ញាដែលព្រះនឹងដាក់លើវាស្រ្តរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ។ ត្រាដូចគ្នានៃព្រះដែលបាននៅលើពួកគេនៅពេលនោះ នៅក្រោមពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាត្រាបស់ព្រះ។

261 ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ ក្រុមជំនុំ។ ព្រះគម្ពីរចែងថា ទីសម្គាល់របស់ព្រះ

នៅក្នុងថ្ងៃនោះ គឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រាដែលមាននៅលើមនុស្ស ដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេខុសពីអ្នកដទៃ គឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវទេ? គម្ពីរសញ្ញាថ្មីបាននិយាយនៅក្នុងអេភេសូរ ៤:៣០ ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាត្រាបស់ព្រះ សម្រាប់មនុស្សនៅថ្ងៃចុងក្រោយទៅកាន់គោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់អ្នក។ ត្រូវទេ? បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺត្រឹមត្រូវ។

262 ឥឡូវនេះ យើងមានសម័យមេតូឌីស យើងមានសម័យបាទីស្ទ យើងមានយុត្តិកម្ម យើងមានការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ យើងមានរបស់ទាំងអស់នេះ មកជាមួយ។

263 ហើយប្រហែលសែសិបឆ្នាំមុន ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានរៀនជាលើកដំបូងនៅសហរដ្ឋអាមេរិក។ ត្រូវទេ? ប្រហែលសែសិបឆ្នាំមុននៅពេលដែលមនុស្សចាប់ផ្តើមទទួល...

264 ឥឡូវនេះ ពួកគេធ្លាប់ហៅវាថាជាកិច្ចការកំណត់ទីពីរនៃព្រះគុណ ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ “ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ” គឺត្រឹមត្រូវ។

265 នាវាត្រូវតែលើកយកឡើង។ វាពេញដោយភក់។ វាជាការត្រឹមត្រូវពីព្រោះ—បុរសនោះបានរើសវាឡើង។

266 រឿងបន្ទាប់ វាត្រូវតែ—សម្អាតនិងបោសសម្អាត។ ពាក្យញ្ជែកជាបរិសុទ្ធមានន័យថា “បានសម្អាត ហើយទុកមួយឡែកសម្រាប់បម្រើ។” ប៉ុន្តែ “ទុកមួយឡែកសិន” មិនមានន័យថាអ្នកកំពុងបម្រើទេ។

267 ហើយបន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “មានពរហើយពេលអ្នកស្រែកឃ្លានសេចក្តីសុចរិត ដ្បិតអ្នកនឹងបានឆ្លែត។” ឃើញទេ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកលើអ្នកជឿដែលបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ ពិតប្រាកដ ពិត។ ហើយទិសម្ចាស់និងការអស្ចារ្យចាប់ផ្តើមបង្ហាញដោយខ្លួនឯងភ្លាមៗនៅពេលដែលការបរិសុទ្ធនោះបានត្រឹមត្រូវ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចូលទៅក្នុងវា។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

268 អ្នកមិនអាចយកប្រេងចេញពីដបនោះបានទេ លុះត្រាតែមានប្រេងនៅទីនោះ មិនថាដបស្អាតប៉ុណ្ណាទេ។ អ្នកមិនអាចនាំយកការនិយាយភាសាដទៃ

និងការព្យាបាលដ៏ទេវភាព និងអំណាចនៃព្រះចេញពីអ្វីមួយដែលគ្មានអ្វីសោះ។
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវតែនាំមក។

269 មើល ប្រហែលសែសិបឆ្នាំមុន...សូមគិតត្រឡប់មកវិញ។ យើងមើលជុំវិញ...
មើលឱ្យជិត។ មានអ្នកគ្រប់គ្រងដ៏អស្ចារ្យម្នាក់បានចេញទៅ សង្គ្រាមលោក
លើកទីមួយ ជាលើកដំបូងនៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រពិភពលោក សង្គ្រាមលោក។
តើគាត់ចាប់ផ្តើមនៅឯណា? ត្រង់ទៅប្រទេសអាឡឺម៉ង់។ តើមានអ្វីកើតឡើង?
ចម្លែកណាស់ គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងទេ រហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ តើវាលប់ដោយ
របៀបណា? គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងទេ។ អានការធ្លាក់ចុះនៃសង្គ្រាមលោក។ គ្រប់
ភាគ ខ្ញុំបានអានវា។ មិនមានមនុស្សម្នាក់ទេ...រឿងតែមួយគត់ដែលពួកគេដឹង
មានបញ្ហាចេញមក “ចុះចាញ់!” គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងថាអ្នកណាខ្សឹមទេ។ ហេតុអ្វី?

270 ឱព្រះអង្គអើយ! អ្នកនឹងហៅខ្ញុំថា “អ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ”
យ៉ាងណាក៏ដោយ ដូច្នេះខ្ញុំក៏អាចធ្វើតាមអារម្មណ៍របស់ខ្ញុំដែរ។ មើល! ខ្ញុំពិតជា
អរគុណណាស់ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅទីនេះនៅវេទិកា ដើម្បីបង្ហាញ។

271 ចំណាំ។ មើល។ ពួកគេបានចេញទៅ គ្រប់ខ្យល់មកផែនដី សព្វវេទន៍នើប
ដើម្បីបំផ្លាញអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងសង្គ្រាមលោកិយ។ ប៉ុន្តែភ្លាមៗនោះវាបាន
ឈប់។ វិរល្អៈជំពូកទី៧ បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញទេវតាទាំងបួនចុះមក
ជាមួយនឹងអាវុធសម្លាប់របស់ពួកគេ។ ហើយមានបុរសម្នាក់មកពីទិសខាងកើត
កាន់ត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ និយាយថា ‘ទប់ខ្យល់ទាំងបួនទិស។’”

272 “ទប់វា” ហេតុអ្វី? ជនជាតិយូដាមិនទាន់នៅកន្លែងត្រឹមត្រូវនៅឡើយទេ។
សិរីរុងរឿង! ជនជាតិយូដាមិននៅកន្លែងត្រឹមត្រូវទេ នោះជាប្រតិទិនរបស់ព្រះ។
ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេកន្លែងដែលពួកគេនឹងឈរនៅត្រង់នោះ ទ្រង់មានបន្ទូល
ថា “នៅពេលដែលអ្នកឃើញដើមល្វាដុះពន្លក ចូរដឹងថាពេលវេលាជិតមកដល់
ហើយ។” ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញជនជាតិយូដាត្រឡប់ទៅប៉ាឡេស្ទីនវិញ
ដឹងថាពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ។ “ជំនាន់នេះនឹងមិនកន្លងផុតទៅឡើយរហូត
ដល់អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានសម្រេច។” ហើយ បងប្អូនអើយ ក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរឆ្នាំ
ចុងក្រោយនេះ គឺជាលើកទីមួយហើយដែលទង់ជាតិសាសន៍យូដាបានហោះហើរ
ក្នុងរយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំ លើក្រុងយេរូសាឡឹម បាទ ពីពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ។ អាម៉ែន។
ជនជាតិយូដាមិនត្រឹមត្រូវកន្លែងដែលវាអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចាំ!

ចាំ!”

273 ហេតុអ្វី ហេតុអ្វី “ចាំ”? មើល មានសាសន៍ដទៃខ្លះ នៅចន្លោះសម័យកាល វេសលី និងសម័យពេនទីកុស្ត ត្រូវចូលមក។ មុនពេលពេនទីកុស្តចូលទៅក្នុង សម័យកាលក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ មាន “ទ្វារចំហ” បានដាក់នៅមុខព្រះវិហារ បើកទ្វារ ទៅ “អ្នកណាដែលអនុញ្ញាតឱ្យគាត់មកជីកពីប្រភពទឹកនៃជីវិតដោយសេរី” បើកទ្វារ បិទ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទប់វា!” ហេតុអ្វី?

274 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បុរសម្នាក់ចេញទៅក្រៅ ហើយគាត់ធ្វើការ។ ហើយ បុរសម្នាក់ទៀតចេញទៅក្រៅ នៅម៉ោងមួយទៀត ហើយគាត់បានធ្វើការ។ បុរស ម្នាក់ទៀតចេញទៅធ្វើការ។ ហើយបុរសម្នាក់បានចេញទៅនៅម៉ោងដប់មួយ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់យប់នៅម៉ោងដប់មួយ គាត់ផ្តល់ឱ្យពួកគេម្នាក់ៗនូវ ចំណែកដូចគ្នា គឺម៉ោងដប់មួយ។”

ពួកគេឆ្ងល់ថាហេតុអ្វី។ “ហេតុអ្វីបានជាគាត់បាន ម៉ោងដប់មួយ គ្រប់គ្នាចូល មក?”

275 ម៉ាទីនលូធើដែលធ្វើការ បានដើរនៅក្រោមការកាន់កាប់របស់លូធើ បានស្លាប់ នៅក្នុងព្រះគុណ! ...?...អ្នកផ្សេងទៀតស្រែកថាមេតូឌីស ដែលបានស្លាប់នៅ ក្រោមសម័យកាលរបស់វេសលី បានស្លាប់ដោយព្រះគុណ។ យើងកំពុងរស់នៅ ក្នុងសម័យមួយទៀត មិនមែននៅខាងក្រោយនោះទេ។ នៅទីនេះ! ម្តាយធ្លាប់ ជិះរទេះគោ ហើយយើងចូលឡានសេរី-៨-ហ្វុត ស្ទើរតែជំរុញដោយយន្តហោះ។ ហ្នឹងហើយ។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងសម័យកាលខុសគ្នាទាំងស្រុង។ ហើយយើង កំពុងរស់នៅក្នុងសម័យកាន់កាប់ខុសគ្នា។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃនៃការស្តារ ឡើងវិញនៃអំណាចនៃព្រះ ហើយនៅទីនេះឃើញព្រះចេស្តារបស់ព្រះដូចជាពួកគេ បានធ្វើកាលពីដើម។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងសម័យកាលមួយទៀត។ កុំក្រឡេក មើលទៅ វេសលី មេតូឌីស និងអ្នកទាំងអស់នោះ បាទីស្ទ និងព្រឹសប៊ីធើរៀន។ សូមមើលនៅទីនេះទៅកាន់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អ្នកនិពន្ធនិងអ្នកបញ្ចប់នៃសេចក្តី ជំនឿនៃព្រះគម្ពីរ។ ហាលេលូយ៉ា!

276 ឥឡូវនេះមើលទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ទប់វា” រហូតដល់ (អ្វី?) មនុស្សម៉ោងដប់ មួយអាចចូលមក ការហៅចុងក្រោយរបស់សាសន៍ដទៃ។ ម្តាយបានធ្វើការ

នៅទីនោះ ឪពុកនិងពួកគេធ្វើការនៅទីនេះ ដីដូនបានធ្វើការនៅទីនោះ។ នេះគឺជា យុគសម័យរបស់យើង ម៉ោងទី១១។ សង្គ្រាមលោកបានឈប់នៅថ្ងៃទី១១ នៃឆ្នាំ គឺថ្ងៃទី១១ នៃខែ ម៉ោងទី១១ នៅថ្ងៃនោះ និងនាទីទីដប់មួយនៅក្នុងម៉ោង ដើម្បីឱ្យ មនុស្សម៉ោងដប់មួយចូលមក (អ្វី?) ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដូចគ្នានៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដែលពួកគេបានធ្វើនៅទីនេះកាលពីដើមដំបូង ដើម្បីនាំមកនូវអំណាចនិង ការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ទិសំគាល់និងការអស្ចារ្យដូចគ្នា។

277 តើវាជាអ្វី? សង្គ្រាមកំពុងតស៊ូនៅទីនេះ តស៊ូនៅទីនោះ តស៊ូនៅទីនេះ តស៊ូ នៅទីនោះ ព្យាយាម...គ្រាប់បែកបរមាណូនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតកំពុងត្រូវបានបង្កើត ឡើង ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេរហូតដល់ ជនជាតិយូដាទទួលបានការជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទេវតាបាន និយាយថា “កាន់វារហូតដល់យើងបិទត្រាអ្នកបម្រើ” មិនមែនកូនក្រមុំទេ។ សាសន៍ដទៃមិនដែលជាអ្នកបម្រើឡើយ យើងជាកូនប្រុសស្រី។ នោះគឺជា អ្នកបម្រើ ជនជាតិយូដា។ អំប្រាហាំជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។ ហាលេលូយ៉ា! ឥឡូវនេះ រាប់ពាន់ដងរាប់ពាន់ដងនៃជនជាតិយូដា។ ព្រះបានធ្វើឱ្យចិត្តរបស់ជាដានីងរូស ដើម្បីជំរុញពួកគេទៅប៉ាឡេស្ទីន។ ព្រះបានធ្វើឱ្យចិត្តរបស់ហ៊ីត្លែរីងរូស ចិត្តរបស់ មូសូលីនី ចិត្តរបស់ស្តាលីន។ គាត់កំពុងបើកឡានដោយកម្លាំង ចូលទៅក្នុង ប៉ាឡេស្ទីន មិនដឹងថាគាត់កំពុងធ្វើអ្វី ធ្វើការនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះ។

278 ពួកគេមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់នឹងឈរនៅទីនោះ។ ហើយនៅ ថ្ងៃណាមួយ ហោរាដ៏បរិសុទ្ធ ជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះនឹងទៅទីនោះ ដោយមានទិសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។ ជនជាតិយូដាទាំងនោះនឹងនិយាយថា “នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងស្វែងរក។” បាទ មែនហើយ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើពិធី ជ្រមុជទឹកដល់ជនជាតិយូដាមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់។

279 ហើយការលើកឡើងនឹងមក សម័យសាសន៍ដទៃនឹងឈប់។ គ្រាប់បែក បរមាណូនឹងផ្ទុះហើយយកពិភពលោក។ ហើយក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃនឹងត្រូវបាន លើកឡើងឡើង ដើម្បីឈរនៅទីនោះក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។ “តើអ្នកទាំងនេះជា នរណាដែលចេញពីទុក្ខវេទនាខ្លាំង? លាងអារធាយរបស់ពួកគេក្នុងឈាមរបស់ កូនចៀម។ ពួកគេនៅចំពោះព្រះដោយគ្មានកន្លែង។” អាម៉ែន។

280 សញ្ញានៃសត្វនេះ សហព័ន្ធ ព្រះវិហារ កាតូលិក ទាំងអស់ត្រូវបានចងភ្ជាប់គ្នា

ចូលទៅក្នុងភាពរីករវា។ សំណល់ កូនក្រមុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

281 ហើយមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះដែលសើចក្នុងការនិយាយភាសាដទៃ ដែលសើចនឹងការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ដែលសើចនឹងទំនាយ ដែលសើចនឹងការបើកសម្តែងនៃព្រះវិញ្ញាណ និងវិញ្ញាណដូចគ្នាដែលត្រូវត្រាជនជាតិយូដាទាំងនោះ ត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ ដែលបានប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនោះ ហើយបានស្លាប់នៅក្រោមការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ។ សហរដ្ឋអាមេរិកនេះត្រូវបានចងសម្រាប់ការជំនុំជំរះដ៏ទេវភាព ក្រោមអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេបានថ្កោលទោស និងលេងសើច ហើយបានចេញមក ហើយហៅយើងថា “អ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ” និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែពេលវេលាមកដល់ហើយ ដែលព្រះនឹងចាក់ការជំនុំជំរះដ៏ទេវភាពរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

282 ត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]...?...កន្លែងសុវត្ថិភាពតែមួយគត់ដែលមាននៅថ្ងៃនេះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ បើអ្នកមិនចូលទេ ចុចរហូតដល់អ្នកចូល។ “អស់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវនឹងនាំមកជាមួយទ្រង់នៅក្នុងការយាងមកជាលើកទីពីរ។”

283 ដោយគ្មានត្រានៃព្រះ ដែលជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសហព័ន្ធនៃការក្បត់ជំនឿគឺជាទីសំគាល់របស់សត្វ។ នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ប៉ុន្តែគ្រួសារនាទាំងនេះកំពុងព្យាយាមដាក់វានៅលើកុម្មុយនិស្ត នៅពេលដែលពួកគេមិនដឹងថាវាដំណើរការត្រឹមត្រូវនៅកណ្តាលរបស់ពួកគេ។ គាត់បាននិយាយថា “នឹងក្លាយជាអ្នកដឹកនាំខ្លាត់។” គាត់បាននិយាយថា “នឹងមានភ្នែក ប៉ុន្តែមើលមិនឃើញ។” បាននិយាយថា “អ្នក និងនៅក្នុងប្រពៃណីរបស់អ្នកនិយាយគោលលទ្ធិរបស់មនុស្សបង្កើតបញ្ញត្តិរបស់មនុស្ស ធ្វើឱ្យបញ្ញត្តិរបស់ព្រះគ្មានប្រសិទ្ធភាពទេ។”

284 អ្នកនឹងសើចចំពោះកាតូលិកដែលបានរៀបចំសាសនារបស់ពួកគេ ហើយបុរសរបស់អ្នកឡើងមកទីនេះដើម្បីចូលរួមសន្និសីទឬអ្វីមួយ ហើយសម្រេចចិត្តថាតើពួកគេអាចទទួលបានការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ឬពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ និងរបស់ទាំងនេះ។ ហើយពួកគេថ្កោលទោសវាហើយផ្តាច់វាចុះ។ ហើយអ្នកសើចដាក់កាតូលិក។ អ្នកគ្មានសិទ្ធិសើចដាក់កាតូលិកទេ។ ពីព្រោះប្រសិនបើនាងជា “ស្រីសំផឹង” ព្រះគម្ពីរបានចែងថា អ្នកជា “ស្រីសំផឹង” នៅក្នុង

សហព័ន្ធដូចគ្នា។

285 “ចូរចេញពីចំណោមនោះ ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំអើយ! ចូរញែកចេញ” ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយខ្ញុំនឹងទទួលអ្នកមកឯខ្ញុំ” ហ្នឹងហើយ។

286 អូ ហេតុអ្វីបានជាវាងខ្មោចសេចក្តីប្រាណបកំនេះមិនអាចចេញពីស្នាមជ្រើវជ្រួញរបស់យើង? ខ្ញុំចង់ដឹងថាតើអ្នកនៅជុំវិញនេះជឿដំណឹងល្អនេះឬទេ? ហើយវាត្រូវបានអធិប្បាយ ហើយអ្នកបានឃើញវា ទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ ហើយបញ្ជាក់។ ហើយអ្វីៗដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល បានសម្រេចហើយ។ អញ្ចឹងតើមានបញ្ហាអ្វីនៅទីនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំឮថាមានការឈ្លោះប្រកែកគ្នាក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា នៅពេលដែលខ្ញុំឮថាមានជម្លោះ? ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកសរសេរអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយអ្នក អ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយដាក់វានៅលើធីតានេះ នៅយប់ថ្ងៃស្អែក។

287 ខ្ញុំចង់ឃើញមូលហេតុដែលក្រុមជំនុំនេះមិនអាចត្រូវបានអនុវត្តដោយអំណាចនៃព្រះ និងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាមួយនឹងទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។ តើមានបញ្ហាអ្វី? គ្រុគង្វាលរបស់អ្នកជឿវា។ អ្នកជឿវា។ ដូច្នោះ តើមានអ្វីខុសនៅទីនេះ? មានអ្វីខុស។ នេះគួរតែជាបង្គោលភ្លើងហ្វារ៉ាដេយឺនពិភពលោក។ នេះគួរតែជាកន្លែងដែលព្រះចេស្ដានៃព្រះ ហើយយំសោក ហើយស្វែងរកព្រះ គួរតែបន្តទាំងថ្ងៃទាំងយប់។ ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាចមានវា?

288 “ខ្ញុំនឹង ប៉ុន្តែអ្នកនឹងមិន” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ “អ្នកនឹងមិនធ្វើទេ។ មកទិញខ្ញុំ។”

289 “ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនិយាយ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកគឺជា អ្នកមាន មិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់” និយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ បាននិយាយថា “អ្នកនិយាយថា ‘ខ្ញុំជាអ្នកមាន ហើយខ្ញុំមិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់’។ យើងជាអង្គការធំជាង។ ហើយអ្នកមិនដឹងថាអ្នកវេទនា ក្រឹក្រ វេទនា ខ្វាក់ និងអាក្រាត ហើយមិនដឹងទេ។” ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ស្ថិតនៅក្នុងការជួសជុលនោះហើយដឹងវាគាត់នឹងជួយខ្លួនឯង។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកនៅតាមផ្លូវនោះ “ហើយមិនដឹងទេ!” ហើយព្រះគ្រីស្ទបានមានបន្ទូលថា ក្រុមជំនុំនៅសម័យនេះ នឹងទៅជាបែបនោះ ហើយនឹងមិនដឹងទេ។

290 ខ្មាស់ខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់។ ខ្មាស់ព្រលឹងរបស់អ្នកដូចដែលវាត្រូវបានគេអធិស្ឋាន ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូម

ពិនិត្យមើលខ្ញុំ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំយកសារពីភ័ក្ត្រនៅយប់នេះ មុនពេលខ្ញុំចូលគេង ហើយរកមើលថាតើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានប្រកាសអស់រយៈពេលជាច្រើន ឆ្នាំ ហើយខ្ញុំមិនបានឃើញរឿងទាំងនេះដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលទេ។ ថាទ្រង់ នឹងគង់នៅជាមួយខ្ញុំ ហើយរឿងទាំងនេះនឹងបន្ត ខ្ញុំមិនឃើញវាទេ។ តើមានបញ្ហាអ្វី ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ?”

291 ត្រូវស្មោះត្រង់។ ត្រូវស្មោះត្រង់។ ចុះមកនិយាយជាមួយទ្រង់ ទល់មុខជាមួយ បងប្រុស។ ទ្រង់នឹងបង្ហាញអ្នក។ ទ្រង់នឹងប្រាប់អ្នក។ ហែកព្រលឹងរបស់អ្នកចេញ ហើយដាក់វានៅទីនោះ។ និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ បើវាធ្វើឱ្យខ្ញុំចំណាយ គ្រួសាររបស់ខ្ញុំ បើវាធ្វើឱ្យខ្ញុំបាត់បង់ជីវិត បើវាត្រូវចំណាយការងាររបស់ខ្ញុំ បើវា ត្រូវចំណាយសមាជិកភាពរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើវាធ្វើឱ្យខូចកិត្យានុភាពរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង ទីក្រុង ខ្ញុំនឹងយកផ្លូវជាមួយព្រះអម្ចាស់ដែលត្រូវគេមើលងាយ។”

292 ឥឡូវនេះសូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ច្រកទ្វារគឺត្រង់ ហើយផ្លូវតូច ចង្អៀត ប៉ុន្តែមានមនុស្សតិចណាស់ដែលនឹងរកវាឃើញ។ ដ្បិតផ្លូវដ៏ធំទូលាយ ដែលនាំទៅរកសេចក្តីរីករាយ។” មួយលានទៀតនៅក្នុងឆ្នាំ៥៤ “ធំទូលាយគឺជា ច្រកទ្វារដែលនាំទៅរកការបំផ្លិចបំផ្លាញ ហើយមានមនុស្សជាច្រើនដែលចូលទៅ ទីនោះ។” នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ “អ្នកណាដែលបាត់បង់ជីវិតដោយព្រោះខ្ញុំ នោះនឹង រកឃើញវា។ អ្នកណាដែលស្រឡាញ់ឪពុក ម្តាយ បងស្រី បងប្អូន ឬអ្វីផ្សេងទៀត ប្រសើរជាងខ្ញុំ នោះមិនសមនឹងហៅខ្ញុំទេ។ ទ្រង់នឹងដាក់ដៃលើសង្កែល ហើយ ចាប់ផ្តើមទៅមុខ សូម្បីតែដាក់ទៅក្រោយ វាមិនសមនឹងពេលវេលាទេ។” បងប្រុស!

293 នៅថ្ងៃមួយក្នុងចំណោមថ្ងៃទាំងនេះ ការអធិប្បាយដំណឹងល្អចុងក្រោយដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចាក់ប្រេងតាំងនឹងត្រូវបានអធិប្បាយ។ នៅថ្ងៃណាមួយ កាំភ្លើងចុងក្រោយនឹងបាញ់។ នៅថ្ងៃណាមួយ បទចម្រៀងចុងក្រោយនឹងត្រូវ បានច្រៀង។ នៅថ្ងៃណាមួយ ការអធិស្ឋានចុងក្រោយនឹងត្រូវបានអធិស្ឋាន។ នៅថ្ងៃមួយ ទ្វារនៃរោងឧបោសថនឹងត្រូវបិទជាលើកចុងក្រោយ ព្រះគម្ពីរនឹងត្រូវ បានបិទនៅលើវេទិកា។ ហើយអ្នកនឹងឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ដើម្បីប្រាប់ អំពីអ្វីដែលអ្នកបានឮនៅយប់នេះ។ ម៉េចអញ្ចឹង? ម៉េចអញ្ចឹង? នៅពេលដែល សៀវភៅដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានបើក តើមានអ្វីកើតឡើង? ពេលណាយប់នេះមកថត តើ យ៉ាងម៉េច? អូ ដូចជាបទចម្រៀងចែងថា

ចុះយ៉ាងម៉េច?

នៅពេលដែលសៀវភៅដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានបើក តើមានអ្វី
កើតឡើង?

នៅពេលដែលអ្នកដែលបានបដិសេធព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅ
ថ្ងៃនេះ

នឹងត្រូវបានសួរឱ្យផ្តល់ហេតុផល—តើមានអ្វីកើតឡើង?

294 ការងាររបស់អ្នកបានឈរនៅក្នុងផ្លូវរបស់អ្នក។ ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកបានឈរ
នៅតាមផ្លូវរបស់អ្នក។ មិត្តប្រុសរបស់អ្នកបានឈរនៅតាមផ្លូវរបស់អ្នក។ មិត្តស្រី
របស់អ្នកឈរនៅតាមផ្លូវ។ ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកបានឈរនៅតាមផ្លូវ។

ចុះយ៉ាងម៉េច? ចុះយ៉ាងម៉េច?

នៅពេលដែលសៀវភៅដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានបើក តើមានអ្វី
កើតឡើង?

ពេលអ្នកដែលបដិសេធសារនេះនៅយប់នេះ

អ្នកនឹងសុំឱ្យផ្តល់ហេតុផល—តើមានអ្វីកើតឡើង?

295 តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីអំពីវា? អ្នកដឹងថាអ្វីជាទីសំគាល់របស់សត្វ។ អ្នកដឹងថាត្រា
របស់ព្រះជាម្ចាស់។ វាអាស្រ័យលើអ្នក។

សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក ខណៈពេលដែលយើងឈរ។

296 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ សូមឲ្យសេចក្តីមេត្តាករុណា និងព្រះពររបស់ទ្រង់
មានលើមនុស្ស។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ធ្វើចលនា។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់សណ្តិតលើប្រជាជននេះ ហើយថ្វាយដល់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់
អើយ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ។ សូមឱ្យបុរសនិងស្ត្រីគ្រប់រូប ក្មេងប្រុស
និងក្មេងស្រី នៅទីនេះសូមឱ្យពួកគេត្រូវបាននាំយកទៅឆ្ងាយនៅយប់នេះ ដោយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាពួកគេនឹងនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ យកអ្វីដែលខ្ញុំមាន។
យកអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំមាន។ ប៉ុន្តែ សូមឲ្យទូលបង្គំបម្រើទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់នៃ
ទូលបង្គំ។ ខ្ញុំនឹងទុកអ្វីៗទាំងអស់ចោល។ ខ្ញុំនឹងលះបង់ខ្លួនឯង។ ខ្ញុំនឹងបោះបង់
មោទនភាព។ ខ្ញុំនឹងបោះបង់ក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំនឹងលះបង់អ្វីៗទាំងអស់។”

297 មិនមែនថាពួកគេត្រូវតែចេញពីព្រះវិហាររបស់ពួកគេទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ ប៉ុន្តែ
ពួកគេត្រូវតែចេញពីលក្ខខណ្ឌដែលពួកគេកំពុងរស់នៅ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ

សូមបញ្ជូនមេតូឌីស្តត្រឡប់ទៅព្រះវិហាររបស់ពួកគេវិញ ដើម្បីផ្សាយដំណឹងល្អ បញ្ជូនបាទីស្តត្រឡប់មកវិញ បញ្ជូនខេមប៉ែលីត្រឡប់មកវិញ បញ្ជូនកាតូលិក ត្រឡប់មកវិញ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូននរណាម្នាក់ចេញពីរោងឧបោសថ ប្រាណហាំនៅទីនេះ ត្រឡប់ទៅរោងឧបោសថនៅទីនេះ ដោយចិត្តស្ងួតបូក បន្ទាបខ្លួន ដែលនឹងចេញទៅនិយាយ និងស្រឡាញ់ ហើយព្យាយាមធ្វើឱ្យមនុស្ស នៅក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងមួយម្តងទៀត ដូច្នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចចូលមកហើយ ប្រើមនុស្ស។ ធ្វើទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យនិងការអស្ចារ្យ។ ចាក់ប្រេងតាំងគ្រប់អ្នកជឿ។ អត់ទោសរាល់អំពើបាប។

298 បពិត្រព្រះអង្គអើយ យើងឃើញទីសំគាល់លេចមក។ យើងឃើញដើមល្វា ចេញពន្លក។ យើងដឹងថាពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ។ យើងឃើញគ្រាប់បែក នោះដាក់នៅដៃមនុស្ស ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដើម្បីបំផ្លាញ ផែនដី។

299 បពិត្រព្រះអង្គ តើយើងអាចបដិសេធដោយរបៀបណា? តើយើងអាចធ្វើ ដូចម្តេច? នៅពេលដែលយើងឮដំណឹងល្អរបស់ទ្រង់បានបន្តិឡើងយ៉ាងច្បាស់ ស្តាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើការ ឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផ្តល់ទីសំគាល់និងការ អស្ចារ្យ ព្យាបាលអ្នកជំងឺ បើកភ្នែកខ្វាក់ ស្តារជីវិតដល់អ្នកស្លាប់ ការអស្ចារ្យនិងទី សំគាល់ដ៏អស្ចារ្យ ដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សាយដោយអ្នកមិនចេះអក្សរ មនុស្សដែល ល្ងង់ខ្លៅ បានអធិប្បាយនៅក្រោមអំណាចនិងការបង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទី សម្គាល់និងការអស្ចារ្យដែលដើរតាមក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្មានទៀត!

300 អ្នកបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកបានស្គាល់លោកម៉ូសេ អ្នកនឹងស្គាល់ថ្ងៃ របស់ខ្ញុំ។” ហាលេលូយ៉ា! សព្វថ្ងៃនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ពួកគេឃើញសញ្ញាគ្រប់ ប្រភេទ នៃសង្គ្រាម និងបញ្ហា និងអ្វីៗទាំងអស់។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេត្រឡប់ទំព័រនៃ ព្រះគម្ពីរចាស់ជាទីស្រឡាញ់ ហើយមើលកន្លែងដែលចំងាយ។ យើងនៅចុងបញ្ចប់ នៃសម័យកាល។


301 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមជំរុញព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់មកលើមនុស្សទាំងនេះ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេចាកចេញពីទីនេះ យប់នេះ សូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ធ្វើការជាមួយពួកគេ។

302 ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅពេលដែលយើងចុះមកអាសនៈ

ដ៏អស្ចារ្យនេះ យើងកំពុងរៀបចំដើម្បីថ្វាយ យើងអធិស្ឋានថាអាសនៈនឹងត្រូវបាន ហូងមនុស្សពេញ បន្ទប់អធិស្ឋាននឹងពេញ។

303 ហើយសូមឲ្យព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ព្រះអម្ចាស់ និងយប់ថ្ងៃអាទិត្យ យើងនឹង ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ប្រជាជននៅទីនេះ ស្របតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមកលើទឹកនោះ ហើយធ្វើទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យ និងការអស្ចារ្យ។ ផ្តល់វា ព្រះបិតា។

304 សូមប្រទានពរដល់គ្រូគង្វាលជាទីស្រឡាញ់របស់យើងនៅទីនេះ។ ប្រទានពរ ដល់សមាជិក។ ប្រទានពរដល់ជនចម្លែកនៅច្រកទ្វាររបស់យើង។ សូមឲ្យយើង ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញនៅយប់នេះ ហើយពិចារណារឿងទាំងនេះនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ត្រឡប់មកវិញនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ដោយរីករាយ ដោយនាំយកកណ្តាប់មកជាមួយ។ យើងសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

305 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នា។ ចាប់ដៃគ្នា ទៅវិញទៅមក។ ត្រឡប់មកវិញនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ដោយនាំយកសំណើរបស់ អ្នកនិងអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ហើយដាក់វានៅលើឆែក។ សូមព្រះបានចាក់ប្រេង តាំងអ្នក នៅជាមួយអ្នក! អាម៉ែន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ 

54-0514 ត្រារបស់ព្រះ
រាងខ្មោចសថប្រាណហាំ
ជេហ្វីសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិរន្តរ៍ដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org